
اسب درمانی آرتریت سگ ها مراقبت های دندان آشنایی با کنل سگ ایرانی

گفتگوى کابوك با بابک جهانبخش عزیز
سگ ها تنها حیواناتی هستند که می توانند حس یک کودک را منتقل کنند

گفتگویی مختصر با ریاست محترم سازمان دامپزشکی کل کشور

جناب آقای دکتر رفیع پور
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TRM are a leading manufacturer of nutritional feed supplements for companion animals. When using 
TRM products you are benefiting from a carefully formulated blend, that has been developed in 

consultation with veterinary surgeons and nutritionists. 

EXCELLENCE IN PET NUTRITION

A pet’s wellbeing is at 
the heart of everything 

we do  
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نقل و اقتباس از مطالب کابوک با ذکر منبع
 بلامانع است. انتشار مطالب در کابوک الزاما به 

معنای تایید آن نیست

نشریه کابوک کاملا خصوصی می باشد 
    صحت مفاد آگهی ها به عهده آگهی دهنده می باشد و  هیچگونه مسولیتی به عهده نشریه کابوک نمی باشد
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Leading Article

KABOOK

نمایشگاه ها، مرکز تبادل اطلاعات، دانش فنی و بررسی های تجاری
 یکی از نتایج مهم برپایی نمایشگاه ها، پدید آمدن فرصت های بی بدیل به منظور دستیابی سریع، کم هزینه و سهلتر به اطلاعات مورد
 نیاز بخش های تجاری – صنعتی در دستیابی سریع، کم هزینه و سهلتر به اطلاعات مورد نیاز بخش های تجاری – صنعتی در خصوص

یک یا چند حوزه مرتبط است
 نمایشگاه ها فرصت های مناسبی را به منظور انجام مطالعات و بررسی های اقتصادی، تحقیقات بازاریابی و سنجش مخاطبین به دست
 می دهند چرا که خصیصه متمرکزسازی نمایشگاه ها به این معنا که جمعی از دست اندرکاران و متخصصین یک یا چند حوزه خدماتی
 یا صنعتی را در یک محدوده خاص زمانی و مکانی گرد هم می آورند، بستر مطلوبی را جهت انجام مطالعات علمی با استفاده بهینه از

زمان و هزینه مهیا می سازد
 لذا می توان گفت که نمایشگاه ها یکی از ارکان مهم تبادل اطلاعات و آگاهی های علمی و فنی کشورهای مختلف جهان و برپایی آن
معرفی و  آنها  مخاطبین  و  خدماتی  و  صنعتی  بخش های  دست اندرکاران  مستقیم  ارتباطات  موجبات  آوردن  فراهم  از  نظر   صرف 
 دستاوردهای کشورها به بازارهای بین المللی، پدیدآورنده فرصتی طلایی جهت آشنایی با آخرین تحولات و توانمندی های تکنولوژیک،

علمی و صنعتی جهان و ارزیابی آن می باشد

 امیر حسین خجسته
سردبیر
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اسب درمانی آرتریت سگ ها مراقبت های دندان آشنایی با کنل سگ ایرانی

گفتگوى کابوك با بابک جهانبخش عزیز
سگ ها تنها حیواناتی هستند که می توانند حس یک کودک را منتقل کنند

گفتگویی مختصر با ریاست محترم سازمان دامپزشکی کل کشور

جناب آقای دکتر رفیع پور

پائیز ١٣٩٧  .  شماره چهارم  .  قیمت: ٣٠٠٠٠ تومان



 با عرض سلام و خسته نباشید خدمت ریاست محترم سازمان دامپزشکی کل کشور جناب آقای 
دکتر رفیعی پور . دکتر لطفا رزومه  مختصری درباره خودتان بفرمایید؟

مدیر کل دامپزشکی خراسان جنوبی از سال ٩٣ تا هم اکنون 
رئیس شبکه دامپزشکی ویژه شهرستان تربت حیدریه حدود ٢٨ ماه  
 مسئولیت ریاست شبکه دامپزشکی ویژه چابهار با اولویت رتبه اول صید و صیادی کشور ، آزمایشگاه منطقه ای  

و صنایع تبدیلی مرتبط باآبزیان و گوشت قرمز به مد ٨ سال
مسئولیت ریاست شبکه دامپزشکی ایرانشهر به مدت ٢ سال  
مسئولیت معاونت فنی شبکه دامپزشکی زابل به مدت ٥ سال  
عضو انجمن حمایت از مصرف کنندگان شهرستان چابهار  
بلوچستان در طول سه دوره فعالیت   انتظامی نظام دامپزشکی استان سیستان و   عضو ریاست هیئت بدوی 

١٢ساله
 عضویت در شورای استانی شامل شورای سلامت ، کارگروه کشاورزی و منابع طبیعی ، اتاق بازرگانی (کمیسیون  
 کشاورزی ) ، شورای اشتغال جهاد کشاورزی ، ستاد بیمه کشاورزی و کمیته نمایشگاه های استان به عنوان رئیس نظام

دامپزشکی استان سیستان و بلوچستان
 مدیر تضمین کیفیت آزمایشگاه منطقه ای کنترل کیفی مواد غذایی چابهار با تایید اتحادیه اروپا  
 مسئولیت صادرات و واردات محموله های مرتبط با دامپزشکی در بندر چابهار با تفویظ اختیار از طرف معاون  

 وزیر و ریاست محترم سازمان دامپزشکی کشور
 مسئولیت فنی سل و بروسلوز ، کلینیک ، آزمایشگاه ، آبزیان و غیره در شبکه های دامپزشکی استان سیستان  

و بلوچستان و خراسان رضوی

فعالیت های علمی و پژوهشی و انتشارات
 عضو هیئت تحریریه اداره کل دامپزشکی استان خراسان رضوی ، همکار طرح های ملی مرتبط با بیماری های   

 میگو و ارائه مقالات مرتبط با بیماری های آبزیان به کنگره های کشوری
تدریس در مراکز آموزشی و دانشگاهی استان های سیستان و بلوچستان، خراسان رضوی  و خراسان جنوبی  

دوره های آموزشی گذرانده قابل توجه
 حوزوی، نظامی، عقیدتی و سیاسی  

تقدیر نامه ها و افتخارات
افتخار جانبازی در جنگ تحمیلی ٨ ساله  
نائب   بلوچستان در سه دوره ی متوالی و مسئولیت  و  استان سیستان  نظام دامپزشکی  انتخابات  اولیه   رتبه 

رئیسی و ریاست نظام دامپزشکی استان سیستان و بلوچستان مجموعا به مدت ١٢ سال
 

سایر فعالیت ها و علاقمندیها
 عضو هیئت امنای مسجد و موسسات خیریه در استان های سیستان و بلوچستان ، خراسان رضوی و خراسان  

جنوبی
رئیس هیئت مدیره ی تعاونی مسکن چابهار  
فعالیت در مسئولیتهای هیئت های اجرائی و نظارتی انتخابات استان ها طی ١٩ سال دوران خدمت  
 حضور در جبهه های حق بر علیه باطل به عنوان رزمنده، مسئول تبلیغات گردان، فرماندهی طرح مالک اشتر  

 و توپخانه ١٢٠
 عضویت در نیروی مقاومت بسیج  

 استفاده از هر گونه
 ملزومات جهت حیوانات

 مستلزم رعایت ضوابط
بهداشتی می باشد

Dr. Alireza 
Rafi Poor

Interview

گفتگویى کوتاه با ریاست سازمان دامپزشکى کل کشور و آشنایى با ایشان

جناب آقای دکتر علیرضا رفیع پور
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آیا پت شاپ ها مجاز به استفاده از اقلامی هستند که به صورت مسافری وارد ایران می شود؟
 هر دارویی که مقررات پس از طی مراحل زیربط وارد کشور شود باید طی مراحلی نسبت به اخذ مجوز ورود از دفتر دارو
 درمان سازمان دامپزشکی کل کشور داشته باشد و افراد حقیقی یا حقوقی نمی توانند بدون اخذ مجوز اقدام به واردات

محصولات دارویی نمایند.ی

 پرورش دهندگان مشکلات زیادی در رابطه با تامین واکسن های مختلف دارند و به دلیل بالابودن هزینه های
 واردات و پروسه طولانی ثبت و اخذ مجوز وارد کنندگان نیز تمایلی به وارد کردن آن ندارند ، چه پیشنهادی

در این خصوص دارید؟
 باتوجه به حساسیت موضوع یعنی واکسن، بعضی از واکسن های دام های کوچک ثبت شده و بعضی از شرکت های وارد
 کننده اقدام به واردات آنها می نمایند که میزان واردات هر تعداد که باشد از نظر سازمان دامپزشکی کل کشور بلامانع
 می باشد لذا واردات واکسن منوط به ثبت و طی مراحل قانونی است و از نظر اینکه در خواستی جهت ثبت و واردات باشد

دفتر دارو درمان استقبال می کند.ی

 آیا تولید کنندگان خاک گربه مجوزخاصی برای تولید لازم دارند؟ و آیا ناظری برای تولید بهداشتی این کالای
بهداشتی وجود خواهد داشت؟ و واقعا شرایط تولید خاک آنتی باکتریال برای تولید کنندگان وجود دارد؟

 هر گونه تولید محصول جهت مصرف در خوراک دام ، طیور و آبزیان مستلزم داشتن کارخانه جهت تولید می باشد و این
 واحد ها باید شرایط لازم را از نظر دامپزشکی دارا باشند که در قالب پروانه بهداشتی ، پروانه تاسیس، پروانه بهره برداری
دریافت استانها  دامپزشکی  اداره  از  ساخت  بهداشتی  پروانه  محصول  هر  برای  باید  موارد  این  اخذ  صورت  در  و   باشد 

 نمایند.استفاده از هر گونه ملزومات جهت حیوانات مستلزم رعایت ضوابط بهداشتی می باشد.ی

 هرگونه تولید محصول
 جهت مصرف در خوراک
 دام ، طیور و آبزیان
 مستلزم داشتن کارخانه
 جهت تولید می باشد و
 این واحد ها باید شرایط
 لازم را از نظر
 دامپزشکی دارا باشند

آکواریوم های آب شیرین از  نوعی  آکواریوم های گیاهی  دنیا است.  آکواریوم در  پلنت، محبوب ترین  آکواریوم   این روزها 
 هستند که با گونه های مختلف گیاهان طبیعی تزیین شده اند. هر آکواریومی که در آن از گیاهان آبزی استفاده شود،

آکواریوم پلنت به حساب می آید.ذ

 ترکیب امواج آب و گیاهان سبز در زیر آب، تصویری بی نظیر می آفریند. به همین دلیل است که آکواریوم پلنت جزء آثار
 هنری محسوب می شوند. گیاهان می توانند نیترات و فسفات را از آب زمانی که  در حال گردش است حذف کنند و باعث

بهبود کیفیت آب شوند.ذ

 راه اندازی آکواریوم پلنت کار راحتی نیست و برای راه انداختن یک آکواریوم گیاهی حرفه ای، هزینه ای بالاتر از راه اندازی
 یک آکواریوم معمولی دارد. با این حال داشتن آکواریوم پلنت مزایای زیادی دارد که از جمله آنها می توان به موارد زیر

اشاره کرد:ذ

 یکی از مزایای داشتن آکواریوم پلنت در این است که قیمت ماهی ها و بی مهرگان مورد استفاده در آکواریوم گیاهی بسیار
 کم است

می توان صدها طرح متنوع را در آکواریوم پلنت پیاده سازی کرد
ظاهر آکواریوم گیاهی با اندکی تغییر مکان سنگ ها و گیاهان زیر آب، کاملا تغییر می کند

 رنگ سبز گیاهان در میان امواج آب بسیار زیبا و آرامش بخش است
 اگر به داشتن آکواریوم علاقه دارید، پیشنهاد می کنیم به سراغ آکواریوم های پلنت بروید؛ زیرا با راه اندازی یک آکواریوم

پلنت، نشاط و آرامش را به خانه خود می آورید
آشنایی بیشتر با ابزار لازم برای راه اندازی آکوایوم پلنت و نحوه نصب آکواریوم پلنت

 اگر به داشتن آکواریوم
علاقه دارید، پیشنهاد می

 کنیم به سراغ آکواریوم
 های پلنت بروید؛ زیرا با راه
  اندازی یک آکواریوم پلنت،
 نشاط و آرامش را به خانه

خود می آورید

Plant

Nature 

آکواریوم پلنت یا آکواریوم گیاهى

حس خوب طبیعت در خانه

 آکواریوم پلنت یکی از زیباترین و جذاب ترین مدل های آکواریوم است که 
طرفداران زیادی دارد. از شما می خواهیم این نوشته را تا انتها مطالعه کنید



.شما احتیاج به معرفی ندارید اما لطفا ابتدا بیوگرافی ای از خودتون بفرمایید
 من متولد اول فروردین سال ١٣٦٢ هستم و در حال حاضر ٣٥ سال سن دارم. از سن ٦-٥ سالگی موسیقی را آغاز کردم
 که به خواسته پدرم بود. خودم به شخصه در کودکی علاقه ای نداشتم ولی چون پدرم علاقه زیادی به موسیقی داشت و
 علاقه مند بود تا در این زمینه کار کند، من را تشویق کرد. با وجود فضای بسته آن دوران علاقه وی به من منتقل شد.
 من متولد آلمان هستم و به دلیل دانشجو بودن پدرم ساکن آلمان بودیم. مدرسه موسیقی را هم آلمان دنبال کردم. مدرسه
 موسیقی در آلمان به شکل آزاد بود به این معنی که صرفا تعلیم موسیقی نبود بلکه در کنار برنامه آموزشی عادی، تعلیم
 موسیقی نیز انجام می شد. این باعث شد که پیانو با سبک کلاسیک را آموزش ببینم ولی علاقه من این سبک نبود. شاید
 استعداد خاصی هم در من از این سبک دیده نمی شد تا شرایطی به وجود آمد که به دلیل وابستگی مادرم به خانوادشان
 به ایران بازگشتیم. با بازگشت به ایران مسیر زندگیمان کاملا تغییر کرد. با ورود به ایران تا مدت ها فعالیت موسیقی
 نداشتم تا اینکه پدرم سازی برایم خریداری کرد. به یاد دارم که این ساز                         بود که متعلق به یکی از
 دوستان عمویم بود. برای زمان خودش بسیار ساز خوبی بود و صدای کاملا شرقی داشت. علاقه من با این ساز دو چندان
 شد چراکه شبکه های ترکی تازه آغاز به کار کرده بودند و با شنیدن موسیقی استانبولی بسیار به  موسیقی شرقی علاقه
 مند شدم. به جرات می توانم بگویم که قرار نبود که من خواننده شوم و به فکر خواننده شدن نبودم. من فقط خوانندگی
 را به شکل بازخونی آهنگ های مورد علاقه خودم می دیدم تا اینکه یکی از دوستان پدرم، مرحوم مسعود میردامادی من
 را کشف کرد. وی از آهنگسازان صدا و سیما بود و در گذشته برای بسیاری از خوانندگان قدیمی فعالیت داشت. اگر
 خاطرتان باشد در گذشته روابط بین فردی گسترده تر بود و تمامی هم محله ای ها همدیگر را می شناختند. آن زمان با
 دوستانمان دوره ای تعیین کرده بودیم و هر هفته خانه یک نفر جمع می شدیم. همانجا شد که دوست پدرم صدای من
 را شنید و به من سولفژ یاد داد و فضا را آکادمیک کرد. به خاطر دارم که در سال ٧٦ و در سن ١٤ سالگی به صدا و سیما
 رفتم و تست خوانندگی دادم. متاسفانه در تست اول رد شدم و به من گفتند که صدایم به صدای زن ها شباهت دارد.
 صدای من چپ کوک بود و چون سن کمی داشتم به صدای زن ها شباهت داشت. بعد از آن آقای محمدعلی معلم از
 شاعران قدیمی و رئیس مرکز موسیقی من را تایید کرد. پس از آن یک کاری را در مرکز صدا و سیما خواندم که نوازندگان
 آن کار ازجمله مجتبی میرزاده بود که از بزرگ ترین نوازنده های زمان خود بود بابک امیری گیتارزنی کرد. این کار یک
 کار پاپ سنتی محسوب می شد چراکه بسیاری از اساتید در آن نوازندگی کرده بودند. موزیک آن در استدیو ١٠٣ زده
 شد که جز استدیوهای مطرح بود. کار که خوانده شد، ناظر ضبط تایید داد. متاسفانه در حال حاضر ناظر ضبط از موسیقی
 ایران حذف شده است که جای خالی آن احساس می شود. پس از این کار استاد میرزاده به من گفت که تو باید مثل
 شادمهر عقیلی بخوانی و سبک صدا و سیما، سبک تو نیست و تورا غنچه سوز می کند و هنوز صدای پخته ای نداری و
 الان زمان خوانندگی تو نیست. من خیلی بهم برخورد چراکه جوان بودم و از خوانندگی زده شدم. اما حال بعد گذشت
 زمان حرف های وی را قبول کردم و نگرش من را عوض کرد. این شد که با صدا و سیما خداحافظی کردم و بعد از من
 مهرداد کاظمی کار فوق را خواند و چون صدام بچگانه بود به راحتی می توانستم نوت های بالا را بخوانم. تا مدت ها قید
 خوانندگی را زدم و به سمت آهنگ سازی رفتم. پس از مدتی فردی برای اهنگ سازی به من معرفی شد که آلبومی را
 برایشان ساختم. در استدیو فرید شبخیز حاضر شدیم تا اتودها را برایشان بخوانم که آقای شبخیز با تعجب به من گفتند
 که چرا خودت نمی خوانی؟ صدات خاصه! این شد که به ارشاد رفتم و تست صدا دادم. آن زمان باید هم تست خوانندگی
 و هم تست سولفژ می دادیم اما در حال حاضر فقط پول اولویت خوانندگی است و به وسیله کامپیوتر برای صدای هرکسی
 امکان کوک شدن وجود دارد. آن زمان بین ٤٠٠ نفر قبول شدم و مجوز صدایم را در سال ٧٩ گرفتم. پس از کسب مجوز
 پدرم، برای سومین بار تحت عمل قلب قرار گرفت و در بیمارستان دچار عفونت بیمارستانی شد و طی یک سال بستری،
 هر روز به ما می گفتند که پدرم زیاد عمر نمی کند. من چون تک پسر بودم برایم خیلی سخت بود و این باعث شد که
 نتوانم درسم را ادامه دهم و تحصیلاتم در حد دیپلم باقی ماند. از موزیک درآمد محدودی از آهنگسازی داشتم و چند
 تیزر تلویزیونی کار کردم. تا اینکه پس از مدتی پدرم خوب شد و آلبومی را با کمترین هزینه جمع و منتشر کردم. آلبوم

 به جرات می توانم بگویم
 که قرار نبود که من

 خواننده شوم و به فکر
 خواننده شدن نبودم. من

 فقط خوانندگی را به شکل
 بازخونی آهنگ های مورد
 علاقه خودم می دیدم تا

 اینکه یکی از دوستان
 پدرم، مرحوم مسعود

 میردامادی من را کشف
کرد

Babak 
Jahanbakhsh

Interview

گفتگوى کابوك با بابک جهانبخش عزیز

 سگ ها تنها حیواناتی هستند که می توانند
حس یک کودک را منتقل کنند

 
 کسی که بتواند حیوانی را بکشد، نمی تواند هیچ انسانی را هم دوست داشته

 باشد. احساس می کنم که حیوانات می توانند مهر و محبت انسان ها را افزایش
دهند و حال خوبی را منتقل کنند
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 آلبوم "چی شده" منتشر شد و مسیر زندگی من تغییر کرد. حس عجیبی داشت چراکه برای اولین بار صدایم را در تمامی .
 شبکه ها و حتی خیابان ها می شنیدم البته هزینه ساخت موزیک ویدیو را نداشتم و متاسف می شوم برای بعضی کامنت
 ها که خطاب به من با عنوان مرفه بی درد گفته می شود. به یاد دارم که چون هزینه ساخت ویدیو کلیپ را نداشتم و در
 مصاحبه ای آن را عنوان کرده بودم، شخصی با نشریه فوق تماس می گیرد و اعلام می کند که حاضر است هزینه ساخت
 کلیپ را پرداخت کند.به جرات می توانم بگویم که من بدون پرداخت یک هزاری وارد موسیقی شدم اما متاسفانه به من
 می گویند که تو بچه آلمان هستی اما مطلع نیستند که ما تمام دارایی خود را به دلیل بیماری پدرم از دست دادیم. برای
 پخش آلبوم با شرکت های متفاوتی تماس گرفتیم اما کسی استقبال نمی کرد. یک روز که در اوج ناامیدی بودم، از شرکت
 آقای محسن رجب پور با من تماس گرفته شد. بعد از شنیدن اهنگ های آلبوم قراردادی منعقد شد و مسیر زندگی من
 به شکل امروز تغییر کرد. از آن پس روزنامه اتفاق نو در سال ٨٥-٨٤ من را به عنوان پدیده موسیقی اتفاق کرد و مصاحبه

ای انجام شد و به دنبال این بود که بتواند استعداد جوانی را رشد دهد.س
 

 وقتی پا در عرصه حرفه ای گذاشتید، به این مساله فکر کردید که می خواهید چه کاری را انجام دهید که
مشهور و محبوب شوید؟

 هیچکس از شهرت بدش نمی آید ولی من به شهرت فکر نکردم بلکه در مسیر آن قرار گرفتم. من به اینکه بخواهم مسیر
 زندگیم را عوض کنم، خیلی احتیاج داشتم چراکه در خانواده ای قرار داشتم که با یکسری دوران بیماری از سوی والدینم
 مواجه شدند. گویا دوران طلایی زندگی ما پس از بازگشت به ایران تمام شده بود و صاعقه ای به زندگیمان خورده بود و
 من باید خودم را از آن شرایط خارج می کردم. من انسانی با پشتکار بودم و در همان سال ها موفق به قهرمانی در رشته
 کاراته شده بودم و به تیم ملی دعوت شدم. شاید اگر این رشته را ادامه می دادم الان می توانستم جز مربیان موفقی بشوم.
 در رشته فوتبال در تیم استقلال بازی کردم و در آلمان در تیم بوخوم به عنوان کاپیتان تیم نونهالان بازی کردم. اما
 روحیات من از کاراته جدا شد و علاقه ای به ادامه آن نداشتم. شاید احتیاجات روحی من آن بود که به سمت موسیقی
 جذب شوم. بعد از پخش ویدیو چی شده از شبکه ماهواره ای متاسفانه ٣ سال ممنوع کار شدم و پس از آن محسن یگانه
 و فرزاد فرزین دچار این سرنوشت شدند. من مشکلات این افراد را در راه موسیقی دیده ام و به جرات می توان گفت به
 دلیل دوره ای که در آن قرار داشتیم، بسیار سخت بود و زمانی بود که وزارت ارشاد اشک مارا در می آورد. بعد من با آقای
 مجتبی شاه علی، قرارداد بستم که شرکت ایشان ممنوع الفعالیت شد. لذا مجبور شدیم آلبوم را به شرکت ایران گام، آقای
 حسین خانی بدهیم. اقای حسین خانی، تهیه کننده آقای علیزاده و سیروان خسروی بود. پس از جدایی از این شرکت،
 شرکت نکیسا آلبوم را منتشر کرد. این آلبوم فراتر از زمان خود بود اما بازخورد لازم را در زمان خود نداشت. من تقلا
 زیادی برای ارتقا داشتم تا اینکه تصویر دنیای هنر آلبوم سومم به نام احساس را خریداری می کند و با تبلیغ فوق العاده
 پخش شد. اولین کنسرت تهران دقیقا پس از این آلبوم صورت گرفت و دو اجرا در اریکه ایرانیان صورت گرفت. در سال
 ٨٩ دومین کنسرت من اجرا شد و رئیس اریکه ایرانیان خود اسپانسر کنسرت بعدی من شد. از اخر سال ٨٩ اولین اجرا
 برج میلاد صورت گرفت. برای آلبوم زندگی من با آقای حاتم پور قراردادی بسته شد و در این آلبوم آهنگ دوست دارم با
 استقبال فوق العاده ای مواجه شد و در برنامه آقای رشید پور دیده شد. پس از آن آهنگ دوست دارم را به صورت تک
 ترک منتشر کردم و سپس آلبوم دوست دارم منتشر شد. از آن پس کنسرت های تهران جرقه خورد و با استقبال خوبی
 مواجه شد. با اضافه شدن این ماجرا در سال ٩٠ با آقای خانزاده قراردادی منعقد شد و با انتشار آلبوم این منو بارون، پرتاب
بلندی انجام شد تا جایی که سانس های کنسرت تهران به ١٤ کنسرت در یک ماه رسید و در صدر فروش قرار گرفتیم.س

فعالیت شما در خارج از ایران به چه صورت است؟
 اولین کنسرت خارج از ایران در سال ٨٧ در لندن بود و بعد از آن در سال ٩١ در استکهلم و پس از آن مجدد لندن، ونکور،
 تورنتو و دبی با همراهی مرحوم مرتضی پاشایی اجرا شد. هرگز فراموش نمی کنم که مرتضی از من خواست تا منو بارون
آلبوم های انتشار  تا سال گذشته همکاری داشتم که حاصل آن  اقای خانزاده  با  باهم بخوانیم و خیلی خاطره شد.   را 

منوبارون، اکسیژن، مدار بی قراری، حالم خوبه و با کلی تک آهنگ متفاوت که بسیار موفق بود.ی

فکر می کنید که راز موفقیت شما در چه مواردی بوده است؟
 من تلاش خودم را کردم و هواداران با محبتی داشتم و دارم. همیشه آدم بی حاشیه ای بودم و سعی کردم با احترام برخورد
 کنم و حتی جدایی هایم همراه با احترام بود. من هیچ چیزی را در دنیا با زور از کائنات نمی خواهم و هرگز حسادت نکردم
و خودم و توانایی هایم را با کسی مقایسه نکردم. اگر امروز در جایی با اقبال مواجه نشوم می دانم ایراد کارم کجاست.ی

 
اگر شما در مسیر خوانندگی قرار نمی گرفتید، مسیر زندگی خود را به چه شکل می دیدی؟

 من در بیزینس خوب نیستم و مطمئن هستم که این راه را انتخاب نمی کردم. از جهت درس خوان بودن هم مدتی پشتم
 باد خورد و دیگر ادامه ندادم. شاید کاراته یا فوتبال را دنبال می کردم. اگر در موسیقی به اندازه فعلی نمی رسیدم شاید

در شاخه دیگری در موسیقی فعالیت داشتم.ی
 

خودتان آهنگ سازی آهنگ هایتان را انجام می دهید؟
بله من تا ٩٨ درصد خودم آهنگ سازی می کنم و در طی ٨ سال گذشته ١٣٥ آهنگ ساختم.ی

 
آهنگ آخر خود را چقدر می پسندید؟

آهنگ خوبی بود اما این آهنگ ها شبیه خودم نیستند ولی حس خوبی به من منتقل می کنند.ی
 

شما اگر بخواهید بین آهنگ هایتان انتخاب کنید، کدام برایتان محبوب تر است؟
 هرکدام در حال خودشان محبوب هستند. مدل زندگی من تغییر کرده و فازم عوض شده اما آهنگ دوست دارم را خیلی

می پسندم و دل نشین است.ی
 

آقای جهان بخش، شما تابه حال حیوان خانگی داشتید؟
 من علاقه مند حیوانات هستم و در کودکی انواع حیوانات ازجمله همستر، خرگوش و لاک پشت داشتم و مدت کوتاهی

طوطی و کاسکو داشتم.ی
 

رسیدگی آن کامل با خودتان بوده است؟
 خیر متاسفانه فرصت آن را نداشتم. زمانی که آلمان بودم ارتباط خوبی با سگ ها داشتم اما به دلیل اینکه تصمیم گیرنده پدرم بود،
 دوست نداشت سگ داشته باشیم. در حال حاضر به دلیل سفرهای متعدد من امکان نگهداری از حیوان خانگی ندارم اما در اولین
 فرصت امکان آن را ایجاد خواهم کرد. همچنین می ترسم وابستگی ایجاد شود و وجود ممنوعیت های نگهداری حیوانات باعث می
 شود که از این کار اجتناب کنم. سعی می کنم در اولین فرصت خودم را در موسیقی کم کارتر کنم و گزیده تر فعالیت کنم تا فرصتی

بیشتری برای خانواده و داشتن حیوان خانگی ایجاد کنم.ذ
 

چه حیوانی دوست دارید به عنوان حیوان خانگی انتخاب کنید؟
 قطعا سگ، گربه دوست دارم اما حساسیت شدیدی به آن دارم. در خارج کشور این مثل وجود دارد که سگ هم دوست خوبی است

و هم مسئولیت پذیری دارد و برای پسرم سگ را انتخاب می کنم.ذ
 

نحوه آشناییتون با مجموعه ایران وت کر می فرمایید؟
 دوستی ما خارج از این سیستم ایجاد شد و آشنایی ما از طریق همسرم ایجاد شد. خانم پرستو نجفی مدیریت فروش این شرکت از
به اشاره شما به سگ های این آشنایی عمیق و صمیمي شد.با توجه  بود وباعث   صمیمی ترین دوستان هم دانشگاهی همسرم 

حمایتی، بنظر می رسد شما دوست دارید به سگ ها کمک کنید.ذ
 سگ جز  موجوداتی است که حس خیلی زیادی را منتقل می کند. متاسفانه در کشور ما مشکلات زیاد است و گاهی مقایسه هایی .
 ایجاد می شود که صحیح نیست. برای مثال کمک هایی که به حیوانات می شود و برخی افراد می گویند چرا به جای آن به کودکان
 کمک نکنیم. هرکدام جای خود دارد. حتی درخت که بی زبان است در دنیا حق زندگی دارد و نیاز به نگهداری دارد. کسی که بتواند
 حیوانی را بکشد، نمی تواند هیچ انسانی را هم دوست داشته باشد. احساس می کنم که حیوانات می توانند مهر و محبت انسان ها

را افزایش دهند و حال خوبی را منتقل کنند.ذ
 

تا به حال شده حیوان بی سرپناهی را ببینید و بخواهید به آن کمک کنید؟
 بله به خصوص برای پرندگان همیشه غذا نگه می داریم و برنج و نان برایشان می ریزیم. خاطره ای که دارم این هست که من اطلاع
 نداشتم که گربه ها از آب بدشون می آید. یک روز پیاده روی می کردم که گربه ای دنبال من افتاد تا اینکه تا جلو خانه ما آمد. این
 باعث شد که بیارمش داخل خانه و ببرمش حموم و شروع به شستنش بکنم. گربه بیچاره تسلیم شد و یک دل سیر شستمش ولی

چون حساسیت داشتم نتوانستم بیش از ٣-٢ روز از آن نگه داری کنم.ذ
 

 اگر از شما بخواهند که کنسرتی بذارید که مقداری از درآمد آن را برای کمک به حیوانات بی سرپناه انجام شود، دوست
دارید این کار انجام شود؟

 این کار در صورتی امکان پذیر است که حرفی از آن زده نشود و مبلغی اختصاص داده شود اما اگر علنی شود، کلی قضاوت های بی
مورد دیده خواهد شد.ذ

 
گستر حامی  شرکت  توسط  که  تهران  میلاد  برج  در  کوچک  دام  نمایشگاه  درچهارمین  شما  حضور  از  تشکر   ضمن 

حیوانات برگزار شد، نظر شما در خصوص این نمایشگاه چی بود؟
 توقع من از شرکت در این نمایشگاه این بود که بتوانم حیوانات راهم ببینم اما محقق نشد. این نمایشگاه برای من خیلی جالب بود
 و اولین تجربه حضور من در چنین نمایشگاهی بود. در ضمن جای خوشحالی دارد که در کشور ما هم این چنین نمایشگاه هایی
 برگزار می شود. وجود این نمایشگاه نشان از زحمات برگزارکنندگان آن دارد و نگاه من را تغییر داد از این نظر که اگر روزی حیوان
 خانگی ای داشته باشم، مطمئن خواهم شد که چنین نمایشگاه هایی برای ارائه خدمات حیوانات خانگی وجود دارد. به نظر می رسد
 که با توجه به بزرگ شدن این بیزینس در سال های آینده شاهد پیشرفت در این حوزه خواهیم بود اما متاسفانه فعالان این حوزه

مسیر بسیار سختی برای حمایت از این بیزینس در حوزه ارزی و تامین مواد اولیه دارند.ذ
 

شما تمایل دارید مجدد در این نمایشگاه در صورت برگزاری در سال های آتی شرکت کنید؟
بله حتما. شاید در زمان برگزاری دوره بعد این نمایشگاه سگ هم داشته باشم و اینبار بازدید برایم کاربردی تر باشد.ذ

 
شما مجله کابوک را مطالعه کردید؟

 متاسفانه فرصت نکردم که به صورت دقیق مطالعه کنم اما به صورت کلی که مجله را دیدم، خیلی نظرم را جلب کرد و برای مخاطب
جذاب است و کیفیت بالایی دارد. امیدوارم که همیشه موفق باشید.ذ

 
به عنوان سوال اخر، آیا مجله کابوک می تواند شما را به عنوان سفیر حامی حیوانات معرفی کند؟

 در این ارتباط باید حرفه ای تر عمل کنم و تصمیم گیری برخی مسائل تنها برعهده من نیست و چند پیشنهاد برای سفیر شدن
 وجود دارد و سعی دارم موردی را انتخاب کنم که شخصی مفیدتری برای آن باشم. در نظر دارم در ماه های آینده با آشناییت بیشتر
 با این حوزه و داشتن حیوان خانگی درک بهتری از این حوزه کسب کنم و بنظرم همسرم گزینه بهتری در این زمینه باشد و من

همراهی می کنم.ذ



 ریزش مو طبیعی و سالم است، اما بعضی اوقات گربه موهای بیشتری از بدنش می ریزد و باعث می شود که صورت کچل
 ایجاد شود. این شرایط به عنوان آلوپسی گربه شناخته می شود. اگر گربه شما موهای خود را سریعتر از آنچه که فکر می
.کنید، میریزد، توجه جدی کنید، زیرا ریزش مو همیشه علائم یک بیماری است و برخی از آنها می توانند جدی باشند

در اینجا چند نکته و راهنمایی برای شما ارائه می دهیم:ی

علل بروز آلوپسی چیست؟
 عوامل احتمالی آلوپسی در گربه ها بسیار زیاد است، از آلرژی گرفته تا اضطراب، بنابراین شما باید به علائم احتمالی هر

یک از موارد زیر توجه داشته باشید:ی

درماتیت آلرژی کک: آلرژی به بزاق بعد از نیش زدن کک 
 آلرژی غذایی: آلرژی به پروتئین در غذا 

آلرژی استنشاق: آلرژی به استنشاق مانند سیگار 
جرب نوتودریک: جرب ناشی از انگل عنکبوت 

 مگس های گوش: انگل هایی مانند عنکبوت کوچک که در گوش ها و اطراف آن زندگی می کنند و موجب خارش شدید  
می شوند

روانگرایی: مراقبت بیش از حد
پیدرما: عفونت باکتریایی پوست 

آبسه: یک مجموعه جدی از تاول واقع در بافت، که اغلب ناشی از گاز گربه است 
پرکاری تیروئید: معمولا توسط یک تومور خوش خیم غده تیروئید ایجاد می شود 

استرس: جراحی، حیوان خانگی جدید، نوزاد جدید، بیماری و غیره 
 سندرم کوشینگ (هایپرآدرکوتیزیسم): سطوح بالای کورتیزول در خون، ناشی از غده های فوق کلیه یا مصرف استروئید  

 است
 کرم سیری: شایع ترین عفونت های قارچی عفونی در گربه ها 

 آلوپسی متقارن بدست آمده از جنس چربی: به نظر می رسد یک اختلال هورمونی است 
واکنش دارویی، موضعی یا تزریقی 

 سبورها: شرایطی که سبب پوسته پوسته شدن پوست و تبدیل شدن به چرب شدن می شود  
 دم استود: غدد بیش از حد واقع در پایه دم

آفتاب سوختگی

تست دامپزشکی
 اگر متوجه ریزش موی گربه خود شدید، او را به سمت دامپزشک بازگردانید تا اطمینان حاصل کنید که او هیچ گونه
 مسائل بهداشتی تهدید کننده زندگی را نداشته باشد. برای کشف علت ریزش مو، دامپزشک شما توجه دقیق به محل،
 اندازه و شکل ریزش مو، تاریخچه پزشکی گربه شما و سلامت عمومی شما خواهد داشت. دامپزشک باید هر چه زودتر و
 جایی که گربه خارش داشته باشد را شناسایی کند، اگر او به تازگی هر داروی تجویز شده (محصولات فشرده / کرمی

موضعی، تزریق و غیره) داشته باشد و اینکه آیا او تغییرات دیگری در روال روزمره خود داشته است.ی

 برای کشف علت ریزش مو،
 دامپزشک شما توجه دقیق

 به محل، اندازه و شکل
 ریزش مو، تاریخچه
 پزشکی گربه شما و
 سلامت عمومی شما

خواهد داشت

Cat’s Hair Loss

Cat Care

شناخت شرایط حاد در ریزش موى گربه  

کمک، گربه من ریزش مو داره !ی

 
 همه صاحبان گربه می دانند که گربه ها ریزش مو دارند ... در همه جا. اگر شما

 یک گربه دارید، به خاطر پیدا کردن مو در لباس های شسته خود، در رختخواب
خود، در نیمکت و همیشه در تمام کت و شلوار خود، استعفا میدادید
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برخی از آزمایشهای تشخیصی که ممکن است دامپزشک شما انجام دهد عبارتند از

کشت قارچ: به دنبال کرم سلولی 
 تریکوگرام: آزمایش میکروسکوپی ریشه مو، که در آن نکات شکسته نشان می دهد که ریزش مو منجر  

 شده است
 آزمایش محرومیت مواد غذایی: آزمایش مواد غذایی معمولا بین ٨ تا ١٢ هفته طول می کشد که طی 
 آن شما باید یک رژیم غذایی تجویز شده به گربه خود نسبت به سایر غذاها، ویتامین ها، مواد معدنی و
 یا داروهای گیاهی استفاده کنید. اگر آلرژی پاک شود، علت احتمالی آلرژی غذایی است. پس از آزمایش،
 گربه دوباره به غذای منظم خود بازگردانده می شود تا ببیند آیا میتوان نتیجه گرفت که غذا علت آلرژی

 است
 آزمایش های خاص خون برای بررسی هیپرتیروئیدی و سندرم کوشینگ 

اسکرپین های پوستی: اینها تحت یک میکروسکوپ مورد بررسی قرار می گیرند 
 

چگونه درمان می شود؟
البته درمان آلوپسی بستگی به علت اصلی دارد، اما ممکن است شامل موارد زیر باشد

 کرم گوسفند: لیپو سولفوریک و / یا داروهای ضد قارچی  
 آلرژی غذایی: تغییر در رژیم غذایی جدید و کم آلرژی  

 هیپرتیروئیدیسم: ید رادیواکتیو برای از بین بردن تومور یا جراحی برای برداشتن آن و سپس جایگزینی  
هورمونهای تیروئید

 سندرم کوشینگ: ترک اعتیاد کورتیکواستروئیدها به صورت تدریجی به علت دامپزشکی، حذف جراحی  
 غده فوق کلیه آسیب دیده در صورت درگیری به تومور، و یا حذف جراحی هر دو غده فوق کلیه در

 صورتی که علت تومور هیپوفیز باشد
 آلرژی استنشاق: اجتناب از آلرژن، در صورت امکان  

 جرب نوتودریک: برش، بارگیری هیدروژن آهک گوگرد و درمان موضعی مانند داروهای رولویشن نام  
 تجاری

 کنه های گوش: حذف عصاره ها، پس از حشره کش مانند رولویشن  
 روانگرایی: اصلاح رفتار، از جمله حفظ گربه خود را در محیط بدون استرس و درمان دارویی البته اگر  

روش های دیگر شکست بخورد
 پیودرما: آنتی بیوتیک ها و قطع منطقه آسیب دیده  

 آبسه: تخلیه آبسه و تجویز آنتی بیوتیک ها  
 آلوپسی متقارن بدست آمده از جنس گربه: درمان هورمون تخصیص یافته - اگرچه تمام دامپزشکان  

 این توصیه را ندارند
 واکنش دارویی: تعویض یا قطع داروها  

 سیبریا: شامپو، اسیدهای چرب امگا ٣ و آنتی بیوتیک های تجویز شده  
 دم استود: شامپو ضد چربی پوست و ناپایداری 

آفتاب سوختگی: آفتاب سوختگی شدید ممکن است با استروئیدهای موضعی یا خوراکی درمان شود  
 

 در حالی که پیدا کردن موی گربه روی لباس شما و خانه تان کاملا طبیعی است، اما بعنوان صاحب گربه
 ، نباید گربه ای که موهایش را سریعتر از حد معمول از دست می دهد سرسری بگیرید. باید دامپزشک
 گربه را چک کند تا مشخص شود که آیا گربه شما یک بیماری پایدار و درمان پذیر داردیا خیر. با توجه
 به درمان مناسب، گربه شما پشم طبیعی، زیبا و براق خود را دریافت می کند که نشان می دهد که سالم

و خوشحال است

Help
My Cat’s 
Going Bald!





Mad Cow , collar & leash leather , made from buffalo leather 

Made In Iran Mad_Cow_Collar

محصولات چرمى تولید شده از ١٠٠ ٪ چرم گاو میش
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برای ارتباط با ما و سفارش 
محصولات از راه های زیر 

با ما در ارتباط باشید: 

با افتخار تولید ایران
با افتخار اعلام می کنیم که برند کالاپت و

محصولاتی که با این نام در بازار عرضه
می گردند تولید ایران می باشند.

مواد اولیه درجه یک
در کالاپت تمامی محصولات تولیدی از برترین و با

کیفیت ترین متریال های موجود در بازار تهیه و تولید 
می گردند و در نتیجه محصولات تولیدی از بالاترین 

کیفیت ساخت برخودار می باشند.

واردات ملزومات حیوانات خانگی
در کالاپت می توانید اجناس مختلف از شاخه های

 متفاوت را از برندهای  مطرح این حوزه بیابید
و اقدام به ثبت سفارش نمایید.

تولید ملزومات حیوانات خانگی
مفتخریم تا اعلام نماییم که بسیاری از محصولات 

تولید کالاپت بوده و با توجه سلیقه بومی مشتریان
تهیه وتولید می گردند. کالاهایی که برند کالاپت

می باشند همگی تولید این شرکت می باشند.



آدى پت ، تولید کننده غذاى حیوانات خانگى

 سگ ، گربه ، پرنده ، جونده



آقای فرزادی لطفا بیوگرافی خودتان را برای مخاطبان کابوک توضیح بفرمایید
 من رضا فرزادی، رئیس مرکز پرورش پت باکس هستم و از سال ٨١ به پرورش سگ مشغول شدم و از سال ٨٣ در حیطه
 واردات سگ شروع به فعالیت کردم. بر حسب علاقه از سال ٧٥ پا در این عرصه  گذاشتم و از زمانی که متوجه شدم که
 فضایی را برای نگهداری سگ ندارم، تصمیم گرفتم که خودم این فضا را در محوطه ای خارج از منزل ایجاد کنم. با نژاد
 گریدن در فضای کوچکی به نام پانسیون آغاز کردم. ٤٠ قلاده برای نگهداری و پرورش داشتم و سپس شروع به خرید و
 فروش آن کردم. این حرفه یا صنعت چندسالی است که در ایران بولد شده و توجه بسیاری از سرمایه گذاران را جلب کرده

 است و جز چندین صنعتی است که با شرایط اقتصادی فعلی ایران می تواند جای تولید و رشد داشته باشد.ی

شغلی اصلی شما پیش از ورود به این عرصه چی بود؟
 حرفه من سخت افزار بود و تا سال ٨٩ در وزارت بازرگانی مشغول بودم و شبکه وزارت بازرگانی را در دست داشتم. کار
 طراحی، اجرا و نگهداری در دست شرکت ما به نام نسیم قرار داشت. حدود ٣ سال در این حوزه مشغول کار بودم تا اینکه
 سال ٨٩ تصمیم گرفتم که بر روی پرورش سگ تمرکز ویژه ای کنم. از سال ٨٦ کار پرورش سگ را به عنوان شغل دوم
 اما حرفه ای دنبال می کردم. پت باکس جدیدی که حال مشاهده می کنید ماحصل چندین سال تجربه من در حوزه
 پرورش سگ است که حدود ٥ سالی است که تاسیس شده است. من اولین پانسیون پرورش سگ را با آقای مجید مقدم
 راه اندازی کردم و در فضای ٤٠٠ متری تنها یک میلیون تومان سرمایه گذاری کردم. سپس قفسه ها را قرض کردیم و
 استارت کار زده شد. بیزینس من با وی تا سال ٨٣ ادامه داشت تا اینکه وارد یک شرکت نت وردک مارکتینگ شدم و از
 پرورش سگ پشیمان شدم. در این نت ورک با هادی آشنا شدم و باز این کار مجدد استارت خورد. پس از ٣ سال با محمد
 صمدی آغاز به کار کردم و در سال ٩٠ این پرورشگاه را احداث کردم. این پرورشگاه در ابتدای کار یک بیابان بود که ما
 خاک آن را تعویض و آب آن را هم تصفیه کردیم. کار پرورش سگ می تواند کار پر سودی باشد اما به شرط آنکه علاقه

 مند کار باشید.ی

 آیا پرورش سگ در ایران با روش های اصولی آن در حال انجام است یا اینکه سگ های خوب همگی وارداتی
هستند؟

 هر صنعتی باید از یک جایی شکل بگیرد. صنعت پرورش سگ به خوبی در ایران جا افتاده است. حدود ٥ سال پیش در
 این صنعت چشم و هم چشمی زیادی وجود داشت و سگ هایی که خریداری می شد از روی شنیده ها و دیده ها انجام
 می شد و اکثر مشتریانی که در حال حاضر سگ خریداری می کنند با اطلاعات تکمیل تر و آگاهانه به سراغ آن می روند.
 برای مثال نژاد هاسکی با اینکه من قبول ندارم که مناسب شرایط آب و هوایی ایران نیست، نژاد کاربردی نیست اما نژادی
 مثل گولدن رتریور، بوردر کالی، مالینوز یا ژرمن شپرد مورد توجه قرار گرفته است و کسی که می خواهد سگی را انتخاب
 و خریداری کند، اطلاعات خود را هول محور این نژاد ها تکمیل می کند و دیدم که افرادی که به دنبال خریداری این
 نژاد ها هستند، تا شناسایی پدر و بیماری های احتمالی تحقیق می کنند و تنها ١٥ تا ٢٠ درصد خریداران شاید اطلاعات
 کافی نداشته باشند. من موافق این مساله نیستم که سگ های وارداتی فقط سگ های خوبی هستند چون نژاد های خیلی
 خوبی از کنل های معتبر دنیا در حال حاضر وارد ایران شده  که  پرورش دهنده های خوبی در ایران وجود دارند که خیلی
 خوب عمل کردند و توله های خوبی از این نژاد ها به بازار عرضه کردند. در ضمن اگر بخواهیم روی این صنعت تمرکز
 بیشتری کنیم، کشورهایی مانند عربستان، دبی و کویت علاقه شدیدی به سگ هایی با خط خونی خوب علاقه دارند و ما

می توانیم حتی به صادرات آن هم فکر کنیم.ی

 حدود ٥ سال پیش در این
 صنعت چشم و هم چشمی
 زیادی وجود داشت و سگ
 هایی که خریداری می شد

 از روی شنیده ها و دیده
 ها انجام می شد و اکثر
 مشتریانی که در حال

 حاضر سگ خریداری می
 کنند با اطلاعات تکمیل تر
 و آگاهانه به سراغ آن می

روند

Reza Farzadi

Interview

پاى صحبت هاى آقاى رضا فرزادى پرورش دهنده قدر سگ ها

 تنها به بیزینس خود نمی اندیشیم بلکه
سلامت سگ ها را در اولویت قرار می دهیم

 
 اگر فردی شرایط مناسبی برای نگهداری سگ نداشته باشد بسیار دوستانه فرد

 را مطلع خواهیم کرد و از فروش سگ ممانعت می کنیم چراکه ما تنها به بیزینس
خود فکر نمی کنیم بلکه سلامتی و رفاه سگ را نیز در نظر می گیریم
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 آیا از طرف سازمان دامپزشکی استانداردهایی برای پرورش سگ در ایران وجود دارد؟ اگر وجود دارد، شما
طبق این استاندارد ها پت باکس را راه اندازی کردید؟

 متاسفانه برخلاف استانداردهایی که در ذهن من وجود دارد یا استانداردهای جهانی، در کشور ما تا سال ها پیش موافق
پرورش بحث  در  کردند.  می  نگاه  آن  به  منفی  دیدی  با  و  نبودند  پرورش سگ  برای  محیطی  یا  پانسیون سگ   ایجاد 
 کروکودیل، پرندگان زینتی، مرغ های تخم گذار یا گاوداری کتاب های زیادی نوشته شده و داروهای خوبی برای این دسته
 وجود دارد اما متاسفانه برای سگ وجود ندارد. در کتاب جهاد از سگ به عنوان دام کوچک یاد می شود اما هیچگونه
 استانداردی برای آن دیده نمی شود چراکه تا حالا به آن توجه نشده است. امید است که با توجه به پرورشگاه های خوب
 نگاه دیگری به این حیوانات ایجاد شود. از نظر کاربردی سگ حیوانی چند منظوره است که می توان از آن در مسائل
اما مسئول ستاد بحران در جلسه ای در خصوص امدادرسانی و حتی کشف موادمخدر استفاده کرد.   نظامی، پزشکی، 
 خریداری چند قلاده سگ نژاد ژرمن شپرد برای امداد و نجات گفتند که دستگاه هایی خریداری شده به مبلغ 2 میلیارد
 تومان که از نظر کارایی مانند یک سگ امداد و نجات عمل می کند و برای پیدا کردن افراد زنده زیر آوار بود که درصد

خطا آن از یک سگ زنده یاب بیشتر بود درصورتیکه میتوان از این سگ ها با مبالغ کمتر استفاده کرد.س

معضلات پرورشگاه ها و پرورش دهندگان در ایران را چه می دانید؟
 متاسفانه معضلات زیاد است. ابتدا بحث تغذیه سگ ها است که انجام آن به صورت غیر اصولی امکان پذیر نیست. اصولا
 اگر بخواهید یک پانسیون را تغذیه اصولی کنید، مشکل ایجاد می شود. معمولا پرورشگاه های بزرگ از ضایعات گوشت و
 مرغ استفاده می کنند که در حقیقت به صورت قاچاق فروخته می شود چراکه این ضایعات باید کلا معدوم شود ولی به
صورت غیر اصولی حمل می شود و به مراکز ما وارد می شود و اگر بخواهیم با غذاهای استاندارد جهانی مانند غذای خشک

از نظر دولت موجودی لوکس  بابت آن پرداخت کنیم. سگ ها  باید مبالغ هنگفت   و کنسروها آن ها را تغذیه کنیم، 
 محسوب می شود و هیچ کالایی مرتبط با این حیوانات دارای یارانه نیست. بنابراین لوازم، اکسسوری و غذا که مورد نیاز
 پرورشگاه هاست، با قیمت بالا خریداری می شود و از طرف دیگر از سوی ارگان های دولتی هیچ حمایتی برای پرورشگاه
 های دولتی وجود ندارد و نظارتی بر روی این پرورشگاه ها آنچنان که باید وجود ندارد. برای مثال اگر بخواهیم پروانه بهره
 برداری برای احداث گاوداری یا مرغداری بگیریم، چندین مدل پروانه ازقبیل پروانه روستایی و صنعتی اعطا می شود که
 جهاد کشاورزی در جهت افزایش اشتغال در محیط های کوچک روستایی پروانه روستایی را صادر می کند و با پروانه
 صنعتی در محیط بزرگ تر و با نظارت بیشتر احداث می شود و در این راستا وام هایی با سود کم واگذار می شود. در
کنیم، می  اقدام  برداری  بهره  پروانه  اخذ  برای  وقتی  بلکه  شود،  نمی  اعطا  تسهیلات  این  تنها  نه  سگ  پرورش   بحث 
 استانداردهایی را ملزم به رعایت می کنند که هیچ زمینی شرایط فوق را ندارد. برای مثال عنوان شده که زمین فوق باید
مواجه برق  و  آب  تامین  مشکلات  با  شرایطی  جنین  در  متاسفانه  که  باشد  داشته  فاصله  مسکونی  منطقه  با  متر   هزار 

 هستیم.ی

 برخلاف استانداردهایی 
 که در ذهن من وجود
 دارد یا استانداردهای
 جهانی، در کشور ما تا
 سال ها پیش موافق
 ایجاد پانسیون سگ یا
 محیطی برای پرورش
 سگ نبودند و با دیدی
 منفی به آن نگاه می
کردند

تابه حال کسی توانسته در ایران پروانه بهره برداری پانسیون پرورش سگ را دریافت کند؟
اولین کسی که در این زمینه موفق به اخذ پروانه شد، کورش ابراهیمی است که بسیار شناخته شده است. بعد از آن چندنفر در شهرستان موفق به اخذ آن شده اند.س

 مزایای داشتن این پروانه چیست؟
 پروانه در واقع نشان دهنده اجازه رسمی کار در حیطه پرورش سگ است و استانداردهایی که باید رعایت شود در آن عنوان شده است. اصولا پرورش سگ مجزا از دام های

 دیگر است اما متاسفانه آن را در پروانه لحاظ نکرده اند. تمام کسانی که پرورش سگ را در ایران دنبال می کنند بر اساس تجربه و علاقه شخصی آن هاست.س

پس استاندارد مکتوبی در حیطه پرورش سگ در ایران وجود ندارد؟
خیر متاسفانه نه از طرف جهاد و نه از طرف سازمان دامپزشکی استاندارد مکتوبی را در این زمینه نخواهید یافت.س

شما در حال حاضر روی چند نژاد کار می کنید؟
 من حدودا بر روی ٢٧ نوع نژاد کار می کنم که بر خلاف اصول استاندارد جهانی ست. از نظر من زمانی که شما بازاری دارید که در آن تقاضاهای زیادی وجود دارد و پتانسل
 فروش را داریم، می توانیم روی چند نژاد کار کنیم و طبیعتا برای مشتری هم جذاب تر خواهد بود و حق انتخاب دارند. برای مثال اگر وقتی اگر بخواهم روی ٢ نژاد خاص

تنها فعالیت کنم، به مراجعه کنندگان توصیه می شود که از بین این دو انتخاب کنند.س
 

 درست است برای مشتریان بسیار راحت تر است که موقع مراجعه ویترینی از چند نژاد را ببینند اما برای شما سخت خواهد شد که چندین نژاد را بتوانید
پیش ببرید؟!!س

 بله همینطور است هرچه وسعت کار بیشتر باشد، دغدغه و معضلات بیشتری دارد. پرورشگاهی که ٢٠ مولد دارد و پرورشگاهی که ٢٠٠ مولد دارد، وسعت کاری ١٠ برابری
دارد.س

چه تعداد مولد دارید؟
 حدود ٢٠٠ قلاده مواد داریم. سعی داریم تیمی را حاضر کنیم که ضعفی نداشته باشد. برای مثال یک دامپزشک مستقر در مجموعه داریم. در بحث تغذیه سعی داریم
 بهترین را برای سگ ها در نظر بگیریم و ممکن است برخی برندها در شرایط کنونی غذای خشک نداشته باشند اما ما آن را ذخیره سازی کرده ایم. نمی گویم که از ضایعات
 مرغ استفاده نمی کنیم اما نقص آن را با ماست، نان و غلات جبران می کنیم و به جرات می توانم بگویم که هیچکدام از سگ های ما از لحاظ سو تغذیه دچار مشکل
 نیستند. در خصوص سگ های کوچک و بزرگ سعی کردیم تا محیط های مجزا برای آن ها محیا کنیم و برای سگ های مینیاتوری فضای متفاوت از سگ های بزرگ
 فراهم شده است. به هرحال هر پرورشگاه ضعف هایی دارد و نمی توانم بگویم که پرورشگاه ما بی عیب است ولی مراجعه کنندگان به ما راضی هستند چراکه می توانند

مجموعه ای از نژادها را در کنار هم ببینند.ی

پاکسازی فاضلاب این مجموعه به چه صورت است؟
 تمام فاضلاب هایی که در ایران است، به صورت سنتی وجود دارد و فضولات داخل سیستم چاه های قدیمی می شود. ما محلی را گود برداری کردیم و تمام فضولات را

وارد محل می کنیم و آب شست و شو هم وارد این فاضلاب می شود.س
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در حال حاضر پر فروش ترین نژاد در پرورشگاه شما کدام است؟
 از قدیم ژرمن شپرد در ایران به عنوان پرفروش ترین نژاد محسوب می شود و به این نژاد اسم های بسیار متفاوتی می
 دهند مثل شیپل ، شی اند لو و ... !. فیلم های زیادی هم با بازیگری این نژاد وجود دارد و این نژاد خوب در بین مردم جا
 افتاده است. من به این نوع سگ، سگ همه کاره می گویم که می تواند نگهبان، بادیگارد، امدادگر، موادیاب، راهنما و
 مراقب بچه باشد که در کل دنیا جز محدود ترین نژاد هاست. البته قرار است تا چندسال آینده جایگزین ژرمن شپرد ،
 نژادهای دیگری هم وارد شوند مثل گولدن رتریور! چندسالی است که من در حال فعالیت بر روی نژاد گولدن هستم و
 ابتدا مقاومت های زیادی در برابر خرید آن وجود داشت اما الان شرایط خیلی بهتر شده است. این نژاد جز نژاد محبوب
 اروپایی است و برخلاف ظاهر معمولی، بسیار احساسی و باهوش است و بسیار مراقب است. نمی توان از آن به عنوان سگ
 نگهبان استفاده کرد اما به عنوان سگ مراقب می توان از آن یاد کرد. در بین نژاد کوچک می توانم از نژاد پامرانین به
 دلیل اینکه بسیار مدشده است، یاد کنم که پرفروش ترین و گران ترین سگ در سال های اخیر در ایران بوده است. فاکسی

فیس و صورت خرسی دو مدل این سگ است که بسیار محبوبیت دارد.س

 همه مردم به صورت غریزی عاشق حیوانات هستند که بعضی از آن ها بدون آنکه بدانند که فلان نژاد سگ
 چه کاربردی دارد، خرید می کنند. آیا پیش از خرید شما مشتریان خود را راهنمایی می کنید و پیشنهاداتی

بر طبق کاربرد آن می دهید؟
 ما در زمان فروش سگ ها به مشتریان یک ساعت مشاوره خرید با مشتریان خود به صورت حضوری یا تلفنی داریم. زمانی
 که فردی برای خرید اقدام می کند، اصولا سعی می کنم تا آن ها را برای نخریدن متقاعد کنم. علت آن این است که من
 به مشتری توضیح می دهم که وقتی شما سگی را می خرید این تصور را داشته باشید که انگار دارید بچه را از پرورشگاه
 به فرزندی می پذیرید. همان قدر که یک بچه می تواند دردسر داشته باشد، یک سگ هم می تواند دردسر ساز باشد. اگر
 قرار باشد کسی سگی را وارد محیط خانه یا باغچه خود کند، باید پی برخی دردسرها را به تن خود بمالد. معمولا هم ما
 نژادهای متفاوت را به مشتریان خود معرفی می کنیم. متاسفانه برخی همکاران ما از القاب و اسامی متفاوت برای جذب
 مشتری استفاده می کنند. برای مثال چاوچاو مینی که گفته می شود این سگ تا ١٠ کیلوگرم رشد می کند درحالی که
 اینطور نیست و این سگ جز سگ های مدیوم و بزرگ است و مناسب آپارتمان ٧٠-٦٠ متری نیست. ما این حس را برای
 مشتریان خود ایجاد می کنیم که از زمان خرید سگ یک مشاور برای راهنمایی در زمینه های آموزشی، درمانی و تغذیه
 همراه شماست و کمک کننده هستیم. ما به مشتریان خود بر اساس فضای نگهداری سگ توضیح می دهیم که آیا این
 سگ مناسب شما هست یا اینکه سگ دیگری را باید انتخاب کنید. اگر احساس کنیم که در منزل کسی مخالف نگهداری
 سگ است، فرد را دعوت و مشاوره می دهیم و اگر فرد به هر دلیلی متقاعد نشود، دلیلی برای بردن سگ نیست چراکه
 هم سگ و هم شخص آسیب می بیند. همچنین اگر فردی شرایط مناسبی برای نگهداری سگ نداشته باشد بسیار دوستانه
 فرد را مطلع خواهیم کرد و از فروش سگ ممانعت می کنیم چراکه ما تنها به بیزینس خود فکر نمی کنیم بلکه سلامتی

و رفاه سگ را نیز در نظر می گیریم.س

 در حال حاضر بزرگ ترین معضل پرورشگاه ها تهیه غذا برای سگ هاست چراکه غذای خشک در بازار خیلی
کم است. پرورشگاه شما چطور با این معضل روبه رو می شود؟آیا راهکاری داری؟

 متاسفانه بازار ایران شرایطی دارد که قابل برآورد دقیق نیست. ما ایرانی ها سعی کردیم که آینده نگر باشیم و برعکس
 تمام دنیا که براساس درآمد خود برآورد و برنامه ریزی می کنند و سرمایه گذاری چندانی نمی کنند ما به رکود هم فکر
به چشم ها  پرورشگاه  به  و  اندیشند  بی  تمهیداتی  است مسئولین  امید  داریم.  را  و غذای خشک ذخیره خود   میکنیم 
 تولیدکننده نگاه کنند. تا این محصول به تمام دنیا صادر شود و زمینه آن محیا شود. من زمانی در فیسبوک فعالیت
 گسترده داشتم و پیج های خارجی را فالو می کردم و با آن ها در ارتباط بودم. این باعث شد که زمینه محیا شود تا بتوانم
 در زمینه فروش و واردات ارز به ایران فعالیت کنم. لازم است بدانید که در آلمان مبالغ بالایی بابت پرورش سگ پرداخت
 می شود و چین به راحتی این بازار را در دست گرفته است. در حالی که ما می توانیم این بازار را داشته باشیم و اگر از
 سمت دولت حمایت شود می توان این محصول را برای تمام دنیا جا بی اندازیم. وقتی می گویم محصول ، درست است
 که سگ موجودی زنده و با احساس است اما به هرحال بیزینس من محسوب می شود و وقتی آن را تولید می کنم در

 واقع محصول عرضه شده من به بازار است.س

هم اکنون چگونه واکسن سگ ها را تهیه می کنید؟
 در حال حاضر چندین شرکت واردکننده قانونی واکسن سگ ها به ایران هستند.اما متاسفانه زمان خرید واکسن برسر آن
 دعوا می شود. در واقع برندهای مطرح جهانی فاقد نمایندگی در ایران هستند و واکسن های درجه یک به صورت قاچاق
 به ایران وارد می شود. در خیلی موارد این واکسن ها به صورت قاچاق تهیه می شود و چون از سیکل آن بی اطلاع هستیم
چندین نیز  خوراکی  مباحث  در   . نداریم  آن  خرید  جز  ای  چاره  متاسفانه  اما  شویم  می  ویروسی  بیماری  دچار   اکثرا 
 تولیدکننده در بازار وجود دارد اما چون در ایران مواد اولیه تهیه غذای خشک سگ به سختی یافت می شود، می توان
 گفت که قابل رقابت با محصول خارجی نیست. این مساله باعث شده که متاسفانه گرایش به سوی تهیه غذای خشک

 خارجی افزایش یابد با اینکه هزینه تهیه آن چندین برابر محصولات داخلی است.س

 سازمان دامپزشکی یا جهاد اگر بخواهد سرزده از پرورشگاه شما دیدن کند، آن ها را می پذیرید؟
 سالی یکبار اصولا این اتفاق می افتد. ما همیشه سیستم کاریمان طوری بود که با بازدید سرزده مشکلی نداریم و آنقدر
 به کارمان اعتماد داریم که روند کاری درستی را در پیش گرفته ایم و همیشه آن را حفظ خواهیم کرد.  مجموعه ما

.همیشه روند کنونی را اجرا می کند س

آیا سگ های شما مقام های جهانی هم دارند؟
 بله سگ هایی داریم که که مقام داشته باشند اما نه به صورت جهانی برای مثال آلابای موفق  به کسب مقام در روسیه
 شد. نژاد ژرمن شپرد ها که دوتا بودند موفق به کسب مقام در ترکیه شدند . رتوایلر ها ها پدر و پدربزرگشان، سگ های
 خیلی معروفی بودند. من معتقد به مقام آوری نیستم چراکه اصولا داوری کاری سلیقه ای است و  در برخی داوری ها از
 ١٠٠ سگی که در مسابقه نورنبرگ آلمان شرکت می کنند، اگر بخواهیم از ٠ تا ١٠٠ به آن ها نمره بدهیم، نمره ٩٠ تا
 ١٠٠ است و از لحاظ استانداردهای لازم تمامی استاندارد لازم را دارند. در حال حاضر نژادهای خوبی در ایران وجود دارند

 وقتی شما سگی را می
 خرید این تصور را
 داشته باشید که انگار
 دارید بچه را از
 پرورشگاه به فرزندی می
 پذیرید. همان قدر که
 یک بچه می تواند
 دردسر داشته باشد، یک
 سگ هم می تواند
 دردسر ساز باشد. اگر
 قرار باشد کسی سگی را
 وارد محیط خانه یا
 باغچه خود کند، باید
 پی برخی دردسرها را به
تن خود بمالد

 و من روی القاب و اسامی توجه خاصی ندارم چراکه در کنار سگ هایی که پدرانشان در کشورهایی ازجمله روسیه و آلمان
 دارای نژاد هستند و توله آن ها در ایران پرورش داده می شود و در کنار آن ها سگ های بی نام و نشانی هستند که از
 پرورشگاه خریداری شده و توله کشی کرده اند. تا زمانی که بحث آزمایشات        آن مطرح نباشد و شجره نامه مرتبی
 داشته باشیم، نمی توان در این خصوص صحبت کرد اما نکته قابل توجه این است که سگ هایی با خط خونی قوی در

ایران وجود دارد.ی

اگر شخصی سگ تربیت شده از شما بخواهد آیا در اختیارش قرار می دهید؟
 ما پرورشگاه را طوری قرار ساخته ایم که امکان قرارگیری آموزشگاه نیز محیا باشد. بعد از احداث این مکان متوجه شدم
 که بحث آموزش و پرورش دو مبحث جداست و کاملا متفاوت است و نمی توان این دورا به راحتی در کنار هم داشته
 باشید چراکه اگر بخواهیم با متد روز دنیا سگی را آموزش دهیم، نوع تغذیه و سیستم تغذیه و محل نگهداری آن کاملا
 متفاوت از محل نگهداری سگ های پرورشی است. سگ های آموزشی معمولا سگ ها را گرسنه تر نگه می دارند تا برای
 آموزش سبک باشند و چون محیط پرورشی صدای سگ زیاد است، موقع کار با سگ حواس آن کاملا جمع نمی شود و
 این خود مشکل ساز است. در حال حاضر سگ های آموزشی در خارج از مجموعه به همکاران حرفه ای خود برای آموزش
 واگذار می کنیم. آقایان جمشید نوری، سیامک روحانی، کی منش، مجید عظیمی، کرباسی، مرتضی بهادری، خانم شبنم،
 حمید رهنما، اسکندری و دیگران از مربیان مطرح به شمار می آیند و خود به پرورش مربیان در استان های مختلف
 پرداخته اند. هم اکنون کلاس های آموزشی گروهی برای سگ و صاحبان سگ برگزار می کنند. همچنین آقای اسکندری
 در ستادبحران کلاس های امداد و نجات به صورت رایگان برگزار می کرد، از آن جهت که اگر زمانی در تهران زلزله اتفاق
افتاد، این افراد به همراه سگ های خود بتوانند به صورت خود جوش عمل کنند و کمک رسان افراد زیر آوار باشند.س

شما به اصلاح نژاد و ادغام دو نژاد مختلف باهم اعتقاد دارید؟
 بسیاری از نژاد ها که می بینید، میکس چندین نژاد است و دیده شده که تا ٩ تا نژاد هم باهم ترکیب شده است اما کاملا
 حساب شده است. من موافق آن نیستم و در پرورشگاه هم این ادغام نژاد انجام شده اما در نژادهایی که زیرمجموعه هم
 بوده اند و از یک خانواده بوده اند. در کل جهان حتی دو نژاد هاسکی با پامرانین را اغام می کنند اما ما اینکار را نکرده
 ایم که باعث هاسکی مدیوم سایز می شود. همچنین ادغام چااوچااو با هاسکی هم دیده شده است که چاوچاو سگی تنبل
 و بی علاقه به صاحبش است و در رفتار مشابه گربه پرشین است اما هاسکی سگی پر جنب و جوش و فعال است که
 میکس این دو نژاد شبیهه شیباینو و آکیتا است و ظاهری بانمک دارد. ما برای اولین بار این میکس را در ایران انجام دادیم
 و بسیار طرفدار پیدا کرد. جالب اینکه مخالفین زیادی هم داشت و وقتی برای اولین بار عکس آن را منتشر کردم بالای
 ٢٠٠ کامنت منفی دریافت کردم. بعد از توضیحات من ٥٠ درصد نظرات برگشت. همچنین ادغام پودل و پاگ که به نام
 پاگل نام گذاری شد و خیلی از سگ هایی که می بینید، اصلاح نژاد شدند.  نژاد دابرمن که یک نژاد سلطنتی است، نژادی
 است که فردی به نام آقای دابرمن آن را ادغام انجام داده است و اگر تاریخچه این نژاد را بررسی کنیم امکان نداره تشابهی
 بین دابرمن قدیم و جدید دیده شود. مهم آن است که در حین ادغام نژادی به وجود آید که نقص های هم را رفع کنند.س

در واقع هدف شما از این کار تنها رفع نقص های نژادی است و نه بحث مالی!ی
 بله همینطور است.ی

 اگر بخواهیم با متد روز
 دنیا سگی را آموزش
 دهیم، نوع تغذیه و
 سیستم تغذیه و محل
 نگهداری آن کاملا
 متفاوت از محل
 نگهداری سگ های
 پرورشی است. سگ
 های آموزشی معمولا
 سگ ها را گرسنه تر نگه
 می دارند تا برای
 آموزش سبک باشند و
 چون محیط پرورشی
 صدای سگ زیاد است،
 موقع کار با سگ حواس
 آن کاملا جمع نمی
 شود و این خود مشکل
ساز است
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آیا شما به مولد های خود استراحت می دهید؟
 در خیلی از مواقع به حیوان هایمان استراحت می دهیم. اگر سگ های ما را نگاه کنید و سراغ ماده قدیمی ها نروید،
 متوجه خواهید شد که ماده هایی داریم که ٦ سال است که دیگر از آنها توله نمی گیریم و در واقع بازنشست می شوند و
 یا خیلی از سگ های قدیمی را عقیم کرده و به صورت رایگان واگذار می کنیم تا سیکل طبیعی را طی کنند. در ضمن
 سالی یک مرتبه جفت می اندازیم و سعی داریم به حیوان ها فشار نیاوریم. اگر قرار باشد مدام توله کشی کنیم، توله های

 سالم و سرحال به ما نخواهند داد. دید بلند مدت نیازمند مراقبت از سگ ها و مولدها است.ذ

چرا بر روی سالوکی که نژاد ایرانی هست، فعالیتی ندارید؟
 من شنیدم که به اسم مصر ثبت شده است. در خصوص این نژاد لازم است بگویم که آقای جمالیان در پرورشگاه خود
 سالوکی های خوبی داشت و فراموش نمی کنم که در حدود ٣٠ قلاده سالوکی داشت اما متاسفانه سگی که کارایی ندارد
 در بازار ما خرید و فروش نمی شود. ما هنوز به مرحله ای نرسیدیم که بتوانیم سگ را صادر کنیم. شاید عراقی ها یا برخی
 سفارت ها خریداری کنند اما جایگاهی مانند روسیه، لهستان و آلمان نداریم که بتوانیم مکاتبه کنیم و سپس صادرات
 انجام دهیم. سگ تنها به صورت مسافری از ایران خارج می شود که این یکی از بزرگترین معضلات پرورش سگ است.ذ

در این زمینه پیگیری کردید؟
 بله پیگیری انجام شد و در کتاب گمرک برخی تعارف در راستای ورود و خروج سگ انجام شده است و چون سگ کالای
 تجاری محسوب نمی شود، تنها به صورت مسافرتی قابل خروج و ورود است و با ضوابط کشور مقصد باید هماهنگ باشد.
 واردات آن هم به صورت تجاری ممنوع است و تنها به صورت مسافری امکان پذیر است در غیر این صورت دیپرت خواهد

 شد و به کشور مبدا باز می گردد.ذ

به نظر شما سرمایه اولیه احداث یک کنل چقدر است؟
 با ١٠ تا ١٥ میلیون تومان هم می توان استارت است اما اگر بخواهید یک کنل واقعی راه اندازی کنید نیاز به حداقل ٥٠٠

 میلیون تومان سرمایه است.ذ

 شما و اکثر همکاران پرورش دهنده از زمان و مکان نمایشگاه هایی که در ایران برگزار می شود مطلع هستید
به حیوانات  ورود  عدم  معضلات  دلیل  به  که  شود  می  احساس  ها  دهنده  پرورش  خالی  جای  همیشه   اما 

نمایشگاه است. غیر از این مساله چه علتی بر عدم حضور شما در نمایشگاه وجود دارد؟
 مساله این است که معضلات صنف ما زیاد است ازجمله این که ما هنوز صنفی نداریم و تنها اسم است. ما سعی داریم تا
 یک تشکل یا صنف تشکیل دهیم. یکی از علت های عقب افتادن این مساله عدم انسجام فعالان این عرصه است. وقتی
 تعدادی از افراد دورهم جمع می شوند و تصمیم گیرنده هستند با اختلاف نظرهای فاحشی مواجه هستند که به نتیجه
 نمی رسد لذا هیچ ارگان دولتی نیز نمی تواند این جمع را به عنوان صنف قبول کند. متاسفانه چون ارگانی ناظر بر فعالیت
 این افراد نیست، هریک قوانینی برای خود وضع می کند و طبق آن عمل می کنند. در خصوص بحث نمایشگاه باتوجه به
 تجربیات من از سال ٨٧ که شرکت کننده آن بودم، سال هاست که از برگزاری نمایشگاه می گذرد و در ٨٠ درصد موارد،
 پرورش دهنده ها جایگاه کمتری داشته اند می توان علت آن را در نبود توان مالی لازم دانست و هنوز این مساله جا
 نیافتاده است که پرورش دهنده ها کار خود را برندسازی کنند. در بحث تبلیغات نیز پرورش دهنده ها می توانند در
 نمایشگاه ها بیشتر دیده شوند و در ٨٠ درصد نمایشگاه ها وقتی پرورش دهنده ها حضور پیدا می کنند، برخورد درستی
 نمی شود. برای مثال برگزارکننده از تمام مراکز استعلام می گیرد اما ممکن است فردی از یک مرکز نا مربوط با شما

 درگیر شود. ت

 شما از سال های گذشته با شرکت حامی گسترحیوانات در ارتباط بوده اید. دیدگاه شما نسبت به نمایشگاه
.چگونه بوده است و نظر خود را در خصوص نشریه کابوک اعلام بفرمایید

 چندسالی است که شاهد حضور موفق این شرکت بوده ام . کسانی که در نمایشگاه شرکت می کنند شرکت کنندگان
 مداوم آن هستند که نشان دهنده رضایت این افراد است. من از شما همیشه به عنوان فردی که برگزارکننده نمایشگاه
 هستید، به خوبی یاد می کنم. نمایشگاه می تواند نقطه خوبی برای شناساندن پرورشگاه ها و پرورش دهنده ها باشد. در
 خصوص مجله کابوک باید گفت که مجله ای وزین و با کیفیت است و به تیم کابوک باید تبریک گفت. امید است که روزی
 این مجله با تیراژ بالا به فروش برسد و می توان روی آن برنامه ریزی کرد. بنظر می رسد که می توان مطالبی ازجمله
 اصول نگهداری سگ و اصول نگهداری پت، راهنمایی انتخاب پت و پرورش دهنده حیوانات که با تجربه هستند، صحبت
 شود و فراخوانی بگذارید که افرادی که به صورت عام از حیوانات خود راضی هستند، تجربیات خود را درمیان بگذارند.
 شاید صحبت های این افراد باعث تشویق برخی افراد برای انجام کاری باشد و یا باعث صرف نظر از یک عملکرد شود.
است که سگ افتاده  این مساله جا  ازما  زندگی هرکدام  ابتدای  از  و  ما مسلمان هستند  مثال همه خانواده های   برای 
 موجودی نجس است و باید این فرهنگ را یدک بکشیم.  برای جذابیت مجله پیشنهاد می کنم که داستان های واقعی نیز

 بازگو شود.ذ

آیا انتقاد با نقطه نظری دارید که لازم بدانید آن را منتقل کنید؟
 ما باید بیشتر دیده شویم چراکه این صنعت پتانسیل زیادی برای اشتغال زایی دارد. در حال حاضر ١٥ نفر در پرورشگاه
 ما مشغول هستند. نیاز است تا مسئولین پرورش دهندگان را ببینند و حداقل امکانات آب و برق برای آن ها نیز در نظر

 بگیرند و در اختیار آن ها قرار دهند.ذ

 ما باید بیشتر دیده
 شویم چراکه این صنعت
 پتانسیل زیادی برای
 اشتغال زایی دارد. در
 حال حاضر ١٥ نفر در
 پرورشگاه ما مشغول
 هستند. نیاز است تا
 مسئولین پرورش
 دهندگان را ببینند و
 حداقل امکانات آب و
 برق برای آن ها نیز در
 نظر بگیرند و در اختیار
 آن ها قرار دهند



 برای بسیاری از ما، حیوانات خانگی همانند فرزندانمان هستند. ما آنها را به عنوان فرزندان مودار و خزی خود به خانه می
 آوریم و خیلی زود متوجه می شویم که مسئولیت تمیز کردن خرابکاری های آنها را پذیرفته ایم، اطمینان پیدا می کنیم
 که غذای مناسب می خورند، مراقبت های بهداشتی آنها را تامین می کنیم، و مجموعه گسترده ای از وسایل مربوط به
 حیوانات خانگی را برای آنها خریداری می کنیم. اگر در دنیای تبدیل شدن به والدین حیوانات خانگی جدید و تازه کار
 هستید، پس خوش آمدید! با وجود اینکه کار مراقبت از این موجودات پر انرژی گاهی اوقات می تواند بسیار سخت و طاقت

فرسا باشد، به زودی می بینید که عاشق این دردسر سازهای کوچولو شده اید و نمی توانید از آنها جدا شوید.ی

 پیدا کردن شناخت درباره جدیدترین عضو خانواده اوقات هیجان انگیزی خواهد بود. امیدواریم این ماجراجویی را بدون
 در نظر گرفتن برخی ملاحظات جدی شروع نکرده باشید. نگهداری حیوانات خانگی نیز همانند بچه ها اگر قبل از پذیرفتن
 مسئولیت مراقبت از آنها برنامه ریزی و اندیشه وجود داشته باشد، مسائل و مشکلات کمتری به همراه خواهند داشت. ولی
 اگر بدون در نظر گرفتن ملاحظات وارد این ماجرا شده اید، ناامید نشوید. با عشق، صبر، و علاقه به یادگیری، همه چیز
 حل خواهد شد. علاوه براین، بیایید با حقیقت روبرو شویم. حتی آن دسته از افرادی که با برنامه ریزی و آمادگی بالایی

این کار را انجام می دهند، گاهی اوقات می توانند از چند راهنمایی و یادآوری سودمند بهره مند گردند.ی

در اینجا چند نکته و راهنمایی برای شما ارائه می دهیم:ی

اجتماعی کردن
 صرف نظر از اینکه چه حیوان خانگی ای انتخاب می کنید، همه افرادی که به خانه شما رفت و آمد دارند از اینکه ببینند
 عضو جدید خانواده شما به خوبی اجتماعی شده است- با شما و دیگران- خوشحال خواهند شد. چند راه برای انجام این
 اجتماعی کردن عبارتند از به گردش بردن حیوان به مکان های سازگار با حیوانات خانگی نظیر فروشگاه ها، پاسیوی
 رستوران ها، رویدادها و مراسم، و دیدار از دوستان. برای برخی از حیوانات خانگی نظیر سگ ها، مراکز مراقبت از سگ ها

 گزینه خوبی است. ی

آموزش دادن
 به نظر می رسد این مورد برای حیوانات مختلف متفاوت باشد. ولی برای بیشتر آنها، در صورتی که محکم و ثابت قدم
 باشید، این مورد می تواند یک تجربه نسبتا مثبت برای هر دوی شما باشد. ثبات قدم کلید کار است. آموزش یعنی ارتباط
 : شما آنچه را رفتارهای ناپسند شمرده می شوند به حیوان خود منتقل می کنید و آنها نیز معمولا می توانند یاد بگیرند.
 همچنین، از آنجایی که بسیاری از حیوانات موجودات اجتماعی ای هستند، می توانند از روی رفتارهای افراد دور و بر خود
 یادگیری را انجام دهند. برای مثال، یک بچه گربه معمولا هنگامی که بوی استفاده مادرش از ظرف خاک و توالت را می
 فهمد، یاد می گیرد که از ظرف خاک و توالت خود استفاده کند. علاوه بر این منابع بسیار زیادی نیز در اختیار شما قرار
 دارد. تردید نکنید که هنگام نیاز به کمک با یک متخصص تماس بگیرید. مربیان حیوانات می توانند در هر زمینه ای به
 شما کمک کنند، از ورود غیر مجاز به خانه و پایان دادن به یک رفتار ناخوشایند گرفته تا همه انواع مهارت های پیشرفته

ای که ممکن است دارندگان حیوانات خانگی از آنها لذت ببرند. ط

آموزش دادن
 بیشتر حیوانات خانگی به تمرین بدنی  و تحریک احتیاج دارند. برای برخی از افراد ایجاد این    تحریک از طریق خرید
 یکسری قلم جنس برای آنها برای لذت بردن از تعامل با آنها کار راحتی است.  همسترها، موش ها، و دیگر موجودات
 مشابه از چیزهایی خوششان می آید که بتوانند از آنها بالا بروند، به درون آنها نقب بزنند و به اکتشاف و جستجو بپردازند.

 صرف نظر از اینکه چه 
 حیوان خانگی ای انتخاب
 می کنید، همه افرادی که

 به خانه شما رفت و آمد
 دارند از اینکه ببینند عضو

 جدید خانواده شما به
 خوبی اجتماعی شده

 است- با شما و دیگران-
خوشحال خواهند شد

Pet Owners 
Knowing

Pets Owner Info

براى صاحبان حیوانات خانگى

 آنچه همه دارندگان حیوانات خانگی
باید بدانند

 ی"با وجود اینکه کار مراقبت از این موجودات پر انرژی گاهی اوقات می تواند
 بسیار سخت و طاقت فرسا باشد، به زودی می بینید که عاشق این دردسر

سازهای کوچولو شده اید و نمی توانید از آنها جدا شوید."س

75
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018/ Autumn1397



77
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018/ Autumn1397

Pets Owner Info

76
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018/ Autumn1397

 دیگر حیوانات خانگی ممکن است به انجام کار بیشتری از سوی شما نیاز داشته باشند. سگ ها و گربه ها معمولا از اسباب
 بازی های مختلف و چیزهایی که آنها را سرگرم می کنند لذت می برند، نه چیزهایی که در اطراف خانه قرار دارند. آنها
 همچنین به تعامل بیشتری با انسان هایی که با آنها هستند احتیاج دارند. سگ ها مخصوصا به فعالیت بدنی نیاز دارند.

بدین معنی که معمولا ما را که والدینشان به شمار می رویم بر می دارند و از خانه بیرون می برند.ی

مراقبت های دامپزشکی
اند. از عمر طولانی تری برخوردار شده  انسان ها   به لطف معجزات پزشکی مدرن، حیوانات خانگی نیز درست همانند 
 برقراری ارتباط خوب با یک دامپزشک ایده بسیار خوبی است. دامپزشکی را پیدا کنید که شما و حیوان خانگی تان با او
 احساس راحتی می کنید. دامپزشکان همچنین می توانند منبع عالی و بزرگی برای شما به شمار بروند. در میان سایر
 موارد، دامپزشکتان می تواند با ارزیابی سلامت کلی حیوانات خانگی تان و با اطمینان یافتن از به روز ماندن آنها در زمینه
 پیشرفت ها و واکسیناسیون ها، شما را از داشتن یک شروع موفقیت آمیز خاطر جمع سازد. علاوه بر این، هنگام فرا

رسیدنِ زمان مناسب عقیم کردن یا اخته کردن حیوان خانگی تان، شما را مطلع خواهد ساخت.  ب

مطمئن نیستید که آمادگی دارید یا خیر؟
 مسئول یک حیوان بودن تعهد بزرگی است. اگر هنوز اقدام نکرده اید، چند مورد وجود دارد که قبل از تصمیم گیری باید

آنها را مد نظر قرار دهید.ی

آیا فرصت مورد نیاز برای مراقبت صحیح و کافی از حیوان خانگی ای را که انتخاب می کنید دارید؟ 
آیا همه اعضای خانواده با داشتن حیوان خانگی موافق هستند؟ 
آیا شما یا فردی که قرار است در تماس منظم با حیوان خانگی تان باشد آلرژی دارید؟ 
آیا توانایی مالی برای پرداخت هزینه های مورد نیاز برای مراقبت از حیوان خانگی تان را دارید؟ 

ی
اشتباهات رایجی که دارندگان حیوانات خانگی مرتکب می شوند

 با وجود اینکه در این مقاله به برخی از نکات مهم اشاره کردیم، ولی در اینجا چند مسئله را که صاحبان حیوانات خانگی
 باید به خاطر داشته باشند ذکر می کنیم. این نکات به راحتی فراموش می شوند و می توانند منجر به عواقب جدی برای

حیوانات خانگی محبوب ما شوند:س

غذا دادن بیش از حد  یا خوراکی های بیش از اندازه 
عدم نظارت یا استفاده از افسار 
پایبند نبودن به تیمار و آراستن منظم 
تنها گذاشتن کودکان با حیوانات خانگی 
مشخص نکردن خانه حیوان خانگی 
عدم استفاده از ریز تراشه یا وصل کردن هویت به حیوان 
بی توجهی به مراقبت های دهان و دندان 

 با توجه به ماجراهایی که داشته اید، چه یک صاحب تازه کار باشید و چه در این کار خبره و کهنه کار باشید، امیدواریم
 از این چند نکته سود برده باشید. شکی وجود ندارد که داشتن حیوان خانگی می تواند گاهی اوقات گیج کننده باشد. ولی
 دست به هر اقدامی زدن برای اینکه فردی مسئول و یک مراقب دوست داشتنی باشید شما را بدون پاداش نخواهد گذاشت.
 به نحوی، به نظر می رسد هنگامی که بعد از یک روز طولانی به خانه بر می گردید و با دیدن صورت مودار و خوشحال

  حیوان کوچک خود به وجد می آیید این سختی ها ارزشش را داشته باشند.س
 

ی
 

 دامپزشکی را پیدا کنید
 که شما و حیوان خانگی
 تان با او احساس راحتی
 می کنید. دامپزشکان
 همچنین می توانند
 منبع عالی و بزرگی
برای شما به شمار بروند
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آنــلاین خـرید کــنید

انواع برند ها
Royal Canin
Belcando
Bewi dog
Dogland
Anivital
Bosch
GemonGemon
Happy Dog
nero gold
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Dr clauder's
Pro Plan
Simba
FriskiesFriskies

Beeztees
Doggie
Moderna
Stefanplast
kerbel
FerPlast
TouchdogTouchdog
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فروش انواع ملزومات حیوانات خانگی
از کلیه برند های موجود در ایران

 بهترین ها را از ما
بخواهید

 پخش کلیه لوازم حیوانات خانگی
ارسال سریع به سراسر نقاط کشور



در اینجا چند شیوه برای بهبود عملکرد مراقبت از دندان برای شما ارائه می دهیم
مسواک زدن منظم

 اگر تا حالا از مسواک زدن برای دندان های گربه خود استفاده نکرده اید، زمانی که از دیدن این منظره دچار هیجان و
 لرزش می شوند تعجب نکنید. ولی با گذشت زمان و با صبر و شکیبایی، هر دوی شما از طرفداران آن خواهید شد. کار را
انتخاب یک خمیر دندان مناسب شروع کنید. این خمیر دندان باید برای حیوانات طراحی شده باشد. خمیر دندان  با 
 مخصوص انسان می تواند حاوی مواد شیمیایی ای باشد که برای حیوانات خانگی سمی و مسمومیت زا هستند. بیشتر
 فروشگاه های حیوانات خانگی از گزینه های خوبی برای مسواک و خمیر دندان برخوردار هستند. همچنین ممکن است
 مایل باشید در این زمینه با دامپزشک خود مشورت کنید. از آنجایی که دامپزشکان شخصا حیوان خانگی شما را می

شناسند، این احتمال وجود دارد که توصیه های خوبی برای شما داشته باشند.س

 علاوه بر این، برای کمک به جلوگیری از ایجاد پلاک که می تواند منجر به گنگی ویت شود، محصولات دهان شویه  نیز
 در بازار موجود هستند. چند دفعه اول که سعی دارید حیوان خانگی خود را مسواک بزنید، زیاد سخت نگیرید. انجام این
 کار بعد از اینکه حیوان خانگی تان ورزش خود را انجام داده است نیز ممکن است به آرام و بی حرکت ماندن آنها کمک

کند.ی

 فراموش نکنید که خودتان نیز آرام باشید و باعث ترغیب و تشویق حیوانتان شوید. پاداش دادن به حیوان با یک خوراکی
 بعد از مسواک زدن نیز می تواند ایده خوبی باشد. طولی نخواهد کشید که حیوان خانگی تان مشتاقانه منتظر این اقدام

مهم خواهد بود.س

معاینات سالانه و تمیز کردن دندان ها
 همانگونه که در مورد دندان های شما نیز صدق می کند، مسواک زدن منظم در منزل باید با ویزیت منظم یک متخصص
 نیز همراه باشد. دامپزشک شما دندان ها و لثه ها را معاینه می کند و به جستجوی علائمی می گردد که نشان دهنده

هرگونه مورد نادرست نظیر درد و خونریزی راحت لثه ها هستند.س
 

بیماری های به  منجر  توانند  موارد می  این  باشند.  تارتار می  و  ترک، پلاک،  فاقد هرگونه   دندان های سالم همچنین 
 پریودنتال جدی ای شوند که دردناک هستند و باعث از دست دادن دندان ها می شوند. معاینات منظم به مشکلات در

همان مراحل اولیه پی می برند و تمیز کردن مرتب دندان ها نیز به جلوگیری از بروز این مسائل کمک می کند.ذ

 برای مثال تارتار را فقط به صورت حرفه ای می توان از بین برد. گربه های مسن تر ممکن است نیاز به معاینات بیشتری
 در مقایسه با زمانی که جوانتر بوده اند داشته باشند. وقت گذاشتن برای برنامه ریزی معاینه می تواند در بلند مدت در
 وقت و پول شما و همچنین از نگرانی های غیر ضروری برای حیوان خانگی تان صرفه جویی کند. از این رو، با دامپزشک

خود در زمینه اینکه معاینات خود را چند وقت به چند وقت باید برنامه ریزی کنید هماهنگ کنید.ط

کمک جویدنی ها
 حیوانات خانگی ما خوش شانس هستند که چیزهای زیادی وجود دارد که به تمیز نگه داشتن دندان ها و سالم ماندن
 آنها کمک می کنند. تعداد اندکی از این وسایل جونده های دندانی و نیز اسباب بازی هایی هستند که مخصوصا برای

جویدن طراحی شده اند. ی

 دندان های سالم همچنین
 فاقد هرگونه ترک، پلاک، و
 تارتار می باشند. این موارد
 می توانند منجر به بیماری

 های پریودنتال جدی ای
 شوند که دردناک هستند و
 باعث از دست دادن دندان

ها می شوند

Dental Care

Pet Care

 مراقبت های روتین دندان به همان اندازه ای
 که برای ما مهم است برای حیوانات خانگی

نیز اهمیت دارد
 آیا صاحب یک حیوان خانگی هستید که نسبت به مراقبت از دندان های آن
 توجه چندانی از خود نشان نداده اید؟ اگر اینگونه است، این مقاله برای شما
 است. بی توجهی به بهداشت روتین دهان و دندان می تواند اثرات مخربی

 روی کوچولوی پشمالوی شما داشته باشد
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 وقتی مسئله به کمک غذاها مربوط می شود، حتما آنهایی را پیدا کنید که مورد
 تایید یک دامپزشک هستند. خوراکی های دندانی  خوب از مواد سالم تهیه می
تواناییهای با  تا  هستند  زیادی  تنوع  دارای  همچنین  ها  خوراکی  این   شوند. 
که است  مهم  بسیار  باشند.  هماهنگ  و  سازگار  شما  خانگی  حیوان   جویدنی 
 خوراکی هایی را خریداری کنید که حیوان شما نتواند به سرعت آنها را مصرف
 کند یا آنها را در معرض خطر بسته شدن راه تنفس یا خفگی  قرار دهد. خوراکی
 های دندانی نه تنها باعث کاهش تشکیل پلاک و تارتار می شوند، بلکه موجب
 بهبود تنفس نیز می گردند. علاوه بر این، از آنجایی که این خوراکی ها حاوی

کالری هستند، مراقب باشید بیش از اندازه از آن استفاده نکنید.ی
 

 اسباب بازی های جویدنی روش مناسب دیگری برای کمک به جلوگیری از ایجاد
خوبی های  گزینه  دارای  خانگی  حیوانات  های  فروشگاه  بیشتر  هستند.   پلاک 
 هستند که برای حیوانات خانگی با اندازه های مختلف طراحی شده اند. همانگونه
 که در مورد غذاها نیز صدق می کند، مواظب باشید اسباب بازی هایی را انتخاب

کنید که از ساخت خوبی برخوردار هستند و از مواد ایمن ساخته شده اند. ی

 عدم مراقبت از دندان های حیوان خانگی تان می تواند تاثیری بسیار
مسائل از  برخی  در  باشد.  داشته  آنها  نفس  روی  اثرگذاری  از   بیشتر 

سلامتی جدی، ممکن است باکتری ها و بیماری های دندان بروز کنند

آسیب دیدگی قلب 
 گزارش شده است که باکتری های یافت شده روی دندان های خراب می توانند
 به قلب حیوان خانگی تان منتقل شوند و در نتیجه باعث آسیب رساندن به بافت

 و احتمالا منجر به نارسایی قلبی  شوند
ی

عفونت کبد
 قلب تنها عضوی نیست که می تواند تحت تاثیر باکتری های دهان قرار گیرد.
 تحقیقات نشان می دهد که باکتری ها را می توان بلعید و آنها می توانند به کبد

 منتقل شوند. این عمل می تواند مرگ آور نیز باشد

عفونت خون
 در صورتی که باکتری ها وارد جریان خون شوند، این امر باعث سپسیس  می
کند. حرکت  حیوان  بدن  کل  در  تواند  می  که  است  عفونتی  سپسیس   شود. 
 سپسیس را می توان درمان کرد، ولی انجام این کار آسان نیست یا تضمینی برای

آن وجود ندارد
 

کم اشتهایی
 زمانی که دندان ها در وضعیت بدی قرار دارند، غذا خوردن برای حیوان خانگی
 شما کار دردناکی خواهد بود. برای گربه های مسن تر، کاهش وزن می تواند

مخصوصا نگران کننده باشدی
 

 بسیار مهم است که
 خوراکی هایی را
 خریداری کنید که
 حیوان شما نتواند به
 سرعت آنها را مصرف
 کند یا آنها را در معرض
 خطر بسته شدن راه
 تنفس یا خفگی  قرار
دهد



سگ ها ١٨ عضله برای حرکت دادن گوش هایشان دارند
 این ماهیچه ها به سگ ها کمک می کنند گوششان را به طرز پیچیده ای حرکت دهند که برای دریافت صدا بسیار اهمیت

دارد.ی

بینی سگ، اثر انگشت اوست
 بینی سگ مثل اثر انگشت انسان، الگوی منحصر به فردی دارد که می توان برای شناسایی از آن استفاده کرد. هم چنین

رطوبت بینی سگ نشانه سلامتی اوست و در بویایی به آن ها کمک می کند.ی

سگ ها می توانند عاشقتان شوند
 دانشمندان دریافته اند که وقتی سگ و صاحبش به چشمان هم نگاه می کنند از نظر شیمیایی عشق ظاهر می شود. به
طور خاص وقتی سگ و صاحبش به هم خیره می شوند سطح اکسی توسین (هورمون عشق) در هر دوی آن ها بالا می

 رود.ی

سگ ها فقط از طریق پنجه هایشان عرق می کنند
 سگ ها فقط در پنجه هایشان غدد عرق دارند. از آنجا که از عرق کردن برای خنک شدن استفاده نمی کنند، از طریق نفس

کشیدن تهویه و گرما را مبادله می کنند.ی
ی

سگ های کوچک می توانند صدا های بلندتر را بشنوند
 گوش سگ ها ابزار فوق العاده ای برای تشخیص صداست. سگ ها می توانند صدا های دو برابر محدوده شنوایی انسان را

بشنوند و سگ های کوچک بهتر هم هستند.ی
ی

سگ ها قلمروی خود را با غدد پنجه هایشان مشخص می کنند
 سگ ها سعی نمی کنند مدفوع خود را خاک کنند. آن ها روش دیگری برای تعیین قلمرو دارند. آن ها با غدد پنجه هایشان

بو را منتشر کرده و به سگ های اطراف اطلاع می دهند.ی

سگ های نر هنگام ادرار کردن به نشانه تسلط پایشان را بالا می برند
ادرار سگ ها حاوی نشانگرهایی است که سگ های دیگر را از حضور، موقعیت اجتماعی و دسترسی جنسی آن ها مطلع می
  کنند. سگ ها پاهایشان را تا جایی که می توانند بالا می برند تا پیامشان را بهتر منتقل کنند و بوی آن تا فواصل دورتری

برود.ی
ییییی

سگ ها هنگام راه رفتن با یک مرد تهاجمی تر هستند
 افسار بستن، جنسیت مالک و جنسیت سگ همگی در پرخاشگری سگ نقش دارند. سگ ها هنگام راه رفتن با یک مرد

چهار برابر بیشتر احتمال دارد که به یک سگ دیگر حمله کنند و آن را گاز بگیرند.ی

سگ ها خواب می بینند
 دانشمندان بر این باورند که سگ ها مثل ما خواب می بینند و لحظاتی که قبلا تجربه کرده اند را دوباره می بینند. بنابرین
اگر سگتان در خواب سروصدا می کند شاید خواب می بینند. سگ های کوچک بیشتر از سگ های بزرگ خواب می بینند.ی

 سگ ها دارای نژادهای
 مختلفی هستند که هر

 کدام برای کاربردی خاص
 استفاده می شوند. در این
 میان سگ های آپارتمانی

 مورد علاقه بسیاری از افراد
هستند

Dog Fact

Dog Info

بیشتر بدانیم

 حقایقی درباره سگ ها
که نمی دانستید

 
 احتمالا شما هم سگ ها را دوست دارید، اما چقدر درباره آن ها می دانید؟ حقایقی
 درباره سگ ها وجود دارد که از شما پنهان کرده اند، حقایقی که شاید به نظرتان

 شگفت انگیز، خنده دار، آزاردهنده یا مسخره بیاید
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پرورش دهندگان و
 وارد کنندگان ملزومات 

ماهى هاى زینتى
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Aquatic
Breeder and Importer

Dog Info
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سگ ها احساس گناه نمی کنند
 وقتی حس می کنید سگ ها بعد از به هم ریختن خانه شرمنده هستند، عمدتا به خاطر درک ما از ظاهر آن هاست. درواقع

آن ها قادر به احساس گناه نیستند

سگ ها راست پنجه یا چپ پنجه هستند
سگ ها هم مثل بسیاری از پستانداران یک پنجه غالب دارند

سگ ها تا ٢٥٠ کلمه و حرکت را درک می کنند
 تحقیقات نشان می دهد که سگ ها به اندازه یک کودک دو ساله هوش دارند و می توانند محاسبات ریاضی ساده را انجام

دهند.  سگ ها اسم چیز های جدید را به سرعت یاد می گیرند و حرکات را بهتر از کلمات درک می کنند

سبیل سگ ها به آن ها کمک می کند در تاریکی ببینند
 سبیل سگ رشته های عصبی دارد و پیام حسی به مغز می فرستد. سبیل یک ابزار حسگر چندکاره است که به حرکت و

چرخش آن ها در جا های تنگ و به خصوص تاریکی کمک می کند

سگ ها کاملا کوررنگ نیستند
 سگ ها به اندازه ما رنگ ها را نمی بینند، اما کوررنگ نیستند. تحقیقات نشان می دهد که سگ ها به جز سایه های خاکستری

رنگ های دیگری هم می بینند. چشم آن ها با تاریکی سازگاری دارد و می توانند در شب شکار کنند

سگ ها بغل کردن را دوست ندارند
 روانشناسان حیوانات می گویند وقتی سگ ها را بغل می کنید، احساس استرس و نارضایتی می کنند، چون نمی توانند فرار

کنند. سگ ها استرس خود را با لیسیدن لب هایشان، نگاه کردن به دور یا تا کردن گوششان نشان می دهند

سگ ها می توانند احساسات شما را بو کنند
 سگ ها همه روز ما را تماشا و همه حرکات ما را بررسی می کنند و می توانند زبان بدن ما را رمزگشایی کنند. آن ها از حس

بویایی خود برای تشخیص علائم شادی و ناراحتی استفاده می کنند

طوفان به سگ ها آسیب می زند
 فرکانس های صوتی تولید شده در طوفان می تواند واقعا به گوش سگ ها آسیب بزند. همچنین الکتریسیته ساکنی که در
 مو های آن ها جمع می شود می تواند دردناک باشد؛ بنابراین وقتی سگ ها در طوفان فریاد می کشند، احتمالا واقعا درد

دارند

سگ ها احساس حسادت می کنند
وقتی سگ ها می بینند سگ دیگری به خاطر کاری که کرده جایزه گرفته، ولی خودشان نگرفته اند، حسادت می کنند

سگ های کوچکتر بیشتر عمر می کنند
سگ های بزرگ زودتر می میرند. همچنین بین گستره سنی و تهاجمی بودن آن ها هم ارتباط وجود دارد. هرچه سگ  مطیع

تر باشد، بیشتر عمر می کنند  

سگ ها به صاحبانشان کمک می کنند بیشتر عمر کنند
صاحبان سگ ها کمتر دچار بیماری های قلبی عروقی و مرگ می شوند

 تحقیقات ثابت می کند
 که زندگی با حیوانات
 خانگی برای سلامت
 عمومی بدن انسان مفید
 است. یکی از دلایلش
 این است که صاحبان
 سگ ها عموما فعالیت
 فیزیکی بیشتری دارند.
 این افراد همچنین
 دارای فشار خون پایینی
نیز هستند



Arowana Fish

Fish Info
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 حتما تا کنون شکل خواص این ماهی زیبا شما را متحیر کرده است ! می توان گفت این ماهی شباهت بسیاری به گونه
 های اولیه ماهیان جهان دارد . آنها دارای بدنی کشیده همراه با فلس های بزرگ و زیبا هستند ؛ شکل چشم ها و دهان

آنها نیز منحصر به فرد است.ی

 به جرات می توان گفت این ماهی گران ترین ماهی آب شیرین است ( بسته به گونه ) . در علم فنگ شویی ذکر شده
 است که صاحب این ماهی شانس آورده و ثروتمند خواهد شد . در شرق آسیا این ماهی را به اژدها تشبیه می کنند که با
 توجه آنها به اژدهای قرمز ماهی آروانا قرمز نیز نزد آنها بسیار ارزشمند است . متاسفانه به همین دلیل گونه قرمز بسیار
 کم یاب است و حتی در حال انقراض می باشد . در بسیاری از کشور ها صادرات آروانای قرمز غیر مجاز است . اما در حال
 حاضر در صورت داشتن رابطه می توان آروانای قرمز پرورشی را با قیمتی قابل توجه خریداری کرد . ماهی هایی که دارای

کیفیت بالا هستند داری سند هستند که به همراه ماهی ارسال می شود.ی

 نگهداری ماهی آروانا
 در ابتدا یک نکته عجیب باید ذکر کنیم . اگر قصد نگهداری چند آروانا را دارید باید همیشه به تعداد فرد نگهدارید کنید
 ! هیچ دلیل علمی محکمی برای این موضوع وجود ندارد ولی به نظر میرسد زمانی که ماهی ها فرد هستند آنها نمی توانند
 تصمیم به حذف رقیبان خود بگیرند یا به شکلی آنها تبدیل به یک گروه کوچک می شوند . هر چه که هست تا کنون
 آزمایش های بسیار همین موضوع را نشان می دهد . هر چه تعداد آنها کم تر باشد خشونت بین آنها افزایش می یابد . به

همین دلیل در آکواریوم های بزرگ پیشنهاد میشود از ٥ تا ٩ آروانا در کنار هم نگهداری شود .ی

 ماهی آروانا در طبیعت تا حدود ١.٢ متر رشد میکند که در آکواریوم حداکثر به ٨٠ سانتی متر خواهد رسید . به همین
 دلیل آنها به آکواریومی با اندازه بزرگ نیاز خواهند داشت . حداقل اندازه آکواریوم برای آنها همیشه باید ٣ برابر طول بدن

آنها باشد .ی

 همچنین آکواریوم نباید دارای دکوراسیون شلوغ باشد . آنها به یک فضای کاملا آزاد برای شنا نیاز دارند و هر گونه دکور
 باعث خراش شدن بدن و باله های آنها خواهد شد . پس زمینه آکواریوم نیز باید رنگ تیره باشد . یا آن را از بیرون با رنگ

مشکلی رنگ کنید . همچنین از نور ملایم برای روشنایی آکواریوم استفاده کنید .ی

 توجه کنید که نوع تغذیه آروانا از روی سطح آب است . آروانا در پرش بیرون از آکواریوم مهارت ذاتی دارد . همیشه باید
 سطح آکواریوم او را با شیشه بپوشانید . وارد کردن استرس از قبیل ضربه یا نور های خیره کننده می تواند به حساس

شدن و پرش آروانا منجر شود .ی

آروانا به شرایط و کیفیت آب نیز حساس است . آب آکواریوم آروانا باید همیشه تمیز و مناسب باشد
نگهداری ماهی آروانا به تازه کاران در زمینه آکواریوم پیشنهاد نمی شود

 
  سازگاری ماهی آروانا

 ماهی آروانا را می توان با انواع ماهیان خانواده سیچلاید نگهداری کرد . اما پیشنهاد می شود در کنار ماهی اسکار به دلیل
حمله اسکار به زیر شکم ماهی آروانا نگهداری نشود . ماهیانی که اندازه دهان آروانا باشند حتما غذای او خواهند بود.ی

 آنها در کنار ماهیانی همچون اسکات ها ، سیچلاید های آفریقایی و … قابل نگهداری هستند . البته باید توجه کنید که
ماهی ها از اندازه دهان آروانا بزرگ تر باشند .ی

 انواع گونه های ماهی آروانا
 آروانا آسیایی : این گونه که به دلیل محبوبت و تکثیر آن در شرق آسیا به این شکل نامگذاری شده است . این گونه خود

دارای زیر گونه های زیادی است . مانند :ی
 آروانا سبز ، آروانا نقره ای، آروانا دم قرمز  طلایی آروانا طلایی، آروانا آبی مالایان، آروانا بوکیت مراح آبی، آروانا
 قرمز، آروانا سوپر قرمز، آروانا قرمز خونی، آروانا قرمز فلفلی... این گونه ها تماما در دسته آروانا آسیایی قرار می
 گیرند ! آروانا مشکی، آروانا سفید، آروانا آراپایما، آروانا ساراتوگا، آروانا گولف ساراتوگا، آروانا دابل هد این گونه
 هم که جدیدااز ماهی هایی که به صورت اتفاقی دارای دو سر یا سه سر بوجود می آیند به عنوان یک نمونه
 استفاده میکنند که به دلیل دو سر بودن ( مثل اژدهای دو سر – یا سه سر ) قیمتی تا حدود ٢٠٠ میلیون تومان
 خواهند داشت ! گونه های دیگری نیز هست که نگهداری آن جنبه تزئینی ندارد و آنها به صورت وحشی در

رودخانه ها زندگی می کنند یا به صورت خوراکی مصرف می شوند

Arowana  نام ماهی : آروانا
Osteoglossidae : نام علمی
  خانواده : زبان استخوانی
Osteoglossidae
خلق و خو : خشن و محاجم
شرایط نگهداری : سخت
 دمای آب : ٢٦ تا ٣٠ درجه
سانتیگراد
 پی اچ : ٥.٥ الی ٧
 سختی آب : ٠ - هر چه به صفر
نزدیک تر ، بهتر
 خوراک : غذای زنده و غذای
شرکتی
حداقل سایز آکواریوم : ١٥٠ لیتر

 افتادگی چشم آروانا
 در آکواریوم هایی که ماهی آروانا در کنار ماهیان دیگر نگهداری می شود به دلیل نگاه مکرر ماهی به سمت پایین به مرور زمان چشم های او دچار افتادگی خواهد شد .
 برای جلوگیری از این مشکل یک توپ پینگ پنگ روی آب قرار می گیرد . به این شکل حرکت مکرر توپ باعث نگاه ماهی به سمت بالا شده و حتی ماهی گاهی با آن

بازی خواهد کرد .ی

  طول عمر ماهی آروانا
این ماهی زیبا دارای طول عمر زیادی است . در صورت تغذیه مناسب و نگهداری صحیح از این ماهی ممکن است تا ٢٠ سال بدون مشکل زنده بماند .ی

  تشخیص آروانا سالم و خرید
با توجه به قیمت بالای این ماهی زیبا باید هنگام خرید به نکات مهمی توجه کنید :ی

رنگ آروانا : با توجه به گونه باید تمام بدن ماهی یک رنگ باشد . رنگ ماهی باید براق و درخشان باشد
  

شکل بدن : ماهی باید پهن و کشیده باشد . بدن ماهی باید کاملا ساف و عاری از هر گونه شکستگی باشد
 

 به جرات می توان گفت این ماهی گران ترین ماهی آب شیرین است ( بسته به
 گونه ) . در علم فنگ شویی ذکر شده است که صاحب این ماهی شانس آورده و
 ثروتمند خواهد شد . در شرق آسیا این ماهی را به اژدها تشبیه می کنند که با
توجه آنها به اژدهای قرمز ماهی آروانا قرمز نیز نزد آنها بسیار ارزشمند است
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 فلس ها : تمامی فلس ها باید موجود باشند . کاملا سالم و براق باشند و اندازه بزرگ داشته باشند . ترتیب آنها باید منظم
 و مرتب باشد . در صورتی که فلسی از دست رفته باشد حدود یک ماه تا در آمدن مجدد آن طول خواهد کشید و  ممکنن

است شکل ظاهر ماهی مثل قبل نشود
 

باله ها : باله ها کاملا باز و در جای مناسب قرار داشته باشند و دارای بریدگی نباشند
  

سیبیلک ها : کاملا صاف ، بلند و هم اندازه باشند و رنگ آنها با رنگ بدن ماهی یکی باشد
  

 آبشش ها : سرپوش آبشش ها باید به طور کامل روی آبشش را پوشانده باشد و دارای رنگی براق و هم رنگ ماهی باشد
 . دما و کیفیت آب و حتی برخورد ماهی به دکور آکواریوم موجوب چین خوردن یا شکستن این عوض شده که در زیبایی

ماهی تاثیر گذار است
  

 چشم ها : اندازه چشم ها باید با اندازه سر ماهی هم خوانی داشته باشد . چشم های بزرگ یعنی ماهی کم تر معمول
 تغذیه شده و دیر رشد کرده است . همچنین چشم ها باید شفاف رو به سمت بالا باشند . چشم هایی برجسبته  تر از بدن

ماهی نیز نشانه بیماری ماهی است
  

 دهان : دهان ماهی باید کاملا بسته باشد . غذا دادن به ماهی را امتحان کنید ، ماهی نباید در خوردن غذا دچار مشکل
شود . فک پایینی ماهی باید با فک بالایی دقیقا روی هم قرار گیرند

 
دندان ها : در صورتی که امکان دیدن دندان ها را دارید ، آنها باید تمیز و در یک خط منظم چیده شده باشند

  
 شکم : شکم آروانا نباید برآمده باشد . شکم باید کاملا صاف و هم سطح بدن باشد . فقط در صورتی که ماهی بالغ و آماده

تخم ریزی است ممکن است شکم برامده شود . در غیر این صورت ماهی دچار بیماری معده است
 

 شنا : ماهی باید در سطح بالایی آب شروع به شنا کرده و دور آکواریوم بچرخد . حرکت باله ها و نوع شنای ماهی باید
کاملا صاف و بدون ایراد باشد . مانند اژدهایی که در حال پرواز است

 
تغذیه ماهی آروانا

 در طبیعت این ماهی از پرندگان روی شاخه ها ، حشرات بزرگ و ماهی های کوچک تغذیه می کند . به همین دلیل پرش
های بلند به خارج آب انجام می دهد.ی

 اما در آکواریوم بهترین تغذیه برای ماهی آروانا ، تغذیه غذاهای مخصوص به آن است . این غذاهای شرکتی که باید حتما
 در سطح آب شناور بمانند دارای موادی کامل برای تغذیه و رشد این ماهی هستند . اما آروانا را می توان با ماهی های
 کوچک ( قبل از استفاده ماهی را کمی فلج کنید ) ، کرم خونی ، میل ورم ، ( موش آزمایشگاهی ! ) و … تغذیه کرد .
 همچنین از غذا های دست ساز با کیفیت بالا نیز میتوان برای تغذیه این ماهی زیبا استفاده کرد . این بسیار مهم است

  که شما از برنامه غذایی با تنوع زیاد برای او استفاده کنید تا همیشه سلامت باشد و رنگ و رشد مناسبی داشته باشد
توجه داشته باشید که هنگام قرار دادن غذاهای زنده ممکن است ماهی به قصد شکار آن به بیرون آب پرش کند ! ی

 آروانا های کوچک را باید ٣ بار در روز به مقدار کم تغذیه کنید و آروانا های بزرگ را میتوان فقط یک بار در روز تغذیه
کرد . اما وعده غذایی باید کامل و دارای انواع مواد مفید باشد.ی

 تکثیر ماهی آروانا
حقیقتا این ماهی را نمی توان در آکواریوم تکثیر کرد . برای تکثیر حتما به استخر پرورش نیاز است.ی

 در هر حال می توان گفت که برای تکثیر شما نیاز به تعداد زیادی بچه آروانا دارید که باید مدت زیادی در کنار یکدیگر
در یک محل بزرگ زندگی کنند تا پس از رسیدن به سن بلوغ شروع به جفت گیری و تکثیر کنند .ی

 نکته جالب این ماهی این است که ماهی نر تخم ها و بچه ها را در دهان خود نگه داری می کند . همچنین تا زمانی که
 بچه آروانا ها به اندازه ای حدود ١٧ تا بیست سانتی متر می رسند نمی توان آنها را از پدر خود دور کنید . به این صورت

ماهی پدر خشن شده و همچنین با افسردگی رو به رو می شود که به مرگ او خاتمه می یابد .ی

در کشور های شرق آسیا ، هند و … این ماهی تکثیر و به فروش می رسد و به کشور های دیگر صادر می شود .ی

 در هر حال باید گفت که تکثیر این ماهی به صورت خانگی و حتی داشتن چند آکواریوم و یک سالن کوچک امکان پذیر
 نیست و باید محیطی کاملا حرفه ای و با امکانات بالا اقدام به تکثیر کند که در حال حاضر فکر نمیکنم در ایران در این

زمینه اقدامی شده باشد .ی

 در هر حال باید گفت
 که تکثیر این ماهی به
 صورت خانگی و حتی
 داشتن چند آکواریوم و
 یک سالن کوچک امکان
 پذیر نیست و باید
 محیطی کاملا حرفه ای
 و با امکانات بالا اقدام به
 تکثیر کند که در حال
 حاضر فکر نمیکنم در
 ایران در این زمینه
اقدامی شده باشد
my-fish.ir

عکاسی زیر آب، شاخه ای از عکاسی است که از آبزیان یا جاذبه های زیرآب عکسبرداری می شود.س

 کنترل حرکت، در عکّاسی زیرآب بسیار مهم است زیرا برخلاف سطح زمین سوژه ها و عکاس همیشه در حال جنبش و
 حرکت اند. انعکاس نور عامل دیگری است که تأثیر زیادی بر عکاسی زیر آب می گذارد. عکاس، هر چقدر عمیق تر در عمق

آب فرو رود به نور کمتری دسترسی خواهید داشت و رنگ قرمز در عکسها برجسته تر می شود

 سوژه ها در زیر آب بسیار کوچک تر از سطح زمین توسط دوربین ثبت می شوند. عکاسان آماتور همیشه از دیدن عکس
ماهی بزرگی که در زیر آب عکسبرداری کرده اند متعجب می شوند

 معمولا عکس های کمی از دنیای زیر آب منتشر می شود و دلیل اصلی آن هم این است که عکاسی زیر آب کار بسیار
 سختی است. عکاسان کمی توانایی و دانش رفتن به اعماق اقیانوس  ها و شکار لحظات ناب زندگی آبزیانی را دارند که شاید
 برای اولین و آخرین بار موفق به دیدن یک انسان شده اند. این کار علاوه بر دانش کافی، به تجهیزات تخصصی و صرف

هزینه های بالایی نیز نیازمند است. به همین دلیل، تصاویر دنیای زیر آب طرفداران خاص خودش را دارد

 همه چیز در زیر آب
 متفاوت است. به عنوان

 مثال، نورپردازی از اصول و
 الگوهای متفاوتی پیروی
 می کند. نور در زیر آب

 باید حدود ٦ برابر قوی تر
 از روی زمین باشد (تقریبا،

 بسته به عمق و فاصله تا
 سوژه شما)، و از آنجا که

 سر و کار داشتن با
 سیگنال های رادیویی می

 تواند زیر آب حسابی
 چالش برانگیز باشد، نور
 شما باید نور ثابت، نور

 محیط یا فلاش هایی که
 مستقیما به دوربین شما

متصل می شوند، باشد

Underwater
 photography

Info

 دنیاى زیر آب و    

عکاسی زیر آب

 به عقیده بسیاری از کارشناسان، امروزه دنیای ناشناخته زیر آب ، مهمترین
 بخش زندگی آبزیان و مرجع مهمی برای شناخت بیشتر این جانداران دریایی
 است. در واقع، اگر از اقیانوس ها محافظت کنیم، از خودمان محافظت کرده ایم

و قدم اول برای برداشتن، دیدن جهان زیر اقیانوس هاست



رنگ ایگوانا ها
 بعضی از ایگوانا ها قادر هستند که به رنگ قهوه ای تیره ظاهر گردند، در حالی که اکثرا تقریبا آبی فیروزه ای می باشند.
 اخیرا ایگوانا های زال در اسارت پرورش می  یابند. گونه ای از ایگوانا های سبز که اهل آمریکای جنوبی می باشند دارای

یک طرح مایل به قرمز بر روی سر خود هستند.ی

نقش تفاوت سنی در رنگ ایگوانا
 ایگوانا های جوان به طور کلی سبز و یا آبی روشن با خط  های قهوه ای تیره بر روی دم و بدن می باشند. الگو ی هاشور
بعضی از ایگوانا ها در حقیقت نتیجه الگوی مشبکی می باشد. این رنگ آمیزی در استتار آن ها در حالی که بین برگ
   های درخشان طبیعت زندگی می کنند، تاثیر گذار خواهد بود. افزایش سن از شدت رنگ سبز آن ها کم خواهد کرد.
زمانی که ایگوانا ها به ١٨ ماهگی نزدیک می  گردند الگو ها، هاشور  ها و حلقه  های سیاه که روی بدنشان دارند، پررنگ

  تر می گردد. سر ایگوانا های مسن رنگ پریده می شود و از جانب خاکستری کمرنگ یا سفید ظاهر می  گردد.ی

فصل تولید مثل و تغییر رنگ ایگوانا
 ایگوانا های نر هنگامی که فصل تولید مثل نزدیک می گردد به رنگ نارنجی یا نارنجی - قرمز تغییر رنگ می دهند. در

 بعضی ایگوانا ها رنگ نارنجی احتمال دارد که در تمام بدن آن ها پخش گردد

در دیگران، رنگ نارنجی در نواحی بسیاری همانند خار  های پشتی، غبغب، بدن و پا ها به صورت متمرکز مشاهد می
   گردد. در ایگوانا های ماده نیز مشاهده خواهید کرد که رنگ نارنجی روی بدن آن ها گسترش پیدا خواهد کرد، اما به
 طور معمول کمرنگ  تر می باشند. ایگوانا های غالب نر و ماده اغلب رنگ نارنجی را در طول فصل تولید مثل حفظ خواهند

کرد. رنگ نارنجی زمانی که ایگوانا های دیگر حضور دارند باقی خواهند ماند.ی

تاثیر محیط در رنگ ایگوانا
 محیط به ویژه دما روی رنگ ایگوانا ها تاثیر گذار باشد. ایگوانا ها در سرما مایل به تیره  تر شدن می باشند. رنگ تیره به 
 جذب گرما کمک خواهد کرد. تغییر رنگ در پاسخ به دما را «تنظیم حرارت فیزیولوژیکی» می  نامند. علاوه بر این در
 صورتی که یک ایگوانا در سرما قرار داده شود خطوط موج داری روی سر و بدن آن ها مشاهده می  گردد. ایگوانا هایی که

 در محیط گرم زندگی می  کنند دارای رنگ روشن  تری می باشند.ی

تاثیر پوست اندازی رنگ ایگوانا
 چند هفته پیش از پوست اندازی، پوست ایگوانا ها کدر می گردد و روی بدن آن ها طرح خاکستری یا خاکستری - زرد
 ظاهر می  گردد. برخلاف مار ها، ایگوانا ها و مارمولک  های دیگر، پوست اندازی در تمام سطح بدنشان در یک لحظه انجام

 نخواهد شد. پیش از پوست اندازی، تکه های سفید در جایی که پوست نرم است ظاهر می  گردد.ی

تاثیر شرایط بیماری در رنگ ایگوانا
 ایگوانا های دارای بیماری کبدی به خصوص در لایه  های مخاطی شان به رنگ زرد ظاهر می  گردند . این رنگ زرد، با
 رنگ زردی که در هنگام پوست اندازی ظاهر می  گردد، نباید اشتباه بگیرید. هجوم کرم  های ریز قرمز رنگ موجب سیاه

و برجسته شدن پولک  های روی پوست آن ها می  گردد.ی

 برخلاف مار ها، ایگوانا ها و
 مارمولک  های دیگر،

 پوست اندازی در تمام
 سطح بدنشان در یک

لحظه انجام نخواهد شد

Iguana

Exotic

 
 رنگ ایگوانا ها اغلب سبز رنگ می باشد و امکان دارد دامنه رنگی بین سبز درخشان تا

 آبی – خاکستری کمرنگ در آن ها مشاهده گردد. تفاوت ژنتیکی در رنگ ایگوانا ها
 تاثیرگذار می باشد. در ادامه ی مطلب بیشتر در مورد رنگ ایگوانا ها صحبت خواهیم کرد

.، بنابر این جهت کسب اطلاعات بیشتر در این زمینه با ما همراه باشید
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سطح روی  معمولا  ها   این  
می ایجاد  ها  اندام   و  شکمی 
های الگو  با  نباید  و    گردند 
معمولی مشبک  و   هاشور 
همچنین شوند.  گرفته   اشتباه 
نتیجه تیره  های   برجستگی  
بود. خواهند  قارچی   عفونت 
آسیب برابر  در  پوست  معمولا 
به رنگ صورتی و صاف و    ها 
شد. خواهد  دیده  پولک   بدون 
سیاه رنگ  به  سوخته   پوست 
پوست هر  با  گردد.  می    ظاهر 
تاثیر تحت  سطح   اندازی، 
امکان شد.  خواهد  تر   کوچک 
نسبت جدید  های  پولک    دارد 
 به پولک  های مجاور کوچک تر

و تیره  تر گردند.ی

پوست باکتریایی  های   عفونت  
بیماری اصطلاح  با   معمولا 
آماس یا  و  پولک  فساد   تاول، 
این گردند.  می   عنوان   پوست 
علت به  اغلب  ها   عفونت  
یا و  قفس  ضعیف   بهداشت 
حد از  بیش  بودن   مرطوب 
می حتی  و  باشند  می   محیط 
کشتن به  را  حیوان   توانند 

دهند.ی

انسداد انگل ها،  شدید   هجوم 
یا و  ای  روده    - ای   معده  
 یبوست، سو تغذیه در ایگوانا و
قادر مزمن  های  بیماری    سایر 
گردند موجب  که  بود   خواهند 
 تا ایگوانا ها به رنگ زرد خردلی
در سیاه  یا  و  تیره  قهوه ای   تا 
 بیایند. به طور کلی این تغییر
 رنگ  ها در ابتدا روی بدن و سر
سپس و  گذاشت  خواهند   اثر 
 روی دست و پا و دم گسترش
همچنین یافت.   خواهند 
تغییرات این  که  دارد   احتمال 
عوامل سایر  دلیل  به   رنگ 
رطوبت، همانند  زا   استرس 
 دوره نوری اشتباه، دمای غلط،
اتفاق ضعیف   بهداشت 

بیافتند.ی

 

 آشنایى با

دلیل تغییر رنگ ایگوانا های سبز



Horse
equestrian & equipment 

باشگاه و ملزومات سوارکارى
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w w w . K a b o o k M a g a z i n e . c o m

بخوانید آنلاین  را  کابوك 



 اتوبان کرج بعد از عوارضى قدیم، درب شماه 2 و 3، پارك چیتگر، میدان دستواره، انتهاى
خیابان شقایق تلفن: 12 - 44904010



 درمان با کمک اسب ،نوعی روش درمانی است که در آن از خصوصیات ویژه ی اسب جهت پیشگیری و یا درمان برخی از
 بیماریها استفاده می شود.د

 پیشگیری و درمان بیماریهایی چون اختلالات روانی ، روحی ، افسردگی ، استرس ، اختلالات اضطرابی ، فرو نشاندن تنش
 و اضطراب بیماران دچار اختلال رفتاری و دیگر اختلالات روانی و اسکیزوفرنی و اختلال دوقطبی و روان پریشی های
 نامتمایز ، پاره ای از مشکلات عاطفی ، زوال عقل همچون دمانس و آلزایمر و... ،درمان بی انگیزگی در زندگی و اعتماد به
، ...  خویشتن ، بالا بردن میزان حرکات جسمی، بهبودی در کودکان دچار اختلالات رشد و تکامل همچون اوتیسم و 
 بهبودی در پاره ایی از مشکلات رفتاری و هیجانی ، بالابردن روحیه و احساس شادی و رضایت مندی بیشتر از زندگی به
 ویژه در سالمندان و در بیماران دچار ناتوانایی های جسمی هم چون ام اس (مولتیپیل اسکلروزیس) و برخی از فلج ها ،
همچون سواری  اسب  که  ها  ماهیچه  و  عظلات  بودن  منقبض  و  سفتی  همچون  جسمی  بیماریهای  در  بخشی   توان 
 فیزیوتراپی نقش موثری در بهبودی دارد ، در تنظیم فشار و قند خون با کاهش کورتیزل و افزایش اندورفین و اکسی
 توسین و پرولاکتین و فنیل اکتیک اسید دوپامین ، بالابردن میزان توجه و تمرکز و در پی آن کاهش مشکلات یادگیری
 کودکان و یا کاستی های هوشی و برانگیختن آنها در پاسخ به کنشها با واکنش های کرداری و یا گفتاری قویتر ، اجتماع

گرایی و درمان گوشه گیری و... نمونه هایی از درمان و پیشگیری بیماریها در روش اسب درمانی می باشد.د

اسب سواری برای درمان کودکان مبتلا به فلج مغزی
 فلج مغزی یک نوع ناتوانی است که بر اثر آسیب رسیدن به مغز قبل و یا بعد از تولد و در سالهای اولیه زندگی فرد به
 وجود می آید و منجر به از بین رفتن کنترل ماهیچه های فرد می شود. تحقیقات زیادی به اثبات رسانده که اسب درمانی

راهی برای بهبود وضعیت کودکان مبتلا به فلج مغزی است.د

 اگرچه هزینه های گران باشگاه سوارکاری و همچنین بی میلی مربیان باشگاهها از پذیرفتن کودکان معلول موانعی است
 که کودکان مبتلا به فلج مغزی به آن دچار هستند ولی می توان با برنامه ریزی هایی زیر نظر سازمانهایی چون بهزیستی

و بخشهای خصوصی نتایج مطلوبی گرفت .د

 اسب ها حیواناتی نجیب، باهوش و مهربان هستند که می توانند هوش و توانایی کودکان را تقویت کنند البته اسب درمانی 
به تجهیزات و مربیان حرفه ای نیاز دارد .د

 سوار شدن بر اسب نه تنها لذت بخش است بلکه می تواند به آموختن مهارتهای ارتباطی و نیز به افرادی با ناتوانی های
جسمانی یا روانی کمک کند.د

 اسب درمانی دو شاخه اصلی دارد که یکی کمک به روان درمانی و دیگری کمک به توسعه مهارتهای ارتباطی شخصی
است.د

 اسب درمانی برای مبارزه با اعتیاد به مواد مخدر، اوتیسم ، اختلالات تغذیه ای و حتی کمک به بازپروری زندانیان نیز مورد
استفاده قرار گرفته است.د

لیندا کوهانف که مرکز اپونا را در آریزونای آمریکا اداره می کند و از پیشگامان این شیوه درمانی است، می گوید : “ اسب
  ها احساساتی را که انسانها می خواهند پنهان کنند، بازتاب می دهند ، اسب ها مهارتهای مربوط به برقراری ارتباط را به

انسانها می آموزند".د

 شیوه درماني نوظهوری به
 نام اسب درمانی مي گوید

 سوار شدن بر اسب نه تنها
لذت بخش است بلکه مي

  تواند به آموختن مهارتهای
 ارتباطی و نیز به افرادي با

 ناتوانی های جسماني یا
روانی کمك کند

Horse Therapy

Horse Care

 شیوه اسب درمانی است مثل ایسن که از متدهای درمانی جدید است و یا هم
 از زمان ابن سینا به یاد گار گذاشته شده است. این شیوه از فرق سر تا نوک

پارا درمان می کند و شمارا سلامت و سرحال نگه می دارد
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اسبهایى که درمان میکنند

 ارتباط قدرتمند بین انسان و اسب می
تواند زندگی را تغییر دهد



Horse Info
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سب درمانی در روانپزشکی و روانشناسی
 به کار گیری حیوانات در درمان مشکلات روحی و روانی در علم روانپزشکی و روانشناسی با واژه                     شناخته می شود و مورد توجه ویژه ای قرار گرفته است.
 استفاده از حیوانات اهلی برای التیام روحی به معلولان ، سالمندان و بیماران صعب العلاج در کشورهایی چون ژاپن در حال گسترش است که به آن "انیمال تراپی" یا حیوان
 درمانی می گویند که می تواند با نگهداری حیوانات خانگی و یا دیدن آنها در روستاها یا بازدید از باغ وحش و یا در منزل دیگران و ... همراه باشد. برای مثال درمان بیماران
 به کمک حرکت و استفاده از حرکات موزون و آرامش بخش اسب ها است که از آن برای کمک به درمانگران افراد معلول استفاده می شود . به این معنی که امروزه درمانگران
 از قبیل فیزیوتراپ ها ، گفتاردرمانها و آسیب شناسان زبان از حرکات اسب و تعادل و تمایل بیمار برای پاسخ به حرکات اسب استفاده می کنند. به عبارتی امروزه اسب ها

نقش همکار و همیار درمانگران را در معالجه افراد معلول ایفا می نمایند

اسب و معلولین
 سوارکاری معلولان طی ٢٥ سال اخیر پیشرفت زیادی کرده و حالا خیلی از معلولان با درجات مختلف معلولیت تمرینات سوارکاری انجام می دهند تا جایی که مسابقات
 درساژ برای سوارکاران معلول اولین بار در کشورهای انگلستان و برخی کشورهای اسکاندیناوی در دهه هفتاد پا گرفت و در سال ١٩٨٧ اولین مسابقات قهرمانی درساژ
 معلولان جهان در سوئد برگزار شد و ٩ سال بعد یک قدم بزرگ در این راه برداشته شد چرا که در مسابقات پارالمپیک آتلانتا در سال ١٩٩٦ مسابقات درساژ در تقویم این
 مسابقات گنجانده شد. در سال ١٩٩١ بود که کمیته بین المللی پارالمپیک        رشته سوارکاری معلولان را به رسمیت شناخت و در سال ٢٠٠٥ هم کنفدراسیون بین
 المللی سوارکاری معلولان             تاسیس شد که حالا این کنفدراسیون مسابقات مختلفی را در سراسر جهان برنامه ریزی و اجرا می کند. در سال ٢٠٠٦ فدراسیون جهانی
 سوارکاری مقررات مربوط به مسابقات معلولان را پذیرفت و در نتیجه اولین فدراسیون جهانی که مسابقات افراد عادی و معلول را زیر نظر دارد، شکل گرفت. حالا این مسابقات

رشد زیادی پیدا کرده و روز به روز به شمار کشورهای عضو این فدراسیون و ورزشکارانی که در آن شرکت می کنند، افزوده می شود

:از جمله نتایج تحقیقات اسب درمانی در معلولین

  اعتماد به نفس
 یادگیری مهارت جدید و تسلط بر سوارکاری، باعث افزایش اعتماد به نفس افراد در توانایی آنها برای مقابله با رخدادهای زندگی به ویژه شرایط خاص معلولیت می شود و

رفته رفته شخص با عزت نفسی که می یابد در بازسازی و بهبود شرایط خود گام بر می دارد
  انگیزه یافتن 

 آموزش و ارتباط و دستیابی به هماهنگی با یک حیوان بزرگ باعث ایجاد احساسات تازه ای از اثر بخشی در شخص می شود.  "من می توانم "  که جایگزین احساس ناتوانی 
و بی انگیزه بودن می شود در توانمند سازی فرد در رویارویی با چالشهای پیش رویش، راهی دیگر برای بهبودی زندگی فرد است

خود شناسی 
 اسب به بیماران کمک می کند تا با مشاهده و مقایسه خود در رابطه دوستانه با اسب به آگاهی های بیشتری از خود دست بیابد.  این رابطه دوستانه در درمان بیماران 

مبتلا به بد غذایی و همچنین افراد با مشکل پرخاشگری اثرات مهمی خواهد گذاشت
 آگاهی بخشی ارتباطی 

 ارتباطات غیر کلامی که فرد با اسب برقرار می کند باعث می شود فرد به آگاهی بیشتری از احساسات خود و ارتباط غیر لفظی دست پیدا کند و اهمیت و جایگاه و هنر
ارتباطات غیر کلامی در روابط با دیگران را دریابد

 اعتماد و خوش بینی 
 اعتماد فرد به حیوانی مانند اسب در بیشتر شدن و یا درمان شکاکی و عدم اعتماد وی کمک می کند. کسانی که با مشاهده خیانتها و تجربه ی خاطرات تلخ و دشوار زندگی 
 مانند سوء استفاده جسمی یا جنسی ، رها شدن از طرف نزدیکان و دوستان ، زناشویی و... دچار عدم خوش بینی و بی اعتمادی هستند، در دوستی با حیوانی قابل اعتماد

چون اسب خوش بینی و شادی را خواهند یافت
 نگاه واقع بینانه تر به زندگی 

 بیماران می توانند از طریق فعالیت نظافت و انواع دیگر مراقبتهای ویژه از اسب ، با تمرکز و نگاهی آرامتر با پیامدهای معلولیت دست و پنجه نرم کنند و به جای رفتن 
توجه به سوی فکرهای ناخوشایند و درپی آن افسردگی ، توجه خود را به چگونگی برخورد مناسب با پیامدها بدهند

کاهش اضطراب 
 مطالعات بسیاری بر روی تعامل انسان و حیوانات نشان می دهد که تماس با حیوانات میزان اضطراب فیزیولوژیکی را به مقدار قابل توجهی کاهش می دهد. برای مثال برخی
 از بیماران که در ابتدا از اسب ترس داشتند با پی بردن به اصالت اسب و محبت و آرامش اسب، نه تنها ترسشان از بین رفت بلکه باعث شد تا بیماران با در آغوش گرفتن

این حیوان به آرامش رسیده و اضطرابی که دچارش بوده اند به میزان چشم گیری درمان یابد
 درمان گوشه گیری و انزوا

 برای بسیاری از افراد با بیماری های روانی که زمان درازی از سایر مردم دور بوده اند و یا از جامعه ترد و رانده شده اند و یا ذاتا احساس جدا بودن از دیگران را دارند، اسب
دعوت دوباره این بیماران به مشارکت در زندگی است

  مسئولیت پذیری و پذیرفتن شخصیت خود 
 بسیاری از بیماران که در ابتدا از بودن در مکانهای عمومی نگران و خجالتی اند در پی داشتن دوستی چون اسب ، خیلی زود با شرکت در موضوعاتی که در رابطه با اسب
 است جهت استفاده ی تجارب دیگران و یادگیری بیشتر در خدمت به اسب برای رفتن در این مکانها در پوست خود نمی گنجند. در نتیجه حس مسئولیت پذیری و خود

پذیرش بدون هیچ اجباری و به صورت اختیاری در آنها افزایش می یابد
  کنترل رفتاری و واکنشهای درست 

 برقراری ارتباط با اسب به آرامش و ترویج مهارت های آگاهی، عاطفی ، تنظیم احساسات ، کنترل خود ، تلفیق ضربه و محبت و...  نیاز دارد. تحقیقات به وضوح نشان می
.دهد که درمان به کمک اسب اضطراب و پرخاشگری بیمار را کاهش می دهد و کنترل رفتاری شخص را افزایش می دهد

 افزایش مهارت های اجتماعی
 بسیاری از افراد با بیماری های روانی که از نظر اجتماعی منزوی و یا خارج از رابطه مثبت و درست هستند معمولا با اسب مهارت های لازم برای آغاز روابط نزدیک تر با

 مردم را تمرین می کنند
 دقت و توجه بیشتر 

 نیاز به مهارت های مهم در سوار شدن، فرمان دادن و کنترل خود و... در اسب سواری است که بیمار را قادر به دقت بیشتر می کند و از سویی باعث می شود تا شخص در
بیان حقوقش و نیازهایش در روابط با دیگران بهتر عمل کند

  رعایت قوانین و شناخت چارچوب ومرزها
 بیماران کشف می کنند که سواری در چارچوب روابط احترام بین سوار و اسب است که امکان پذیر است. این آموزش به ویژه برای بیمارانی که رفتاری توهین آمیز و خارج

از کنترل داشته اند بسیار مفید خواهد بود.  قدرت اسب باعث پایبندی سوار کار در چارچوب مرزهای ارتباطی است
 افزایش خلاقیت و شکوفایی استعداد

 بسیاری از افراد با بیماری های روانی و عاطفی مهار شده یا بیش از حد کنترل شده اند و رفته رفته خلاقیت و شکوفایی خود را از دست داده اند فعالیت های تیمی و
سوارکاری و می تواند به ترمیم خود به خودی و بالا بردن خلاقیتها و نوآوری ها در کنار یک تفریح سالم و سازنده را به همراه داشته باشد

.

pet therapy 

(IPC)
(IPEC)
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کلینیک دامپزشکى نوین پت
Novin Pet Veterinary Clinic

 نیاوران . بین سه راه یاسر و جماران . روبروى درمانگاه شهردارى . پلاك 207
شماره تلفن:  22830136 

درمان و جراحى حیوانات خانگى و پرندگان زینتى

خدمات دندانپزشکى ( درمان و جرم گیرى)ق

واکسیناسیون ، چکاپ دوره اى و درمان ضد انگلى

صدور شناسنامه بهداشتى و کاشت میکروچیپ

صدور گواهى خروج از کشور

ارائه لوازم جانبى ، ملزومات نگهدارى و غذاى حیوانات

خدمات آرایشى ، اصلاح و عکاسى

ویزیت در منزل

د��ر ع��رضا �جادی

ساعت کار کلینیک از ٩ صبح تا ٩ شب



Dermatitis

Dog Care

مراقبت هاى بهداشتى

درمان خانگی برای درماتیت مرطوب در جوش سگ

With Over 18 years 
of experience

Dr. Alireza Sadeghinejad
D.V.M
Veteranian
Medical council code / number: 204165

Shayan Pet Clinic . next to Kindergarten 
no7 . Niazzadeh st . Firouzkouh st. Falahi st
Zaferanieh . Tehran - Iran.

Telephone: 021-22183612
Instagram: shayan_pet_clinic
Email: alireza_phoenix70@yahoo.com
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لکه قرمز (جوش) در سگ ها چیست؟
ریزش موی گربه ها ، همچنین به عنوان آلوپسی شناخته شده است، که یا ارثی و یا اکتسابی است.س

 
 یک لکه قرمز یک عفونت سطحی پوست است که وقتی که باکتریهای پوستی به علت آسیب به سطح آن، که از بدن
 محافظت می کنند، اتفاق می افتد. این آسیب اغلب بوسیله جویدن سگ، خارش، لیسیدن و احساس درد در خود آغاز
 می شود. در مرحله اول تشکیل، پوست مرطوب، قرمز، خارش، و آلوده می شود. چرک از پوست آسیب دیده به صورت
 عفونت دیده می شود. سپس سطح خشك شده و سطح پوست آسیب دیده برای ایجاد پوسته محکم به کار می رود و
 احتمالا ریزش مو در محل عفونت را نشان می دهد. این می تواند یک فرآیند بسیار دردناک باشد و اغلب سگ ها هنگامی

که منطقه را لمس می کنند، درد را نشان می دهند.ی

 سگ ها هنگامی که دچار لکه قرمز میشوند بدترین دشمن خود را دارند و معمولا توسط خودشان بدتر می شوند و جویدن
 می کنند. آنها می توانند به طرز شگفت انگیزی بوجود آیند: چند دقیقه از "کار" می تواند یک منطقه قابل توجه از آسیب
 های خود را ایجاد کند. خبر خوب این است که آنها تقریبا همیشه بدتر از آنچه در واقع هستند را نشان می دهند و عفونت

معمولا سطحی است و اغلب تنها با درمان موضعی حل می شود.ی

 بنابراین، چه چیزی باعث می شود سگ های ما برای شروع خود جویدن و لیسیدن در وهله اول انجام دهند؟ سؤال خوب،
 با یک معنی مشترک، چیزی است که موجب تحریک پوست می شود، با سقوط سگ در محل، ممکن است یک لکه قرمز
 ایجاد کند. فکر می کنید نیش حشرات (کک ها، مگس ها)، آلرژی های پوستی، رطوبت سطحی بیش از حد پوست، سگ
 ها با موهای زیاد و سنگین، موی سرخ شده، انباشته شدن بزاق زیر خز (فکر کنید که حیوان خانگی همیشه پا را لکه می
 کند) یا رطوبت بیش از حد در محیط، می تواند منبع خوبی برای رشد سریع باشد. یکی دیگر از دلایل جالب: خستگی

زیاد است.ی

 محل لکه های قرمز ممکن است به دامپزشك شما کمك کند تا علت اصلی مشکل را تعیین کند. به عنوان مثال، یک لکه
 قرمز در ناحیه لگن می تواند نشان دهنده آلودگی به کک، آرتریت روده یا عفونت غدد لنفاوی باشد. به طور مشابه، یک

لکه قرمز در نزدیکی گوش می تواند مشکل گوش، آلرژی یا سوزش دندان / عصب را مشخص کند.ی

آنچه شما می توانید برای درمان لکه های قرمز در خانه انجام دهید
 اگر لکه قرمز کوچک، غیر دردناک باشد، زود تشخیص داده شود و بدون عارضه باشد، ممکن است شروع درمان در خانه
موضعی، های  اسپری  از  ای  مجموعه  شود.  آغاز  میشود،  استفاده  منظور  این  براي  که  اي  نسخه  بدون  محصولات   با 
 شامپوهای دارویی و درمان های گیاهی وجود دارد که برای بحث و گفتگو در اینجا بسیار گسترده است. مهم این است
 که اطمینان حاصل شود که این محصول ایمن برای حیوان خانگی / بهبود دهنده حیوان خانگی قابل اعتماد است و
 همیشه یک ایده خوب برای تماس با دامپزشک شما است و پرسیده میشود که آیا انتخاب شما منطقی است یا خیر. شما
 باید بسیار مراقب باشید که از محصولات محلی موضعی استفاده نکنید، زیرا ممکن است وقتی که لیسید و خورده شود،
 برای حیوانات خانگی سمی باشد. به عنوان مثال، اکسید روی هنگامی که مصرف می شود، سمی است و در بسیاری از

پماد های پوستی انسان، آن یک وسیله جانبی است.ب

 اصول اولیه درمان لکه قرمز
 اگر این ناحیه کوچک و غیر دردناك باشد، به دقت و به آرامی پوست خز را پوشش می دهد. این امر می تواند هوا و دارو

را به زخم برساند (کلمه هشدار: استفاده از دستگاه های اصلاح مو، نه قیچی! "در      به دلیل این).ی
 حیوان خانگی خود را از لیس کردن ناحیه نگه دارید - شما آن را حدس زدید، از آن حالت شرمساری خارج شوید  

 به مدت ٥ تا ١٠ دقیقه یک کمپرس گرم و مرطوب به منطقه ٣ بار در روز برای تمیز نگه داشتن منطقه، آرام کردن  
 بافت ها و تشویق گردش خون به کار ببرید. قبل از هر چیز موضعی، منطقه را کاملا خشک کنید

 فقط از حیوان خانگی بی خطر، دامپزشکی تایید شده، بدون درمان استفاده کنید. همانطور که همیشه است، بهتر است  
 قبل از شروع هر درمان خانگی با دامپزشک خود مشورت کنید

 برای پوشاندن منطقه هیچ باند یا پیچ و تاب قرار ندهید - شما می خواهید این منطقه "نفس بکشد"س  
 کاهش خارش یا تحریک که از ابتدا همه چیز را آغاز کرده است - به پایین منبع بروید، در غیر این صورت شما با یک  

  بطری خالی مواجه میشوید

نکات پیشگیری از لکه های قرمز در سگ شما
 یکی از چیزهایی است که نمی توان به اندازه کافی تحت فشار قرار داد، کنترل کک ها مناسب است! کنترل خوب کک  

 برای هر حیوان خانگی خارش دار مهم است و اساس "پیشگیری از خارش" است
 در آب و هوای گرم و مرطوب، همیشه سگ پوشش سنگین خود را پس از حمام کردن یا شنا کردن خشک کنید  

 اطمینان حاصل کنید که سگ شما مرتب می شود  
 خستگی و استرس را در تمرینات ورزشی و فرصتهای تحریک و تحرک ذهنی بگذارید  

اسیدهای چرب ضروری را به رژیم های حیوانات خانگی خود اضافه کنید تا بتوانید یک کت سالم داشته باشد  

 هنگامی که یک گربه
 موهایش را در گوش ها
 و مناطقی از صورت خود
 از دست می دهد،
 معمولا نشانه ای از یک
 مشکل بزرگتر است. اگر
 موی سر گربه شما شروع
 به کم شدن کند، ممکن
 است زمان بررسی آنچه
 که دارد اتفاق می افتد،
باشد

هنگامی که شما نمی توانید لکه قرمز سگ را تنها درمان کنید
 خبر بد این است که در حدود ٣٠ درصد از حیوانات خانگی که لکه قرمز دارند، در واقع نوع دیگری از بیماری پوستی مانند یک عفونت پوستی عمیق تر، زخم یا سایر

ترومای و یا حتی بیماری ایمنی است. اگر هیچ مشکلی نداشته باشید بهتر است دامپزشک خود را در جریان بگذارید.ی

 زمان دیگری است که مداخلات دامپزشکی مورد نیاز است، زمانی است که لکه قرمز به نظر می رسد بسیار بزرگ و دردناک است که به آرامش نیاز دارد تا لکه ها را مرتب
و تمیز کند (آیا می توانید تصور کنید که چاقوی کوهنوردی در حال حرکت بر روی گوشت خام چگونه است؟)ی

 نگرانی اضافی بالقوه این است که اگر یک لکه قرمز با عفونت عمیق پوست همراه باشد، این امر نیاز به درمان گسترده تر مانند داروهای خوراکی دهان، داروهای ضد التهابی
 خوراکی و آنتی بیوتیک های خوراکی علاوه بر درمان موضعی دارد. درمانی که دامپزشک شما انتخاب می کند بستگی به این دارد که مشکل چقدر بد است، چه مقدار
 سگ شما درد دارد، چه مدت مشکل پیش می آید، و اگر مشکل تکرار شود. بعضی از سگ ها ممکن است یک یا دو لکه قرمز داشته باشند و پس از آن هرگز دیگر (سگ

شانسی) لکه دریافت نمیکند، در حالی که برخی ممکن است عود مکرر داشته باشند.ی

 درخواست اخیر توسط یک خواننده، این بود: "چگونه می توانم جوش سگم
 را در خانه بدون دیدن یک دامپزشک درمان کنم ؟" امیدواریم مطالب برای

شما مفید باشد، اما ابتدا باید لکه قرمز را "جوش" توضیح دهیم

ER 



 لاغر کردن اگر سگ شما اضافه وزن داشته باشد، باید کمکش کنید که لاغر شود. وزن اضافی باعث ایجاد فشار بیش از 
 حد در مفاصل می شود و درد آرتریت را بدتر می کند. احساس گناه می کنید به این دلیل که سگ شما به طرز وحشیانه
 ای در کاسه غذا خود نگاه می کند؟ مخلوط کردن کدو تنبل کوچک ( شیرین نشده، کنسرو نشده) به غذای او؛ این رژیم
 سالمی است، کم کالری است و به او کمک خواهد کرد که احساسش را کامل کند. معمولا ما دوست داریم هم از کدو

تنبل کنسرو شده طبیعی میوه دار شده  برای سگ ها استفاده کنیم.ذ

 ورزش آرام و ملایم؛ سگ شما قطعا به ورزش منظم نیاز دارد - لازم است که حرکاتش را ادامه دهد و عضلاتش سفت 
 و محکم شود، فقط مطمئن شوید که ورزش کنترل شده، ملایم، کم ضربه و کوتاه مدت باشد. یک تردمیل سگ را امتحان

 کنید، که امکان پیاده روی آهسته با سرعت مطلوب و مناسب برای گام های سگ شما فراهم شود.د

 سطوح شیب دار و پلکان های ویژه ی حیوانات،  به سگ آرتریت خود کمک کنید از پلکان یا از تخت، بالا رود یا 
به کمک سطح شیب دار یا پلکان به داخل خودرو رود و  یا از آن خارج  شود. د

.
 کشش بهبودیافته، سگهای آرتریتی روی پاهای خود پایداری و تعادل کمی دارند. پایداری آنها را با زیرپایی های امن
 برای کشش یا با استفاده از محصولی نظیر نگهدارنده های از شرکت دکتر بازبی  افزایش دهید که این تمرینات باعث می
 شود تا با سرخوردن ، کشیده شدن و دست و پا زدن، مهارت های کشش فوری در حیوانات بزرگتر، آرتریتی تقویت شود
 و برای حیواناتی با نیازهای ویژه مفید و مؤثر باشد. با استفاده از مواد غیرلغزنده ی طبیعی آنها به کف می چسبند، پایداری

 حرکتی شان بهبود می یابد و ثابت و راست حرکت می کنند.د

 ماساژ سگ،  ماساژ دردهای عضلانی  و  فشار خون را کاهش می دهد و تنش را هم برای گیرنده و هم برای دهنده ی 
 ماساژ کاهش می دهد. علاوه بر این، یک راه عالی و تضمینی برای چک کردن سگ مسن شما، می باشد. این امکان را به
 شما می دهد تا هر توده، ضربه یا نقاط دردناک یا مکان های آسیب دیده  در بدن سگ را شناسایی کنید، سپس تسکین

داده و دوباره  آنها را احیا کنید.د

 طب سوزنی، بله طب سوزنی. این فقط برای انسان نیست طب سوزنی دامپزشکی باعث آزاد شدن مواد ضد درد و ضد 
التهاب در بدن می شود.د

 گرمای مطبوع،  لایه های گرما بخش، دردها را تسکین می دهد. یک راه حل ساده، اینست که خود را در یک لحظه 
 گرم تر کنید؛ در اینجا چگونگی انجام این کار توضیح داده می شود: یک جوراب لوله ای پنبه ای یا جوراب پوشش دهنده
 ی زانو را با چهار فنجان برنج یا ذرت کامل (نه پاپ کورن!) پر کنید، سپس انتهای آن را گره بزنید، یا با نخی ببندید یا
 بدوزید تا بسته شود. یک دقیقه در مایکروویو قرار دهید آن را برای یک دقیقه و حالا شما برای سگ خود، یک پد یا
 بالشتک گرم کننده ساخته اید! یا به سراغ وسایل گرم کننده ی پیشرفته با تکنولوژی بالا بروید تا نتایج بدست آمده بر
 اساس استفاده های دیگران را ببینید و  حتی پا را فراتر بگذارید تا اثرات تسکین دهنده ی تیرکشیدن ها و دردها را
 مشاهده کنید. پد های نور درمانی سگ از طول موج های ویژه ی نور بخاطر مزایای درمان بخشی و بهبود بخشی آن  از
 جمله تسکین درد، آرام سازی عضلات، ریک نقاط طب سوزنی، آرامش بخشیدن به نقاط حساس و بهبود جراحات استفاده

.می کنند. ب

 ارتریت و یا ارتورز در بین
 سگ هایی که سنی بالای

 ٥ سال دارند شایع تر است
 که موجب التهاب مفاصل

 می شود.در این بیماری
 غضروف هایی که در بین
 استخوان ها قرار دارند به

 تدریج از بین می روند.این
 بیماری به افزایش سن
سگ نیز بستگی دارد

Arthritic Dog

Dog Care

کمک به بهبود آرتریت و محافظت  از سگ ها

 راه برای کمک به یک سگ آرتریت 

 ارتریت در سگ می تواند با ورم مفاصل شروع شود و باعث شود که سگ درد
 زیادی بکشد.این وضعیت به ارامی پیشرفت می کند و بدتر می شود.هنگامی که

 بیماری حاد شد درمان امکان پذیر نیست اما اشنایی با علائم این بیماری می
تواند به کنترل و پیشگیری از بد تر شدن بیماری کمک کند
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 تخت راحت و مجهز، برای سگ خود، یک تخت راحت و حمایتی برای تسکین استخوان های خسته فراهم کنید. 
 چنین تختی سبب استراحت کلیه ی نقاط بدن می شود. یک نقطه استراحت که به خوبی پوشیده می شود راه طولانی

 .ای را دربر می گیرد. این تخت ها می توانند علاوه بر استراحت سبب تسکین درد  نیز شوند

 مکمل های طبیعی ما از دکتر لوری داون  گوردون ، یک دامپزشک ناتروپاتیک (طب طبیعی) ، برای اینکه چگونه به 
سگ های با آرتریت طبیعی کمک کنیم، پرسیده ایم. در اینجا نظرات وی آمده است:س

 ر"گزینه های طبیعی برای درمان آرتریت در سگ شامل استفاده از دارویی گیاهی موسوم به پنجه ی شیطان ،  است که
 برای کاهش التهاب و درد تجویز می شود. این اغلب هنگامی استفاده می شود که حیوانات خانگی با آرتریت تشخیص
 داده می شوند، اما اگر حیوان خانگی شما مبتلا به دیابت باشد نباید از آن استفاده کرد. موارد خفیف تر آرتریت پاسخ
 خوبی به ویتامین های    و    ، و همچنین     فنیل آلانین می دهد. اگر مورد شدید باشد، اضافه کردن سدیم اکسید
 دیسموتاز، که به        معروف است، می تواند این مشکل را حل کند.       آنتی اکسیدانی است که خواص ضد التهابی

دارد."ی

        اگر بخواهید روش آیورودیک                    را برای درمان آرتریت حیوان خانگی خود بکار ببرید، می توانید               و
 سسسسسسسس را امتحان کنید. هر دو گیاهان ضد التهابی هستند که سبب تسکین گرفتگی عضلات و درد از طریق
 کاهش میزان التهاب بافت ها و افزایش جریان خون در این مناطق می شوند تا تسکین درد را در این مناطق فعال تر

سازند.                    همچنین به تولید انرژی در مقابله با اثرات منفی تنش بر روی بدن کمک می کند.س

 گلوکوزامین و کوندرویتین نیز از داروهای طبیعی متداولی هستند که از طریق افزایش تشکیل غضروف بین مفاصل، به
 سلامت آنها کمک می کنند. این مکمل ها می توانند به متوقف ساختن تحلیل غضروف در محل مفاصل کمک کنند و

بدن را در بازسازی دوباره یاری کنند.ط

 یک درمان گیاهی است که برای از بین بردن درد ناشی از آرتریت شناخته شده است، که می تواند باعث                 
تحرک در بدن سگ شما شود اگر در حرکت مشکل دارد.ی

 زردچوبه یکی دیگر از درمان های دارویی رایج برای حیوانات مبتلا به آرتریت است زیرا دارای اثر ضد التهابی قوی است.
آن همچنین یک آنتی اکسیدان قوی است که کبد را تقویت می کند و از بیماری های بی شماری  جلوگیری می کند.س
 حتما با دامپزشک خود مشورت کنید که کدام مکمل برای سگ شما مناسب است. برخی از داروهای طبیعی می توانند

با داروهایی که سگ شما درحال حاضر از آن استفاده می کند، واکنش نشان دهند

 دن سگ های مسن
 گلوکوزامین کمتری
 تولید می کنند.
 گلوکوزامین ماده ای
 است که به حفظ
 سلامت غضروف ها و
 مفاصل کمک زیادی می
کند
 بعضی از سگ ها ممکن
 است در جوانی خود به
 این بیماری مبتلا
 گردند.مخصوصا سگ
 هایی که مشکل ژنتیکی
دارد

DL E C
SOD SOD 

Boswellia Ayurvedic 

Ashwaganda 

Ashwaganda 

Pau D'Arco 

.٨ 

.٩ 

Periodontal Disease

Cat Care

بیمارى شایع لثه در گربه ها

بیماری پریودنتال در گربه ها
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 یکی از بیماری های شایعی که روی گربه ها تاثیر می گذارد بیماری لثه  است که تحت عنوان بیماری پریودنتال  نیز
 شناخته می شود. برآورد می شود که بیش از ٨٠ درصد گربه ها، با دو سال سن و بزرگتر، دارای شکلی از بیماری لثه
 هستند. گاهی اوقات گربه های جوانتر از یک سال علائمی از خود نشان می دهند. دو نوع از این بیماری عبارتند از گنگی
 ویت  (التهاب لثه) و پریودنتیت، و هر دو مورد زمانی شروع می شوند که کلکولس و پلاک در نزدیکی خط لثه روی دندان

های گربه رسوب می کنند.ط
 

 پلاک بیوفیلمی است که عمدتا از باکتری ها (از جمله استرپتوکوکوس) ساخته شده است، چسبنده است، و به دندان ها
 می چسبد. دیدن پلاک با چشم غیر مسلح کار دشواری است. در صورتی که پلاک مسواک زده نشود یا برداشته نشود، با
 گذشت زمان با باقی مانده مواد غذایی، بزاق، و مواد معدنی ترکیب می شود و به تارتار (جرم) سخت و محکمی تبدیل می
 شود. تارتار، یا کلکولس، در طول گنگیوا (خط لثه) مشاهده می شود و سرانجام منجر به متورم شدن لثه ها می گردد.
 تشکیل تارتار روی دندان ها است که باعث گنگی ویت می شود. گنگی ویت را می توان با درمان صحیح بوسیله دامپزشک

خود رفع نمایید.س

علائم گنگی ویت عبارتند از:س
بوی بد دهان

لثه های قرمز، ملتهب، و دردناک
لثه هایی که هنگام مالیدن آرام به راحتی خونریزی می کنند

عقب رفتن لثه ها
کاهش اشتها

رسوبات زرد رنگ روی دندان
ترشح آب از دهان

 گاهی اوقات، عفونت های لثه علائمی از بیماری های دیگری هستند مانند اختلالات تغذیه ای، پنلوکوپنی، کمپلکس
بیماری های تنفسی ویروسی، نارسایی کلیوی و کبدی، و اختلالات ایمنی

درمان گنگی ویت:ط
تمیز کردن حرفه ای بوسیله یک دامپزشک

برنامه مراقبت از دندان ها در منزل، شامل مسواک زدن منظم دندان ها
رژیم های غذایی یا مکمل های خاص ممکن است برای کمک به جلوگیری از گنگی ویت در آینده ضروری باشند.س

 در صورتی که گنگی ویت درمان نشود، تارتار به رشد خود ادامه می دهد و در زیر خط لثه رسوب می کند و پیشرفت
 بیماری ممکن است باعث بروز پریودنتیت گردد. باکتری های موجود در پلاک توکسین تولید می کنند و می توانند باعث
 تحریک و سوزش لثه ها شوند. یک پاسخ التهابی می تواند موجب از بین رفتن و تخریب گنگیوا، سمنتوم ، استخوان لثه،
 و لیگمان  پریودنتال که از دندان ها محافظت می کنند گردد. فضاهایی بین دندان ها و لثه ایجاد می شود و عفونت می

کنند. بر اثر پریودنتیت آبسه دندان یا ریشه دندان به وجود می آید.س

علائم پریودنتیت ممکن است به صورت زیر باشند:ی 
بوی بد دهان

تغییر عادات غذایی یا کاهش اشتها به دلیل اذیت شدن هنگام جویدن غذا
کاهش وزن

ظاهر نامرتب
لق شدن دندان یا افتادن دندان

رسوبات تارتار
چرک از لثه

 پریودنتیت معمولا غیر قابل بازگشت است؛ با این وجود، می توان آن را درمان کرد. زمانی که ریشه دندان ها دچار آسیب
 می شود، به ندرت اتفاق می افتد که دندان ریشه قوی و محکمی به وجود آورد. همچنین، باکتری ها می توانند بوسیله

 لثه ها جذب و باعث بروز بیماری های جدی دیگری شوند.س
یسسسسسس

درمان پریودنتیت:س
تمیز کردن حرفه ای بوسیله یک دامپزشک که ممکن است شامل کشیدن دندان نیز شود

مصرف آنتی بیوتیک بعد از جراحی
برنامه متعاقب مراقبت از دندان در منزل، از جمله مسواک زدن مرتب دندان ها

رژیم های غذایی یا مکمل های خاص ممکن است برای کمک به جلوگیری از خراب شدن دندان در آینده ضروری باشند
 رژیم سلامت گربه شما باید بهداشت دهان و دندان، تغذیه خوب، و ورزش را شامل شود. دامپزشکتان می تواند به شما

 نحوه مسواک زدن دندان های گربه تان را نشان دهد. س

 در صورتی که پلاک
 مسواک زده نشود یا
 برداشته نشود، با گذشت
 زمان با باقی مانده مواد
 غذایی، بزاق، و مواد
 معدنی ترکیب می شود
 و به تارتار (جرم) سخت
 و محکمی تبدیل می
شود

 پریودنتیت معمولا غیر قابل بازگشت است؛ با این وجود، می توان آن را
 درمان کرد. زمانی که ریشه دندان ها دچار آسیب می شود، به ندرت اتفاق
 می افتد که دندان ریشه قوی و محکمی به وجود آورد. همچنین، باکتری ها
می توانند بوسیله لثه ها جذب و باعث بروز بیماری های جدی دیگری شوند
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 انواع سگ های گارد و نگهبان را فقط

با برند پت باکس تهیه نمایید

مدیریت باشگاه کرج

سرپرست دفتر تهران

کارشناسان فروش

مدیریت

باشگاه پرورش سگ پت باکس



Dog Alphabet

Dog Breed

دالفبای سگ ها    

127
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018 / Autumn1397

مثل مثل

 آکیتا نژادی سایز بزرگ از مناطق کوهستانی شمال ژاپن
 می باشد. دو گونه جداگانه از آکیتا وجود دارد: یک گونه
 ژاپنی به نام آکیتا آینو ( آینو به معنی سگ در ژاپن )  و
 یا آکیتای ژاپنی و گونه دیگر امریکن آکیتاست که اصالتا

 امریکایی می باشد

 بیگل نژادی با سایز کوچک تا متوسط است که عضو نژاد
 های شکاری یا هاوند ها یا تازی ها می باشد و در ظاهر
 شبیه به فاکس هاوند اما با پاهای کوچک تر  و گوش های
بویایی های  تازی  های  بیگل  است.  بلندتری  و    نرمتر 
و ،آهوان کوهی  برای ردیابی خرگوشها  ابتدا   هستند که 
 دیگر حیوانات شکاری کوچک پرورش داده می شدند.آنها
 دارای حس بویایی قوی و قدرت بویایی بالایی هستند به
 همین دلیل به عنوان سگ های تجسس برای یافتن مواد
 غذایی و کشاورزی ممنوع الورود در قرنطینه سراسر دنیا
 استفاده می شوند. بیگل ها سگ های بااراده ای هستند
نداشتن و  خوی  و  خلق  حتی  و  سایزشان  خاطر  به   که 

        مشکلات سلامتی ارثی بسیار محبوب شده اند



 آیریش ستر یک سگ شکار یاب است . این نژاد اساساً یک سگ
 ورزشی و شکاری قابل آموزش با تفنگ است. حتی برای مسابقه
شکارچی و  فعال  سگ  یک  ایرلندی  سِتِر  دارد.  توانایی   نیز 
 پرندگان است. رنگ آن قرمز ، دارای موهای صاف ، زیبا و براق
 است که در نواحی سینه ، روی گوشها ، دم و پشت پاها از طول

 بلندتری برخوردار می باشد.س

 جک راسل تریر، یک تریر کوچک است که در زادگاه خود به عنوان
 شکارچی روباه معروف شده است. او دارای پوششی صاف و شکننده و

بدنی سفید رنگ است
 معمولا این نژاد را با سایر تریر های سفید اشتباه میگیرند. جک راسل
 نژادی پر انرژی است که به ورزش های سنگین و پر تحرک نیاز دارد

 و نسبتا از مشکلات و بیماری ها مبرا می باشد

مثل
 بلژین مالینویز نژادی با سایز متوسط است که نوع مو کوتاه بلژین
به که  است  آمده  فرانسوی  لغت  از یک  او  نام  باشد.   شپرد می 
 معنی نگهبان یا گله دار می باشد. از این سگ در کار هایی چون
 رد یابی بویایی ، مین یاب ، شتاب دهنده ( ردیابی محل آتش
 سوزی ) ، تعقیب خلافکاران در کارهای پلیسی و مانورهای امداد
 و نجات استفاده می شود.سرویس محافظت یو.کی از این سگ

 برای محافظت از کاخ سفید استفاده می کند

مثل
 نوپالین ماستیف نژادی بزرگ و با اصالت است. ازاین نژاد بزرگ
 احتمالا به خاطر غرایز آن برای محافظت و ظاهر ترسناکش، اغلب

 به عنوان سگ نگهبان و محافظ خانواده استفاده می شده است

 کوموندورکه به عنوان سگ گله ی مجارستانی نیز شناخته می
 شود دارای پوششی بلندو ریسمانی و سفید رنگ می باشد.این

نژاد مجارستانی نگهبان گله است
 بدن سگ کوموندور از موهایی (سنگین ترین مو در تژاد سگها)
 بلند، کلفت و سفید به شکل طناب که مانند طنابهای سر طی
 می باشد پوشیده شده است. پوست این سگ نرم و پرزدار است

 لابرادور رتریور یا لابرادور یا لاب، یکی از چندین نوع نژاد رتریور یا
محبوب نژاد  و  تحرک  پر  ورزشکار،  لابرادورها  باشد.  می   بازیاب 
  .استرالیا، کانادا ، نیوزلند ، انگلستان ، ایالات متحده آمریکا می باشند
 سایزشان متوسط تا بزرگ، بدن محکم و ورزیده ای  دارند. لابرادور
 ها با هوششان ، شخصیت خوب و اعصاب آرامشان شناخته میشوند.
 اگر برای شکار آموزش داده شوند، این خصوصیات خوب، از آنها

همراهان خوبی برای شکار می سازد

مثل

مثل

مثل

مثل

Dof BreedDof Breed
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 شیهواهوا کوچکترین نژاد سگ است و نامش از شیهواهوا مکزیک
 آمده است. این نژاد در تنوع وسیعی از اندازه ، شکل سر و سایز

پوشش شان دیده شده اند

 دالمیشن نژادی سایز بزرگ  است که به خاطر پوششی با خالهای
 سیاه یا جگری معروف شده است. این نژاد در ابتدا به عنوان سگ
 کالسکه استفاده می شد. ریشه و اصالت آن به کرواسی و منطقه
دالماسی برمی گردد. امروزه حیوان خانگی محبوبی محسوب می شود

مثل
های عنوان سگ  به  که  است  بزرگ  سایز  نژادی  رتریور   گلدن 
 بازیابی حیواناتی چون  اردک های تیر خورده در آب و پرندگان
 شکاری در  طی شکار استفاده می شوند. گلدن رتریورها عاشق
 آب هستند و به آسانی برای استاندارهای فرمانبرداری تربیت می
را آنها  که  پرپشت  داخلی  باپوشش  بلند  مو  نژادی  آنها   شوند. 
بلند و  آب  ضد  بیرونی  پوشش  و  میسازد  مقاوم  سرما   دربرابر 

     هستند

مثل

و متوسط  سایز  با  کاری  های  سگ  از  نژادی  هاسکی   سیبرین 
 پوششی پرپشت که زاده ی شمال شرقی سیبری می باشد. این
 نژاد ژنتیکی از خانواده ی اشپیتز است. این نژاد به خاطر پوشش
هایی لکه  با  و  تیز  نوک  مثلثی  گوشهای  پرپشت،  پشمی   دولایه 
فعال، بسیار  ها  هاسکی  است.  شده  ثبت  صورت  در   مشخص 
محیط و  یخبندان  مناطق  از  اجدادی  دارای  و  جهنده   پرانرژی، 
در سنگین  های  ارابه  کشیدن  برای  آنها  هستند.  سیبری   خشن 

       مسیر های طولانی و شرایط مختلف پرورش داده شده اند

عنوان به  معمولا  از  متوسط هستند  نژاد  های  ها سگ   بولداگ 
 انگلیش بولداگ یا بریتیش بولداگ شناخته شده اند. بولداگ ها
 سگ هایی تنومند و عضلانی با چین هایی مشخص روی صورت
 و بینی متمایز هستند. آنها توسط امریکن کنل کلاب به عنوان
  پنجمین نژاد محبوب ایالات متحده در سال٢٠١٣ معرفی شدند

 فرنچ بولداگ یک سگ نژاد کوچک است . فرنچ بولداگ یا فرنچیز در
 سال ١٨٠٠ میلادی نتیجه ی جفت گیری اجداد بولداگ های وارد
 ده از انگلستان و سگ های موش گیر بومی پاریس می باشد. در
 انگلستان آنها در سال ٢٠١٤ میلادی بعنوان چهارمین نژاد محبوب
امریکا، سال ٢٠١٤ میلادی توسط ایالات متحده   ثبت شد و در 

   امریکن کنل کلاب به عنوان نهمین نژاد محبوب ثبت شده است

مثل مثل

مثل مثل



 اوتانگان یک نژاد بزرگ ، شبیه گرگ و آمیخته ای از نژاد های
به وابسته  و  ژرمن شپرد  و  هاسکی  مالاموت، سیبرین   آلاسکن 

   اینویت شمالی می باشد

 در گروه ٧ یا گروه FCI ویسلا نژادی از مجارستا ن است که از نظر
 پوینتر ها گذاشته شده است. ویسلای مجاری سگی ورزشی و
رتریور پوینتر  کوچکترین  درضمن  است  الغاده  فوق   همراهی 

دنیاست
 ویسلا یک شکارچی ذاتی با حس بویایی قوی وتربیت پذیری عالی
 می باشد. گرچه سگی با وفا ، حساس و مهربان است اما سگی

 .نترس ، شجاع و با غرایز عالی نگهبانی است

مثل
 یورکشایر تریر یک نژاد کوچکی از نوع تریر هاست که در قرن ١٩
 ام در یورکشایر انگلستان برای گرفتن موش ها از کارخانه های

تولید لباس پرورش داده شده است.ز
بودن آن تریر، کوچک  یورکشایر   از مهم ترین خصوصیات سگ 
 می باشد که معمولاً  وزنی کمی دارد. رنگ زیبای خاکستری آبی
 تا قهوه ای مشکی سگ یورکشایر تریر بسیار جلب توجه می کند.
در انگلیس سگ یورکشایر تریر را به نام مستعار یورکی هم می 
نمونه های از  به عنوان جد بسیاری  از سگ ها  نمونه  این   نامند. 

 محبوب از جمله تریر استرالیایی شناخته می شوند

مثل
 شوچن یا شیچون یک نژاد دو رگه است که از جفت خوردن بیچن

فرایز و شیترو بوجود آمده است
نژاد آمده که توسط کلاب های نام دو   از آمیختن   نام شوچن  
 معروف به رسمیت شناخته نشده است. پوست آن نیاز به رسیدگی
 و آراستن منظم دارد. این نژاد تاریخچه ی کوتاهی دارد چرا که در

قرن ٢١ پرورش داده شده است

 ویمرانرنژادی بزرگ است که برای شکار در اوایل قرن ١٩ پرورش
بزرگی حیوانات  برای شکار  اولیه  های  ویمرانر  اسن.   داده شده 

چون گراز، خرس و گوزن های شمالی استفاده می شدند
   ویمراتر یک سگ همه منظوره است

 زولوئیتزکوینتل  یا زولو نژادی بی مو از سگ هاست که هم سایز
 توی و مینیاتور و هم استاندارد آن وجود دارد.زولوهای سایز متفاوت
 همگی در هر بار زایمان یک توله به دنیا می آورند. آنها دز کشور
 های انگلیسی زبان  به عنوان سگ بی موی مکزیکی شناخته شده

    و یکی از چندین نژاد بی مو است

Dof BreedDof Breed
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 الد انگلیش شیپداگ نژادی بزرگ است که در انگلستان برای گله
 داری پرورش داده می شد. پوشش این سگ می تواند خیلی بلند
 شود طوری که روی صورت و چشمانش را بپوشاند. اسم این نژاد
 از سگ چوپان و سگ گله بدون دم آمده است. طوری که هنوز

به خاطر تاریخچه اش او را بی دم نیز می خوانند

 پاگ نژادی است با صورت چروک ، پوزه کوتاه و دم فر خورده. این
 نژاد پوششی براق و نرم با رنگ های مختلف ( اغلب حنایی - نخودی

و مشکی ) و بدنی جمع و جور با ماهیچه های قوی  دارد
 پاگ ها به عنوان همراهانی اجتماعی و آرام شناخته شده اند. این
 نژاد در قرن ٢١ توسط سلبریتی ها که آنرا به عنوان سگ خانگی

شان انتخاب می کردند بسیار مشهور شد

مثل
 سن برنارد نژادی بزرگ و کاری از کوه های آلپ سوئیس  و شمال
 ایتالیا می باشد که اصالتا برای نجات استفاده می شده است. این
همچنین و  آلب  کوههای  در  نجاتش  های  داستان  بخاطر   نژاد 

 سایز بزرگش مشهور شده است

مثل
 ماستیف تبتی یک نژاد قدیمی  و نوع بزرگ سگ های تبت می 
 باشد که توسط عشایر نبت، چین ، نپال و هند پرورش داده شده
 است. این نژاد توسط بومی های چین ، نپال و تبت برای محافظت

 .از احشام در برابر پلنگ ها استفاده می شده است

 یک نژاد گله دار استرالیایی که اصالتا برای هدایت گله در مسافت
 های طولانی میان نواحی سخت و خشن استرالیا استفاده می شده

است
 این نژاد در کویینزلند استرالیا پرورش یافته به همین دلیل به آن
 کویینزلند  هیلرز گفته می شود که امروزه از این نام برای دیگرس

   گهای گله استرالیایی نیز استفاده می شود

 رتوایلر نژادی با سایز متوسط تا بزرگ است  و چون برای گله داری
 احشام و کشیدن ارابه ی گوشت های قصابی شده و دیگر محصولات

به سمت بازار  استفاده می شد به رتوایلز قصاب معروف شده بود
 امروزه از این سگ ها هم برای گله داری و هم برای سگ های نجات
 و جستجو ، راهنما برای نابینایان ، سگ نگهبان، پلیس و دیگر کارها

  استفاده می شود

مثل مثل

مثل مثل مثل مثل

مثلمثل



 عقاب سر سفید یا عقابِ گَر                                                       نوعی پرنده شکاری از گروه عقاب های دریایی
 است که بومی آمریکای شمالی است. محدوده زندگی این حیوان آلاسکا، کانادا، تمام خاک اصلی ایالات متحده آمریکا و
 شمال مکزیک را در بر می گیرد. این عقاب ها در نزدیکی پهنه های آبی وسیعی زندگی می کنند که هم ذخیره غذایی

مناسبی داشته باشند و هم درختان کهنسالی برای اشیانه سازی وجود داشته باشد.ی

 در اواخر قرن بیستم این پرنده در محدوده کشور آمریکا در خطر انقراض قرار گرفت در حالی که تعداد آن ها در آلاسکا و
 کانادا زیاد شده بود. در سال های بعد جمعیت عقاب های سرسفید در آمریکا افزایش یافت و در ١٢ ژوئیه ١٩٩٥ از فهرست

حیوانات در معرض خطر انقراض خارج شد.ی

نام گَر را دلیل گر بودن این حیوان بر روی آن نگذاشته اند بلکه واژه         در قدیم به معنای «سر سفید» بوده است. عقاب
  های سرسفید در سن چهار تا پنج سالگی به بلوغ می رسند و صاحب پرهای قهوه ای با سر و دم سفید می شوند. رنگ و
 بال پرها در جنس نر و ماده مشابه است اما، مثل اغلب پرندگان شکاری دیگر، ماده ها از نرها بزرگترند. منقار آن ها بزرگ

و زرد است و ماده ها منقار خمیده تری دارند.ی

عقاب سرسفید شکارچی فرصت طلبی است یعنی هرچند غذای اصلیش ماهی است اما با توجه به موقعیت از منابع تغذیه
  ای در دسترس دیگر خود نیز بهره می برد. عقاب دریایی دم سفید نزدیکترین خویشاوند عقاب سرسفید است که در اوراسیا

زندگی می کند و نقش بوم شناختی مشابهی را در این منطقه ایفا می کند.ی

 جوجه هایی که تازه از تخم در می آیند به رنگ خاکستری روشن هستند و در دوازده هفتگی رنگ آن ها به قهوه ای تیره
 می گراید. در این هنگام آن ها لانه را ترک می کنند. در حدود سه چهار سالگی رنگ آن ها قهوه ای بوده و دارای رگه هایی
 از پرهای سفید در زیر بال ها و روی سر خود هستند. هم چنین روی سینه و دم آن ها پرهای سفید رنگ دیده می شود و
 نیز منقار آن ها سیاه رنگ است. در این سنین آن ها شباهت زیادی به عقاب های طلایی دارند و به راحتی انسان را به اشتباه
 می اندازند. این عقاب ها در سن ٤ الی ٥ سالگی از نظر جنسی بالغ می شوند و در این سنین علامات مشخصه آن ها یعنی

پرهای سفید در سر و دم ظاهر می شود و رنگ چشم آن ها از قهوه ای تیره به زرد تبدیل می گردد.ی

 عقاب سرسفید چندین رکورد را در دنیای پرندگان به نام خود ثبت کرده است. تاکنون سنگین ترین شکار و به طور کلی
 محموله ای که یک پرنده توانسته با آن از زمین بلند شود یک گوزن ٦ کیلو و ٨٠٠ گرمی بوده است که یک عقاب سرسفید
 آن را از جا بلند کرده است. همچنین بزرگترین آشیانهٔ درختی پرنده ساز را نیز یک جفت عقاب سرسفید در فلوریدای
 آمریکا ساخته اند. آشیانهٔ آن ها ٦.١  متر عمق، ٢.٩  متر عرض و وزن حیرت انگیزی معادل دقیقاً ٢،٧٢٢  کیلوگرم (نزدیک

٣ تن) داشته است.ی

مشخصات این پرندگان
 طول بدن پرندگان بالغ از نوک منقار تا انتهای دم به ١ متر می رسد و وزنشان از٣.٥  تا ١٢.٥  کیلو گرم متغیر است. فاصلهٔ
دو سر بال های پرندهٔ نر از ١.٥ تا ٢.٥ متر متغیر است. نوع ماده از نظر جثه بزرگ تر است و در هنگام پرواز تا٢.٧  هم می
  رسد. اگر چه نرها کوچکترند ولی از طرفی به خاطر جثه کوچکشان می توانند تیزتر و سریع تر عمل کنند. از طرفی بزرگ

نشان دادن و بودن ماده آن را برای گرم کردن تخم ها آماده می کند.ی

 نام این پرنده از واژه
 انگلیسی        به معنی
سفید روی گرفته شده

  است. این واژه در گذشته
 به معنای سفید بوده که با

 مرور زمان معنی آن به
تاس و گر تغییر یافته است

Bald Eagle

Wildlife

عقاب سر سفید

فرمانروای آسمان

 
 عقاب سرسفید شکارچی فرصت طلبی است یعنی هرچند غذای اصلیش ماهی

است اما با توجه به موقعیت از منابع تغذیه ای در دسترس دیگر خود نیز بهره می
  برد. عقاب دریایی دم سفید نزدیکترین خویشاوند عقاب سرسفید است که در

اوراسیا زندگی می کند و نقش بوم شناختی مشابهی را در این منطقه ایفا می کند
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نقش بال ها
 بال های این پرندگان به آن ها کمک می کند که با صرف انرژی بسیار کم و بدون بال زدن با استفاده از جریان های هوا اوج
 بگیرند. نوک پرهای موجود در انتهای بال های آن ها به تدریج باریک تر می شود که به عبور آرام جریان هوا از روی بال های
 آن ها کمک می کند. در نتیجه برای پرواز انرژی کمتری صرف می کنند. بال های آن ها علاوه بر پرواز هنگام ماهیگیری نیز
 به آن ها کمک می کنند اگر ماهی بزرگ باشد آن ها به جای پرواز می توانند تا ساحل رودخانه با کمک بال های نیرومند
 خود شنا کنند سرعت پرواز آن ها از ١٠٠ تا ٣٢٠ کیلومتر در ساعت متغیر است و بستگی به سرعت جریان های هوایی و
اینکه در حال افقی پرواز می کنند یا در حال شیرجه زدن هستند، دارد. ارتفاع پرواز آن ها می تواند تا ٣٠٠٠متر نیز برسد.ب

 نقش دم در عقاب ها بسیار با اهمیت است و در پرواز و مانورهای هوایی و شیرجه زدن بسیار به آن ها کمک می کند. وزن
 استخوان های این عقاب تقریباً ٢٥٠ گرم است که حدود ٥ تا ٦ درصد وزن یک عقاب است. در مقابل وزن پرهای آن ها
 حدود دو برابر وزن استخوان های آن ها است وزن کم استخوان بندی به دلیل تو خالی بودن و ساختار اسفنجی آن هاست.
 منقار و چنگال های آنان از کراتین تشکیل شده است و به صورت پوسته رشد می کنند لذا منقار و چنگال های عقاب هایی
 که در اسارت هستند باید به صورت سالیانه کوتاه شود. منقار خمیدهٔ عقاب ها به پاره کردن گوشت کمک زیادی می کند
 و به اندازه ای تیز است که می تواند پوست حیوانات را به راحتی پیدا کند. دمای بدن عقاب ها حدود ٣٥ درجه سانتی گراد
 است. پوست بدن آن ها با حدود ٧ هزار پر بسیار نرم و سبک تو خالی و انعطاف پذیر پوشیده شده که از آن ها در مقابل

باد باران و آفتاب و سرما محافظت می کند.ب
عقاب های سرسفید دارای یک الگوی پرواز آرام و یکنواخت هستند و به آرامی بال می زنند.ب

 عقاب های سرسفید بالغ را می توان به راحتی از سر و دم سفید رنگ آن ها شناسایی کرد. ولی در حدود پنج سال اول
 زندگی نمی توان آن ها را تشخیص داد. با وجود این برخی ویژگی ها در آن ها وجود دارد که می توان شناسایی شان را ممکن
ساخت. در سال اول زندگی بدن آن ها به رنگ قهوه ایی تیره، منقار و چشمانشان متمایل به مشکی است. زیر بغل های آن
  ها سفید رنگ بوده و تعدای پر سفید در بدن و بال های آنان دیده می شود. در قسمت بالای دم نیز پرهای متمایل به سفید
 دیده می شود. قسمت زیرین دم آن ها عموماً متمایل به سفید است و یک مثلث سفید رنگ در ناحیهٔ پشت و در بالای
 چشم آن ها نیز یک ناحیه سفید وجود دارد. در این سن مقدار آن ها خاکستری است. در سال سوم زندگی ناحیه فوقانی
سر و گلوی آن ها به سفیدی می گراید و چشم های آن ها سفید یا زرد رنگ است. در سال چهارم زندگی برخی از عقاب
  های سرسفید شبیه بزرگسالان بوده و با این وجود اغلب آن ها دارای سر متمایل به سفید با رگه های تیره در چشم ها
 هستند. برخی دیگر دارای لکه های سفید بر روی بدن و بال هایشان می باشند. در سال اول بلوغ برخی از انواع هنوز دارای

نوارهایی در چشم های خود هستند و برخی دیگر در ناحیه دم و پرهایی با انتهای سیاه دارند.ب
\

تغذیه  
 عقاب های سرسفید همانند برخی دیگر از پرندگان شکاری در راس هرم غذایی قرار دارند. آن ها عموماً از ماهی و حیوانات

کوچک مانند اردک، خرگوش، مار و لاکپشت تغذیه می کنند و بعضاً لاشه خواری می نمایند.ب

 ماهی حدود نود درصد رژیم غذایی آن ها را تشکیل می دهد. تقریباً چهار دقیقه طول می کشد تا آن ها یک ماهی تقریباً با
وزن ٥٠٠ گرم را بخورند. بعضاً ماهی را از عقاب های دریایی که کوچکتر هستند، می ربایند. در گذشته تعداد زیادی از آن
  ها توسط مزرعه داران و کشاورزان کشته شدند. زیرا عقاب های سرسفید به جوجه ها و بره ها و سایر حیوانات اهلی حمله
 کرده و آن ها را شکار می کردند. این پرنده برای شکار به منطقهٔ بسیار وسیعی نیاز دارد و می تواند شکارهایی با وزن دو
 کیلوگرم را به راحتی به چنگال گرفته و با خود ببرد. آن ها می توانند به آرامی از بالا به شکار خود نزدیک شده و به طور
 ناگهانی آن ها را به چنگال خود ببرد. چنگال های قوی آن یک مکانیسم خاص قفل شدن دارد که به محض تماس چنگال
 با شکار فعال می شود و تا وقتی پرنده چنگال های خود را بر روی یک سطح سخت فشار نداده باز نمی شوند. عقاب های

سرسفید شناگران ماهری هستند. و برای گرفتن ماهی بزرگ می توانند داخل آب شده و شنا کنند.ب

 این پرنده مقدار زیادی از وقت خود را صرف استراحت می کند. زیرا هنگام شکار می بایست انرژی زیادی را صرف کند.
 حدوداً از هر ١٨ حمله فقط یکی از آن ها موفقیت آمیز است. آن ها برای محافظت از شکار خود بال های خود را به صورت
چتر بر روی آن باز می کنند. و هنگام خوردن شکار با یک چنگال آن را نگه می دارند و با دیگری آن را پاره کرده و می

 خورند. پس از مدّتی قسمت های غیر قابل هضم غذای خود را به دهان برگردانده و بیرون می ریزند.ب

 آن ها برای زنده ماندن نیازی به خوردن روزانه غذا ندارند زمانی که رودخانه های محل زندگی آن ها یخ می بندند به مناطقی
 مانند نواحی مجاور سدها مهاجرت می کنند. زیرا آب این نواحی یخ نمی بندد. الگوی پرواز آن ها توسط جریان های هوایی
 تعیین می شود. عقاب هایی که تازه مستقل شده اند به تنهایی مهاجرت می کنند. این عقاب ها در پاییز به مناطق گرم تر که
 غذا فراوان تر است مهاجرت می کنند و در بهار برای لانه سازی به مناطق شمالی می روند. آن ها در طول روز و با سرعت
 ٥٠ کیلومتر بر ساعت پرواز می کنند این عمل معمولاً به صورت گروهی انجام گرفته و هر پرنده با دیگری حدود یک
 کیلومتر فاصله را حفظ می کند، که در این حالت طول پرواز آن ها به سی تا ٥٠ کیلومتر می رسد. البته تمام عقاب ها
سرسفید مهاجرت نمی کنند. برای مثال گونه ای در ناحیه فلوریدا وجود دارد که تمام سال را در همان منطقه زندگی می

 کند.ب

از فصل تولید مثل  در فصل تولید مثل عقاب ها ترجیح می دهند که ماهی های بزرگتر را شکار کنند و در فصول غیر 
دزدیدن غذای سایر حیوانات رواج بیشتری دارد و در فصل زمستان مرده خواری نیز در میان آن ها بیشتر دیده می شود.ب

 بعضاً دیده می شود که عقاب های سرسفید به طور اشتراکی به شکار می پردازند. اگر شکار کوچک باشد ممکن است که آن
را در حین پرواز بخورند. اگر یک لاشهٔ بزرگ پیدا کنند، ممکن است روزهای متوالی از آن تغذیه نمایند.ب

 چنگال های قوی آن یک
 مکانیسم خاص قفل
 شدن دارد که به محض
 تماس چنگال با شکار
 فعال می شود و تا وقتی
 پرنده چنگال های خود
 را بر روی یک سطح
 سخت فشار نداده باز
نمی شوند





Bengal cat 
Cat Breed

 آشنایى با گربه بنگال

پلنگ در خانه شما
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 شخصیت و خلق و خوی گربه ی بنگال
 گربه های بنگال، شاید در اولین نگاه مانند گربه های وحشی به نظر بیایند. اما پرورش دهندگان اصرار دارند که آن ها
 مانند تمام نژاد های دیگر گربه های خانگی بسیار دوست داشتنی و مطیع می باشند. طرفداران گربه های بنگال، آن ها
 را گربه هایی بازیگوش و پر انرژی توصیف می کنند. یکی از ویژگی های بسیار خاص که آن ها را از سایر گربه ها متمایز
 می سازد ، علاقه ی آن ها به آب و شنا کردن است. پس هر گاه گربه ی بنگال خود را در حمام و کنار سینک ظرفشویی
 پیدا کردید، که در حال بازی با آب است، هر گز تعجب نکنید. گربه های بنگال به فضای بزرگی برای فعالیت نیاز دارند.
 این نکته به این معنی نیست که آن ها نیازمندند در فضای بیرون خانه بدوند، بلکه آن ها را نمی توان در یک اتاق حبس
 کرده و زندانی کرد. اگر به اندازه ی کافی وسایل بازی، و فضا در اختیار آن ها قرار دهید، آن ها زندگی بسیار شادی خواهند

داشت.ط
 

 فراموش نکنید که فضایی برای ناخن کشیدن ( اسکرچ ) این گربه فراهم کنید. زیرا آن ها به این کار علاقه ی زیادی دارند.
 اکثر گربه های بنگال بسیار اجتماعی هستند و ممکن است آن ها هنگام غروب و استراحت در آغوش شما قرار گرفته و
 به لیس زدن خود مشغول شوند، اما بعضی از آن ها هم نیز ممکن است در این حالت خیلی راحت نباشند. و به این کار

علاقه ای نشان ندهند.ط
 

 این نژاد از گربه ها خصوصیات خاص و ویژه ای دارند که شما با دیدن آن ها ویژگی های یک حیوان وحشی را به یاد
 خواهید آورد. این گربه ها شکارچیان بسیار ماهری هستند و دوست دارند که بیرون از خانه، حیوانات کوچک را شکار

کنند. آن ها ساکت ماندن در یک گوشه را هرگز نمی پذیرند.ط
 

 به یاد داشته باشید که برای نگه داری گربه ی بنگال با دیگر گربه ها و حیوانات ، باید به ویژگی های اخلاقی گربه توجه
 داشت. اگر پرنده ای در خانه نگه داری می کنید به شما توصیه می کنیم که هیچ گاه این نژاد را به خانه نیاورید. اگر از
 قبل گربه ای آرام و صلح طلبی را در خانه نگه داری می کنید، هیچ گاه یک گربه ی بنگال را به خانه و در کنار گربه ی
 صلح طلب نیاورید . چرا که گربه ی بنگال با وجود اجتماعی بودن، به بازی و فعالیت علاقه دارد و این ممکن است باعث

ایجاد مشکلات، با گربه ی آرام شما شود و درگیری هایی بین این دو گربه مشاهده کنید.ط
 

 گربه های بنگال را می توان با دیگر گربه های بنگال و یا با سگ ها نگهداری کرد. آن ها زندگی در کنار انسان ها و دیگر
گربه های بنگال را بسیار دوست دارند.ط

 مراقبت از گربه ی بنگال
 گربه های بنگال به یک مراقبت معمولی نیازمند هستند. شانه کردن مرتب موهای گربه ی بنگال به زیبایی پوست و موی
 آن ها کمک می کند. به طور مرتب ناخن های این نژاد را باید با ناخن گیر مخصوص کوتاه کنید. بهتر است کوتاه کردن
 ناخن ها را از زمانی که آن ها یک بچه گربه هستند انجام دهید، تا به این کار عادت کرده و در مقابلش مقاومتی نشان

ندهند.ط
 

 تمییز کردن گوش های این نژاد در صورتی که لازم باشد با استفاده از گوش پاک کن های مخصوص گربه بسیار ضروری
 است.ط

 ویژگی های بدنی گربه ی بنگال

 بدن گربه بنگال
 گربه ی بنگال عضلات بلند مناسبی دارد. که با استخوان های سنگین به خوبی رشد کرده است. پاها بلند تر از دست ها

 بوده و پنجه ها بزرگ و گرد هستند. دم با طول متوسط و محکم و نوک گردی دارد.ط

 سر گربه ی بنگال
 سر در مقایسه با بدن کوچک تر بوده و طول آن بیشتر از عرضش می باشد. گوش های محکم کوچکی که کمی به سمت
 جلو متمایل است. بینی بلند و پهن است. چشم ها بزرگ و بادامی شکل و متمایل به گرد هستند. چانه شکل مطلوبی

دارد.ط

 پوست و موی گربه بنگال
 پوشش بدنی گربه بنگال کوتاه و متوسط است . موهای بدن نرم و ابریشمی است. بچه گربه ها ممکن است موهای بلند
 تری نسبت به گربه های بزرگسال داشته باشند. گربه های بنگال ممکن است دو شکل از پوشش بدنی را دارا باشند : خال

خال ( خال دار ) و راه راه .ط
 

اما مهمترین ویژگی این نژاد، صرف نظر از شکل و رنگ موها، نوک سیاه رنگ دم گربه ی بنگال است.ط

 

 این نژاد از گربه ها
 خصوصیات خاص و ویژه
 ای دارند که شما با
 دیدن آن ها ویژگی های
 یک حیوان وحشی را به
یاد خواهید آورد

 الگو و شکل های پوشش بدنی گربه ی بنگال

 خال خال
مهم ترین ویژگی های آن عبارتند از خال های متعدد بر روی بدن ، شکل ( ام ) بر روی پشت سر گربه و حلقه های متعدد بر روی دم آن هاست.د

 
  راه راه

 این شکل بیشتر شبیه به رنگ های کلاسیک و گربه های مو کوتاه آسیایی می باشد. اما الگوهای منظم تری نسبت به شکل خال دار دارد. گربه های بنگال راه راه علاوه
بر این خطوط دارای خال های متعدد در زیر بدن خود هستند. خطوط بر روی بدن بسیار واضح و مرتب هستند.د

 رنگ های گربه های بنگال

Sorrel
 این رنگ دارای رنگ زرد فام که مایل به نارنجی و قرمز می باشد. همراه علامت های سیاه، قهوه ای و شکلاتی رنگ است. چشم ها به رنگ زرد و سبز هستند.د

Seal lynx point
 این رنگ در دیگر گونه هایی از گربه ی سیامی دیده می شود. پوزه ، گوش ها و پنجه ها تیره تر از دیگر نقاط بدن هستند. چشم ها به رنگ آبی هستند.د

Sepia seal mink tabby
 نوع دیگر از رنگ گربه های بنگال از ترکیب گربه های سیامی و برمه به دست آمده است. این نوع رنگ بسیار نادر بوده و رنگ اصلی آن به رنگ عاجی ، کرم و برنزه ی

روشن است. و خال ها و خط ها به رنگ قهوه ای پر رنگ است.د

 گاهی دو رنگ آخر گربه های بنگال با نام گربه های بنگال برفی شناخته می شوند.د

 گربه ی بنگال نژادی است که اخیرا از ترکیب یک گربه وحشی و یک گربه ی
 خانگی به وجود آمده است. این نژاد بسیاری از الگوهای رفتاری گربه های

 وحشی را با خود به همراه دارد. این گربه برای اولین بار در آمریکا حدود سال
 ١٩٥٠ مورد توجه قرار گرفته و تکثیر یافت. اما امروزه در کشورهای اروپایی

 به پرورش و تکثیر این نژاد می پردازند



 سگ شما ممکن است سعی کند به شما چیزی بگوید. یک تحقیق جدید نشان می دهد که براساس حرکات کنجکاوانه
 ی چشمان یک سگ، حالت چهره ای که از همنشینی و همراهی با سگ ها مشاهده می گردد، در واقع همان تلاش آن
 ها برای برقراری ارتباط می باشد. در این پژوهش، محققان بررسی کردند که چگونه حالات موجود صورت سگ ها در

پاسخ به توجه انسان یا سایر محرک ها مانند غذا تغییر می کند
 

 محققان دریافتند که سگ در هنگام توجه انسان بخود در مقایسه با زمانی که انسان ها آنها را نادیده می گیرند، بیشتر
حرکات صورت انجام می دهند

 
 به نظر می رسد که این یافته ها شواهدی را تأیید می کنند که مبنی بر آن ها، سگ ها به توجه انسان حساس بوده و"
 حالات آن ها به عنوان تلاش فعالانه ای برای برقراری ارتباط است، نه نمایش عاطفی " که این امر را  نویسنده جولیان
 کیمینسکی، استاد ارشد روانشناسی و رهبر مرکز شناخت سگ در دانشگاه انگلستان، در بیانیه ای اظهار کرد. برای مطالعه،
 محققان رفتارهای ٢٤ سگ از نژاد مختلف را مور بررسی قرار دادند. تمام سگ ها حیوانات خانگی بین سنین ١ تا ١٢
 سال بوده و دارای سطح یکسانی از آموزش بودند. هر سگ بر روی یک سرب، یک متر (٣.٣ فوت) دور تر از یک فرد گره
 بسته شده بود. محققان بررسی کردند که چگونه حالات صورت سگ در چهار زمینه دچار تغییر می گردد: زمانی که فرد
 با سگ همراه با غذا یا بدون غذا مواجه شده و سپس هنگامی که شخص دو اقدام مشابه را با بازگشت خود به سگ انجام

داد

 محققان از یک ابزار به نام                کدنویسی حرکت صورت سگ به منظوراندازه گیری دقیق حالات صورت سگ
استفاده نموده که موجب شناسایی و کد کردن حرکات مختلف صورت در سگ ها می گردد

 محققان دریافتند که سگ ها ظاهرا هنگام مواجهه ی افراد با آن ها، حرکات بیشتری از صورت را نشان داده که این امر
 بدون توجه به این نکته است که آیا فرد غذا را در اختیار سگ قرار می دهد یا خیر. به عبارت دیگر، سگ ها به سادگی
 به توجه افراد بخود پاسخ می دهند. محققان عنوان کردند که این نوع پاسخ به انسان ممکن است پس از تظاهر سگ تغییر

کند

 مطالعات قبلی نیز نشان داده است که سگ ها توجه زیادی روی میزان دقت انسان دارند.کیمینسکی گفت: "این مطالعه
 همزمان با افزایش میزان فهم و شناخت ما از سگ، به جلو حرکت کرده و پیشرفت می نماید."ما هم اکنون می دانیم که

سگ ها در زمان توجه افراد، حالات بیشتری در چهره ایجاد می کنند."ذ

 سگ می داند که شما
 فردی متمایز در زندگی

 اش هستید که برایش غذا،
 پناهگاه ، امنیت و علاقه

 فراهم می کنید. چسبیدن
 به شما به عنوان رهبر

 گروه ، بهترین شانس را
 برای بقاء ، برای او فراهم
 می کند. همچنین چون

 سگها موجوداتی اجتماعی
 هستند دوست دارند

 بخشی از اجتماعی باشند
 که شما مهمترین عضو آن

هستید

Pay Attention

Pet Info

 
سگ شما فقط غذای شما را نمی خواهد .... او می خواهد توجه شما را جلب کند
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 همستر روبوروفسکی همستری ست کوچکتر از همه ی همسترهایی که به صورت معمول در خانه ها نگهداری میشود .
 از مشخصه های این همستر ابروی آن است ، که به صورت لکه ای مایل به سفید است و همچنین نداشتن خط پشتی که
 در همه همسترهای کوتوله دیده میشود . میانگین عمر آنها ٣تا ٥ سال است که این میانگین بیشترین طول عمر برای
 نگهداری در خانه است . اخیرا جهشی رخ داده که موجب پدید آمدن همستری نسبتا نیرومند با نام پیشانی سفید شده
 است . پرورش ترکیبی از نژاد خرگوش آمریکایی آگوتی با نژاد روبوروفسکی باعث پیدایش نوعی همستر روبوروفسکی با

رنگ خاکی طبیعی شده است . ی

 محل سکونت
 همستر روبوروفسکی در اطراف جنگلها و در زمینهای بیابانی زندگی میکند . محل اصلی سکونت آنها سرتاسر بیابانهای 
 استپ مغولستان و قسمتی از شمال چین است که بیشتر آنها در رشته بیابانها هستند . در نتیجه استفاده از آب برای آنها
 بسیار موثره بوده ( بدیهی است به علت چگونگی زندگی , ادرار آنها غلیظ است ) . به همین دلیل استفاده ی مقدار کمی
 سبزیجات برای آنها ضروری ست . و این امر باعث میشود که آنها در سراشیبی های تند و در کنار خار و خاشاک اقدام به
 حفاری و ایجاد تونل کنند و در عمق ٦٠ تا ٢٠٠ سانتی متری زمین زندگی کنند تا بتوانند از ریشه های خار و خاشاک
 برای تامین آب استفاده کنند . تاریخچه ارتباط با انسان : در خاطرات       ررررررر   نوشته شده : او در سفري که در
 ژولاي ١٨٩٤ داشت موفق به کشف این گونه از همسترها شد . با وجود اینکه در دهه هاي گذشته و یا قبل از آن به صورت
 علمي مورد مطالعه قرار نگرفته بودند . تا اینکه تا سال ١٩٠٣ مورد مطالعه و مشاهده قرار گرفتند . در دهه ی ٦٠ در
 انگلستان باغ وحش لندن این نوع همستر را وارد کرد . اما اولین مطالعه در بریتانیا از باغ وحش مسکو در دهه ی ٧٠ به

 عمل آمد . کشورهای قاره ی اروپا موفقیت بیشتری در پرورش روبوروفسکی داشتند . گرچه در
 حال حاضر در انگلستان نسلهایی از مجموعه ای هستند که در سال ١٩٩٠ از هلند وارد شدند

 و در سال ١٩٩٨ این نوع همستر به ایالات متحده ی امریکا جایی که هنوز این نوع نژاد
 کمیاب باقی مانده بود وارد شد . اما هم اکنون در پت شاپ های موجود در چند

نژاد نوع  این  دارای  . پت شاپ های کره ی جنوبی عموما  پیدا میشود   کشور 
همانند همستر کوتوله سفید زمستانی روسی هستند.د

 همستر روبوروفسکی در
 اطراف جنگلها و در

 زمینهای بیابانی زندگی
 میکند . محل اصلی
 سکونت آنها سرتاسر

 بیابانهای استپ مغولستان
 و قسمتی از شمال چین

 است که بیشتر آنها در
 رشته بیابانها هستند

Roborovski

Rodent Care

د نگاهی بر همستر روبوروفسکی    

 اخیرا جهشی رخ داده که موجب پدید آمدن همستری نسبتا نیرومند با نام
 پیشانی سفید شده است . پرورش ترکیبی از نژاد خرگوش آمریکایی آگوتی

 با نژاد روبوروفسکی باعث پیدایش نوعی همستر روبوروفسکی با رنگ
خاکی طبیعی شده است
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فرمول غذاى خانگى سگ
گوشت مرغ.                300گرم
سنگدان مرغ.              200 گرم
سیب زمینى.                200 گرم
برنج قهوه اى.              200 گرم
هویج.                         50 گرم
اسفناج.                        20 گرم
کدو تنبل.                     10 گرم

فرمول غذاى خانگى براى گربه بالغ
گوشت مرغ.             300 گرم

گوشت قرمز یا ماهى. 200 گرم
سنگدان مرغ.            100 گرم

برنج سفید.               200 گرم
ماکارونى.                  100 گرم

هویج.                      50گرم
سبزیجات تازه.           50 گرم

اب گوشت یا مرغ غلیظ. 30 گرم



 برای چهارمین بار افتخار داشتییم در خدمت شرکت های داخلی و خارجی در چهارمین نمایشگاه ملزومات دام کوچک
بر معرفی این نمایشگاه یک حرکت عظیم ملی در حوزه دامپزشکی و محیط زیست است که علاوه   باشییم. برگزاری 

 ظرفیتها و توانمندیهای صنعت دام کشور، فضایی را برای توسعه علمی و اشتغال کشور فراهم کرد.ذ

 به دنبال استقبال گسترده علاقمندان و دوستداران محیط زیست هر ساله بر فضای این نمایشگاه افزوده می شود به طوری
 که امسال طبق هماهنگی ها با مسئولان برج میلاد،  فضای چهارمین نمایشگاه سراسری ملزومات دام کوچک دوبرابر سال
قرار دام کوچک  فعالان حوزه  و  تولیدکنندگان  اختیار  مترمربع در  به همین دلیل مساحتی حدود ٤٢٠٠  بود   گذشته 

 گرفت.ذ
 هدف اصلی برپایی غرفه نیست بلکه همواره در تلاش هستیم تا شهروندان بیش از پیش با نقش دام کوچک در زندگی

خود آشنا شوند.ذ

 چهارمین نمایشگاه سراسری ملزومات دام کوچک در قالب بیش از ٤٠ غرفه تخصصی و یک کارگاه آموزشی با حضور
 کارشناسان، تشکل های مردم نهاد دوستدار محیط زیست، فعالان عرصه دامپزشکی و علوم جانوری و همچنین صاحبان
 صنایع دامی در به مدت ٤ روز از ١٠ صبح تا ١٠ شب مورخ ٥ تا ٨ تیر ماه برگزار شد که حدودا در این ٤ روز ٩٥٠٠ نفر

.بازدید کننده تخصصی از این نمایشگاه بازدید کردند.ذ

 این نمایشگاه مهمان های متعددی از سراسر جهان مانند المان ،هلند ، ایتالیا، لهستان ، استرالیا ، و.......داشت که  نظرات  
آنها را در بخش بعدی گزارش خواهید دید.ذ

 نمایشگاه امسال با رویدادهای گذشته متفاوت بود چرا که در دومین روز این نمایشگاه، دوره بازآموزی بیماری های پوستی
 حیوانات زیر نظر نظام دامپزشکی کشور برای علاقمندان برگزار شد که این امر  فضای نمایشگاه را نسبت به ادوار گذشته
 علمی تر کرد و جا دارد از استاد فرهیخته جناب آقای دکتر سیامک مشهدی رفیعی مدرس این دوره آموزشی تشکر ویژه

 ای کرده باشیم.ذ

  در این نمایشگاه اسپانسر های قوی حضور داشتند مانند شرکت                      که غرفه ای به وسعت ٥٠٠ متر داشت
 همرا ه با مهمانان خارجی شان ،  شرکت تاتاکو با غرفه ای به وسعت ٣٠٠ متر و شرکتهایی چون                     و شرکت
 پخش سون و مانوک سبز دشت، نینا پت ، شرکت پویا تدبیر دام کوچک و پیشگامان مارال ،                         ، گروه
 بازرگانی دنا طب ، نوتری پت ، آرمیس پت ، فرانگر و بسیاری از شرکت های دیگر که به بهترین شکل در این نمایشگاه
 ظاهر شدند و واقعا جا دارد از تک تک دوستان قدر دانی و تشکر کنیم چون اگر کمک و اعتماد و لطف این دوستان شامل

ما نمی شد نمیتوانستییم همچین رویدادی را با هم رقم بزنیم.ذ

این نمایشگاه مانند سال های گذشته شامل یک افتتاحیه بسیار مفصل در شان این جامعه کوچک و پر پتانسیل نیز بود.ذ

 این افتتاحیه بعد از تلاوت قران مجید و سرود مقدس جمهوری اسلامی ایران آغاز شد و مهمان های ویژه ای در آن حضور
 داشتند مهمانانی از سازمان دامپزشکی کل کشور همچون معاونت محترم مدیر کل محترم دفتر دارو و درمان سازمان
  دامپزشکی کشور جناب آقای دکتر مهدوی نژاد،  دفتر بهداشت و مدیریت بیماریهای دامی جناب اقای دکتر عبداللهی،
 کارشناس محترم روابط عمومی سازمان دامپزشکی کل کشور، کارشناس محترم روابط عمومی سازمان دامپزشکی کل

 هدف اصلی برپایی غرفه
 نیست بلکه همواره در

 تلاش هستیم تا شهروندان
 بیش از پیش با نقش دام

 کوچک در زندگی خود
.آشنا شوند

4th Pet Accessories 
Exhibition

Event

 گزارش تصویرى از

چهارمین نمایشگاه ملزومات دام کوچک

 
 نمایشگاه امسال با رویدادهای گذشته متفاوت بود چرا که در دومین روز این نمایشگاه،

 دوره بازآموزی بیماری های پوستی حیوانات زیر نظر نظام دامپزشکی کشور برای
 علاقمندان برگزار شد که این امر  فضای نمایشگاه را نسبت به ادوار گذشته علمی تر کرد
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J.M Vet Group 
DPS.Group

 Iran Vet Care 

  A و B سایت نمایشگاهی سالن

۶

 از اینکه حیوانات خانگى خود را به نمایشگاه نمى آورید سپاسگزاریم
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 کشور، کارشناس محترم روابط عمومی سازمان دامپزشکی کل کشور سرکار خانم مهندس رئوف، کارشناس محترم روابط 
 عمومی سازمان دامپزشکی کل کشور، جناب اقای مهندس حسین شعبانی ، رئیس جامعه دامپزشکان ایران جناب آقای

دکتر محبی ، مدیرشرکت بازرگانی کارون ، حاج اقا کارون، دوستان از سگ های زنده یاب هلال احمر کشور و....... .ی

 در اولین سخنرانی اقای جناب آقای دکتر مهدوی نژاد در مورد همکاری سازمان دامپزشکی و تسهیل شدن راه واردات
مواد بیولوژیک و مواد بهداشتی دام کوچک صحبت کردند.ی

 و بعد ریاست محترم جامعه دامپزشکان ایران جناب آقای دکتر پیام محبی در رابطه با جامعه رو به بلوغ این روزها و
 زحمات افراد تولید کننده و وارد کننده و برگزار کنندگان نمایشاه های دام کوچک و همچنین پرورش دهنده ها که نقطه

صفر این صنف هستند، توضیحاتی دادند.ی

 و در انتها جناب آقای دکتر جلال میر فخرایی در مورد رشد این صنعت در سال های اخیر و فرهنگ سازی شدن این
مبحث بین افراد جامعه صحبت کردند.ی

 و بعد هم نوبت اعطای لوح های تقدیر و تندیس های با ارزش شرکت حامی گستر حیوانات  رسید که به ترتیب به دوستان
مهمانان و غرفه داران تقدیم گردید البته به کمک دکتر محبی عزیز.ی

و این مراسم با پذیرایی ناهار به پایان رسید.ی
 

 این نمایشگاه در ٤ روز پذیرای مهمانان ویژه ای چون معاونت محترم امور دارویی دفتر دارو و درمان جناب اقای دکتر
 امیر آزاد ، کارشناس محترم ثبت و مطالعات دفتر دارو و درمان جناب اقای دکتر امیر سلیم پور، جناب آقای حمید استیلی
 ، جناب آقای مهاجرانی ، جناب آقای آذرنگ ، جناب آقای بابک جهانبخش ، سرکار خانم نگین معتضدی ، سرکار خانم

 شهره سلطانی و ... بود.ی
 در این نمایشگاه یک مهمان ویژه به نام تیدا نیز داشتیم که جا داره از رئیس پلیس اماکن تهران بزرگ قدر دانی و تشکر

ویژه داشته باشیم که به تیدا خانم مجوز حضور در نمایشگاه را دادند.ی
در انتهای این گزارش نظرات مهمانان خارجی را در کنار عکس های نمایشگاه نیز مشاهده می کنید.ی

 وقتی صحبت از دام کوچک می شود باید به یادداشت که صنعتی با ظرفیت های بی بدیل در صادرات وجود دارد که هنوز
 برای بسیاری ناشناخته است به طور نمونه کشورهای توسعه یافته امروزه بخشی از درآمد خود را از صادرات حیوانات و یا
 محصولات آنها تامین میکنند که از آن جمله می توان به صادرات سگ های موادیاب، بمب یاب، ماهیهای تزئینی، زهر و

پادزهر مار، صادرات پرندگان و غیره اشاره کرد؛ موضوعی که در کشور مغفول مانده است.ی
امیدواریم هر سال شاهد بزرگ شدن این جامعه و رشد آن در سراسر ایران باشیم

منتظر نمایشگاه بعد باشید

 وقتی صحبت از دام
 کوچک می شود باید به
 یادداشت که صنعتی با
 ظرفیت های بی بدیل
 در صادرات وجود دارد
 که هنوز برای بسیاری
ناشناخته است

گزارش تصویری از چهارمین نمایشگاه ملزومات دام کوچک
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بیوگرافیگزارش تصویری از چهارمین نمایشگاه ملزومات دام کوچک
 من                        هستم و به عنوان مدیر فروش صادرات در شرکت فرپلاست که رهبر در
 تولید و توزیع محصولات برای راحتی حیوانات خانگی و کسانی که آنها را دوست دارد است،  کار

 می کنم
آیا می دانید این مجله کابوک دوزبانه است

 بله مسلما زبان می تواند یک مانع ارتباطی باشد اما با دو زبانه کردن مجله دسترسی برای افراد 
بسیاری که  در تجارت محصولات حیوانات خانگی هستند  راحت تر است

نظرتان در مورد مارکت ایران
 ایران یکی از هیجان انگیزترین بازارها برای شرکت فرپلاست است که به ما رضایت زیادی می 

دهد زیرا روند رشد محصولات ما در آن یکی از بهترین در جهان است
 مصرف کنندگان ایرانی مانند پیشرفته ترین کشورها ، عادات و نیازهای حیوانات را درک می کنند،
 بنابراین آنها به دنبال محصولات بیشتری برای برآوردن نیازهای چهار پا و دوستان خود هستند

آنرا چطور با سالهای گذشته مقایسه می کنید
 فرهنگ داشتن حیوانات خانگی در خانه های ایرانیان دائما در حال رشد است و به همین دلیل 
 است که آنها به دنبال محصولات کیفی و نوآورانه هستند، در این رابطه             پاسخی مناسب

 برای یافتن محصول مناسب به آنها می دهد
نظرتان در مورد نمایشگاه

توزیع  کنندگان،  تولید  که  است  ای  حلقه  یک  دهنده  نشان  و  است  ای  حرفه  واقعا   نمایشگاه 
به پاسخ  و  توانند در کنار هم جمع شوند  نهایی می  فروشان و مصرف کننده   کنندگان، خرده 

 سوالات خود را پیدا کنند
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

 من در این نمایشگاه در سال ٢٠١٦ شرکت کردم که  از نظر غرفه های نمایشگاه  کوچکتر بود ،
اما مکانی مناسب و با راحتی بیشتری بود

 نظرات ، پیشنهادات
 من پیشنهاد میکنم در همین روزهای نمایشگاه  کنفرانس ها، کارگاه ها و مسابقات را برای مثال 
 برای سگها / گربه ها سازماندهی کنید از پرورش دهندگان جهت به نمایش گذاشتن حیواناتشان

دعوت کنید تا بازدیدکنندگان را جذب کنند و می توان در کنار آن آکواریوم هم قرارداد
 داشتن این برنامه در زمان های خنک تر سال ، به راحتی آنهایی که در این نمایشگاه شرکت
 میکنند کمک خواهد کرد، در حقیقت ما از دمای بسیار بالای داخل غرفه رنج می بردیم،همچنین
 ساعت نمایشگاه نا مناسب بود، چراکه ١٢ ساعت باز بودن نمایشگاه باعث ناراحتی بازدید کنندگان

 و غرفه داران می شود

بیوگرافی
           من             هستم مدیر فروش صادرات شرکت

 ما تولید کننده ی غذای خشک و نیمه مرطوب سگ و 
گربه هستیم

نظرتان در مورد کابوک
 بله، مجله کابوک را دیدم. میتوانم بگویم که خیلی از 

آن خوشم آمد و خیلی هم حرفهای به نظر میرسد
نظرتان در مورد مارکت ایران

 بازار ایران تاثیر بسیار خوبی بر من گذاشت. ما تقریبا ١٠
 سال است که در ایران فعال هستیم اما میتوانم بگویم
 که سال به سال بهتر و پیشترفته تر می شود. در طی
ملاقات را  ها  شاپ  پت  از  برخی  من  قبلی   بازدیدهای 
 کردم و آنها بزرگ،خوب و سازمانیافته هستند و بسیار

.خوب به نظر میرسند
آنرا چطور با سالهای گذشته مقایسه می کنید

 طی چند سال گذشته ما شاهد هستیم که ایران بازاری
 است که در حال توسعه بسیار خوب در زمینه صنعت
پیش سرعت  به  تحولات  این  است.  خانگی   حیوانات 
 میرود و به همین دلیل بازار سال به سال حرفه ای تر

میشود
نظرتان در مورد نمایشگاه

از چیزی متفاوت  داشتم،  دوست  را  نمایشگاه  این   من 
 است که من به آن عادت دارم و کمی ضعیف تر است از
     نمایشگاه های مشابه در سراسر جهان. غرفه ی شرکت
و است  خوب  و  بزرگ  خیلی  گروپ  وت   . ام   .  جی 
 کارکنان آن خوب آموزشدیده اند و میتوانند اطلاعاتی را

که درخواست میکنید به شما بدهد
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

 ببخشید این اولین باری بود که من در یک نمایشگاه در
ایران بودم

Antonio Sandri 

Ferplast 

Jan Vos
Bosch Tiernahrung GmbH 
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بیوگرافی
 من                       مدیر صادرات                    هستم که از سال ٢٠٠٧ ، بیش از ٣٠ سال در بازار محصولات حیوان

 خانگی بین المللی تجربه تجربه کسب کرده ام
 آگراس پت فود یک شرکت که در سال ١٩٨٦ به عنوان                              تاسیس شد، و  با هدف آوردن کیفیت 
 در  بخش مواد غذایی حیوانات خانگی، فرمولاسیون، فرایندهای تولید و محصول نهایی متولد شد. این یک مفهوم بسیار
 ابتکاری در آن زمان بود؛ در ایتالیا حیوانات خانگی عمدتا با از ضایعات تغذیه می شدند، در حالی که غذای حیوانات
 خانگی، که غذای صنعتی برای گربه ها و سگ ها بود، در دوران شروع خود و یک مفهوم غذایی کاملا جدید بود با
 مشاهده دقیق رفتار بسیاری از صاحبان حیوانات و حیوانات، که به طور فزایندهای به بخش جدایی ناپذیر از خانواده

 تبدیل میشدند، مشخص بود که این بازاری است که برای محصولات با کیفیت بالا فضایی مناسب وجود دارد
 این شرکت در بیش از ٣٠ سال عملیات از این هدف غافل نبوده است. و اکنون تصمیم گرفته است نام آن را به آگراس

 پت فود تغییر دهد و یک لوگو جدید ایجاد کند که آن را بلافاصله در حوزه عملیات قابل شناسایی کند
 در ٣٠ امین سالگرد تولدش، این شرکت تجدید کردن آرم شرکت و ارائه آنبه بازار نشان دهد که مدرنیته و موفقیت بین

 المللی در طول سال ها  کسب کرده است
 این هدف با ایجاد مشارکت های استراتژیک با بهترین تولید کنندگان مواد غذایی حیوانات خانگی در جهان دنبال می
 شود و با توجه به تحقیقات و ارزیابی های عمیق به منظور انتخاب بهترین محصولات در بازار صورت می گیرد. ارزیابی
 ها اساسا مبتنی بر ٣ عنصر هستند: نوآوری، کیفیت و ایمنی. اینها اصولی هستند که ما را در تصمیم گیری های ما
 هدایت می کنند، با هدف اینکه به صاحبان گربه و سگ این  فرصت داده می شود که با بهترین کیفیت حیوانات خانگی

خود را تغذیه کنند
نظرتان در مورد کابوک

هیچ وقت مجله را ندیده اید لطفا از دنیای مجازی استفاده کنید
آیا می دانید این مجله دوزبانه است

خیر
نظرتان در مورد مارکت ایران

 من سالها پیش با دکتر میر فخرایی در ایران شروع به کار با ایران کردم که فرصتی برای کشف بازار حیوانات خانگی
 شما به من میدهد،  در کنار آن فرصت اکتشاف، فرهنگ و سنت مردم ایران را کسب کردم. این ترکیب به من این امکان

.را داد تا به بهتر شدن وضع توسعه و رشد غذای حیوانات خانگی در ایران پی ببرم
 من خوشحالم از اینکه چگونه بازار و فرهنگ مرتبط با حیوانات رو به رشد است و به سطوح بهتر تغییر می کند. اکنون
 پس از سالها در بازار که گام به گام با                       دنبال شده ، ما رهبر بازار در غذای مرطوب گربه و سگ در رنج

پریمیوم و سوپر پریمیوم هستیم
نظرتان در مورد نمایشگاه

 من این نمایشگاه را نه به عنوان یک هزینه، بلکه به عنوان یک سرمایهگذاری بر روی برندها میبینم. سطح بازدیدکننده
 حرفهای بالا است. ایده روزهای باز برای مصرف کننده راه خوب و مهمی برای ارتقاء فرهنگ پت به مردم ایران است.
 نمایشگاه جایگاه خوبی برای نشان دادن بازار در هر کشوری از سراسر جهان است. جایی که می توان همه محصولات
 را نشان داد همچنین جایی برای تبادل عقاید و ایده ها میان افراد است. شخصا برای بسیار مهم است که در آن حضور
 داشته باشم  و با داشتن فرصتی برای گفتگو با افرادی که مسئولیت پذیری در مورد فرهنگ صحیح مواد غذایی حیوانی

با کیفیت را دارند، صحبت کنم. منتظر دوره ی جدید در سال آینده هستم
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

 این دوره  یک سورپرایز خوب برای من بود: دو سالن بزرگ، دو اتاق کنفرانس / مهمانی با شکوه، فضای بسیار حرفه ای،
 فضاهای بزرگ برای افراد و بازدید کنندگان و یک مکان فوق العاده مانند برج میلاد. همه ی شرکت ها محصولاتشان را
 بطور حرفه ای به نمایش گذاشتند همانگونه که در سراسر جهان این کار را انجام می دهند. سطح کیفی نمایشگاه  رشد

.خیلی بالا بود و می توان آنرا با سایر نمایشگاه های جهان مقایسه کرد
 نظرات ، پیشنهادات

       فقط یک نکته در مورد تهویه هوا که می تواند بهتر و با صدای کمتری باشد. بهر حال به این نمایشگاه امتیاز
را میدهم . من واقعا به تمام کارکنان و برگزار کنندگان این نمایشگاه برای کاری که ارائه دادند تبریک میگویم 

بیوگرافی
         نام من               است و مدیر فروش صادرات شرکت خانوادگی بلژیکی

 هستم. برند لوازم جانبی حیوانات خانگی به نام             از سال ٢٠٠٩ و برند شناخته
 شده ی  هلندی                    که غذای تخصصی جوندگان و پرندگان است از سال
 ٢٠١٣ رشد و توسعه یافته است. در حال حاضر این شرکت ٢٢٥ نیروی کار در ٤ محل
 عملیاتی دارد .                  در بیش از ٧٢ کشور نماینده و بیش از ٨٠٠٠ قلم مواد
 غذایی حیوانات خانگی شامل غذای خشک، اسنک ، لوازم جانبی و لوازم مراقبتی دارد

نظرتان در مورد کابوک
 من این مجله را اولین بار زمانی که شریک ایرانی ام                        به من نشان
 داد ، دیدم. این یک مجله بسیار لوکس هست که اطلاعات جالبی را در مورد جنبههای
مجله یک  این  میکند.  ترکیب  بسیارخوب  تبلیغات  با  خانگی  حیوانات  بازار   مختلف 

 زیبایی است که باید باشد و خوانده شود
نظرتان در مورد مارکت ایران

 من بخاطر شغلم خیلی دور دنیا سفر میکنم و به بازارهای مختلف سفر میکنم و برای
  من بازار حیوانات خانگی ایران بسیار خاص و منحصر به فرد است. این یک بازار جوان
 ، اما بسیار بالغ و حرفهای است. این حرکت بسیار سریع است و من بعد از 3 سال  از
 بازار حیوانات خانگی ایران بازدید میکنم که به دید من این تغییرات عظیم هستند. این
توزیع کنندگان وارد کنندگان حرفهای،    بازاری است که درآینده قطعا تحت سلطه 
 خواهد بود . بازار به سرعت در حال تغییر است که هر کسی که درگیر این کار است

مجبور است هرروز خود را به سمت جلو هدایت کند
نظرتان در مورد نمایشگاه

سازماندهی خوبی  به  نمایشگاه  است،  جوان  خیلی  هنوز  بازار  اینکه  به  توجه   با 
برای را  خود  تلاش  نهایت  داران  غرفه  شویدکه  متوجه  میتوانید  شما   شدهاست. 
این میدیدم  که  بود  عجیب  من  برای  دادند.  انجام  زیبا  غرفه  یک  در   سرمایهگذاری 

نمایشگاه  ١٢ ساعت در روز باز است
 نظرات ، پیشنهادات

 من امیدوارم که صنعت حیوانات خانگی در ایران بتواند به ایجاد و توسعه بازار حیوانات
خانگی به همان اندازه که در سالهای گذشته انجام داده ، ادامه دهد

بیوگرافی
 من                               متخصص تجارت
بین الملل شرکت بایو پت اکتیو از ترکیه هستم

نظرتان در مورد کابوک
مجله کابوک را دیده ام و مجله ی خوبی است

نظرتان در مورد مارکت ایران
رشد حال  در  سرعت  به  ایران  در  پت   صنعت 
 است و ما انتظار این را نداشتیم. این صنعت در

  ایران بسیار محبوب است
 نظرات ، پیشنهادات

را آنلاین مجله  پیشنهاد میکنم نسخه ی   من 
نیز در اینترنت منتشر کنید

بیوگرافی
 ممن مارکو مدیر عامل دو شرکت هستم یکی ام پی
 برگامو که لوازم جانبی پلاستیکی حیوانات خانگی
 را و دیگری                  که قالب ها و مواد قالب
بازارهای مختلفی چون خودرو،  گیری گرمانرم در 

 صنعتی، مبلمان  را تولید می کند
نظرتان در مورد کابوک

متاسفانه هرگز این مجله را ندیده ام
نظرتان در مورد مارکت ایران

هنوز چون  ست  جالبی  خیلی  بازار  کنم  می   فکر 
پتانسیل های زیادی برای رشد در آن وجود دارد

آنرا چطور با سالهای گذشته مقایسه می کنید
 نمی توانم مقایسه کنم چرا که سالهای گذشته در
 ایران نبوده ام ولی فکر می کنم  آینده به ما نتایج
شرایط در  بازار  آن،  از  داد.بخشی  خواهد   خوبی 
می درخواست،  از  صرفنظر  که  دارد  قرار   سیاسی 
نامطلوب، ارز  (نرخ  کند  مختل  را  رشد  این   تواند 

(مشکل در واردات و پرداخت در خارج از کشور
نظرتان در مورد نمایشگاه

 نمایشگاه بسیار عالی برنامه ریزی شده و برای من
جهت مردم   عموم  برای  شانسی  ارائه  بود،    جالب 

پیدا کردن هر آنچه که به ان نیاز دارند
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

خیر
 نظرات ، پیشنهادات

افزایش را  بازدید کنندگان  تعداد   اگر می خواهید 
 دهید باید تعداد شرکت کننده ها و همچنین فضای
تواند می  امر  این  که   دهید  افزایش  را   نمایشگاه 
 مردم را از دور بیشتر جذب کند و حتی می توانید

در کنار آن داگ شو یا کت شو برگزار کنید

بیوگرافی
مسئول فروش شرکت

  
از ایتالیا 

نظرتان در مورد کابوک
به و  دیدم  نمایشگاه  در  را   مجله 
 نظرم بسیار هوشمندانه و جذاب

است
 آیا می دانید این مجله دوزبانه

است
بسیار خوب  این  و  ام  دیده   بله 
 است چه را که خارجی ها هم می

توانند آنرا بخوانند
نظرتان در مورد مارکت ایران
 وضعیت به علت تحریم ها بسیار
 دشوار است، با این حال فکر می
رشد برای  زیادی  امکانات   کنم 

این بیزینس وجود دارد
گذشته سالهای  با  چطور   آنرا 

مقایسه می کنید
 ین مشکل تر است و من فکر می
افزایش برای  بیشتری  وقت   کنم 

کسب و کار می گذارد
نظرتان در مورد نمایشگاه

محبوب و  زیبا  واقعا   نمایشگاه 
در فکر می کنم که  و من   است 
بیشتر و  بیشتر  آن  آثار   آینده 

خواهد شد
نمایشگاه در  هم  قبلا   آیا 

 ایرانی بوده اید؟
خیر این اولین بار است

HTM Stampi  
MP Bergamo (Italy)

Laroy Group Bob Smitz
Duvo+

Witte Molen

Laroy Group 

J.M Vet Group

Andrea TerrileAgras Delic

Agras Delic S.p.A.A

J.M.Vet Group

AAA+++

Yusufjan Mutofarov 
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بیوگرافی
  من روبرت از هلند صاحب و مدیر شرکت                    هستم

 از زمان تاسیسش در سال ١٩٤٦،                          متخصص در توسعه و تولید محصولات برای ترویج سلامت
 حیوانات خانگی است. غنی از ویتامین ها و مواد معدنی و داشتن ترکیب خوب مطالعه شده، محصولات ما به

.شرایط مطلوب و سلامت حیوان خانگی شما کمک می کند
 سانال نام برند                   است. شعار سانال سلامتی کامل حیوانات خانگی ست. مجموعه محصولات ما دارای
 دامنه ای گسترده برای گربه ها، سگ ها و حیوانات کوچک (همسترها، خرگوش، خوکچه های هندی) است که
 از سلامتی و تناسب اندام آنها پشتیبانی می کنند و بنابراین می تواند به عنوان یک میان وعده یا پاداش مناسب

.روزانه ارائه شود
نظرتان در مورد کابوک

نه من این مجله را نمی شناسم
آیا می دانید این مجله دوزبانه است

خیر
نظرتان در مورد مارکت ایران

 مردم در سراسر جهان از حیوانات خانگی خود مراقبت می کنند. در حال حاضر فروشگاه های حیوان خانگی در
ایران کمتر از اروپا هستند. اما این در آینده تغییر خواهد کرد. بازار حیوان خانگی در ایران رو به رشد است

 این است که رهبر بازار در میان وعده های غذایی، اسنک ها و محصولات مراقبت از حیوانات سگ، Sanal هدف
.گربه ها و حیوانات کوچک در ایران باشد

نظرتان در مورد نمایشگاه
 سازمان دهی و برگزاری بسیار حرفه ایست و همچنین غرفه های شرکت کنندگان. بازخورد محصولات سانال :

در میان مصرف کنندگان بازدید کننده بسیار بسیار مثبت بود
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

خیر نبوده ام ولی در نمایشگاه های آتی حتما خواهم آمد

بیوگرافی
       من                         مدیر فروش بین المللی شرکت

نظرتان در مورد کابوک
بسیار عالی

آیا می دانید این مجله دوزبانه است
بله ولی باید کل آن دو زبانه باشد
نظرتان در مورد مارکت ایران

پتانسیل بزرگ در صورت یافتن راهی برای توقف تحریم ها 
نظرتان در مورد نمایشگاه

خوب بود اما اگر در یک سالن بود خیلی بهتر می شد چون میزان گرما و گرد و خاک هم کم میشد
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

خیر
نظرات ، پیشنهادات

اگر وای فای رایگان هم باشد خیلی عالیست 

بیوگرافی
  اسم من                                است، مسئول صادرات در سراسر جهان برای شرکت

 یکی از مارک های پیشرو در لوازم جانبی حیوانات خانگی. در حال حاضر ما به بیش از ٤٠ کشور صادر .         
 می کنیم و همچنان در حال صحبت کردن هستیم. نقش من این است که بهترین استراتژی صادرات را در هر
کشوری تعیین نمایم، به دنبال مشارکت جامع باشم، و همکاری یک رابطه تجاری موفق و پایدار را ایجاد کنم

نظرتان در مورد کابوک
 بسیار جذاب و حرفه ای . یک مجله خوب برای شرکت های وابسته به بخش حیوانات خانگی برای ترویج کسب و کار خود

آیا می دانید این مجله دوزبانه است
 نه قبلا این را نمی دانستم اما کاملا نیاز است. چون برای شرکت های خارجی بیزینس کردن با ایران بسیار جذاب
 است و این مجله ارائه خوبی از اطلاعات آنهاست.  به خصوص در حال حاضر زمانی که بازار در حال توسعه است

نظرتان در مورد مارکت ایران
 بازار ایران برای ما بسیار جالب است. ما پتانسیل و توسعه را در این دوره مشاهده می کنیم. شرکت ها حرفه ای
 و بسیار مشتاق حرکت به جلو هستند. ما فکر می کنیم این فقط آغاز است، حتی اگر محدودیت های واردات

باقی بماند
آنرا چطور با سالهای گذشته مقایسه می کنید

 ما برند های بزرگتر و بیشتری را در  ایران می بینیم. که نشانه ی خوبیست !!! شرکت ها بیشتر سازمان یافته و
 در حال توسعه به طور پیوسته هستند . این در نهایت منجر به رشد بازار خواهد شد

نظرتان در مورد نمایشگاه
 من در مورد برنامه ریزی حرفه ای این نمایشگاه شگفت زده شدم. شرکت های کمتری انتظار داشتم که شرکت
 کنند. امیدوارم نمایشگاه همچنان رو به رشد باشد و برای جذب مشتریان جدید برای شرکت کنندگان مهم تر

شود. بالاتر از همه، همه ما می خواهیم رشد کنیم
 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟

 بله، من برای اولین بار در ماه اکتبر سال گذشته از ایران دیدن کردم. با توجه به شریک بزرگ ما، و پتانسیل
 بازار، من در سال جاری دوباره برمی گردم. ایده ما این است که هر ساله از ایران بازدید کنیم و همراه با شریک

مان به توسعه بازار کمک می کند

بیوگرافی
 مدیر صادرات شرکت

نظرتان در مورد کابوک
مجله ای زیبا و ظریف

آیا می دانید این مجله دوزبانه است
 بله می دانم و این خیلی خوب است چون می توانم آنرا بخوانم

و برای عموم هم خوب است
نظرتان در مورد مارکت ایران

 بازار ایران بسیار سریع رشد می کند و شرکت ها بسیار علاقه
مند هستند

آنرا چطور با سالهای گذشته مقایسه می کنید
 من در این سال، بتازی همکاری مان را با ایران شروع کرده 
 ایم اما من با مردم در مورد آن صحبت کردم و آنها می گویند

هر سال بهتر است
نظرتان در مورد نمایشگاه

 نمایشگاه واقعا خوب بود اما در مقایسه با جمعیت باید بزرگتر
باشد

 آیا قبلا هم در نمایشگاه ایرانی بوده اید؟
خیر

نظرات ، پیشنهادات
 من واقعا دوست دارم به دفعات بیشتری مراجعه کنم زیرا این 
دانند، می  انگیز  را شگفت  آن  مردم  و  است  بزرگ  بازار   یک 
 همچنین امکان کسب و کار آن بالا است، بنابراین من سعی
با درایران  خود  تجاری  نام  برای  خوبی  موقعیت  کرد   خواهم 

همکاری نمایندگان ایرانی مان ایجاد کنیم

 Sebastian de GreeuwHobby

 Tiernahrung Deuerer Ivan Tomasovic

Nederma BV
Nederma BV

Nederma  









www.ecocallwash.com
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About me
 My name is Drs. Robert Legemate, i am the managing director and owner of Nederma BV.
The Company
Since her founding in 1946, Nederma BV is specialized in the development and manufacturing of products 
to promote the health of pets. Being rich in vitamins and minerals and having a well-studied composition, 
our products contribute to an optimum condition and health of your pet.
Sanal is the brand name of Nederma. Sanal stands for Santé Animal, which means healthy animal.
 Our product assortment carries a range for cats, dogs and small animals (hamsters, rabbits, guinea pigs) 
which support their health and fitness and can therefore be given as a daily responsible snack or reward.
Have You seen the KabooK Magazine 
No, i don’t know this magazine.
Do you know that Kabook is a blingual magazine
I didn’t know.
What is your opinion about the Iranian market
People all over the world will take care about their pets. At the moment there are less pet shops in Iran 
than in Europe. But this will change in the future. The pet market is growing fast in Iran.
The goal for Sanal is to become market leader in functional snacks and care products for dogs, cats and 
small animals in Iran.
What is your opinion about the Exhibition
The organisation is professional, also the booths of the suppliers.
The reactions on the Sanal products are very, very positive at the exhibition of customers.
Have you seen the Past editions
No. It was my first visit, i will come back for sure.

Any comments Please.
 

About me
My name is Sebastian de Greeuw , responsible  for export worldwide for the company Karlie. 
One of the leading brands in pets accessories. currently we export to over 40 countries, and still 
expanding as we speak. My role is to set out the best export strategy per country, looking for 
solid partnerships , and together build up a flourishing and sustainable business relationship.
Have You seen the KabooK Magazine 
Yes absolutely.it is looking very attractive and professional. A good magazine for sector affiliated companies to 
promote their business in as well.
Do you know that Kabook is a blingual magazine
No I did not know that before. but absolutely an asset. As Iran is getting more interesting for foreign companies to 
do business with, all market information is welcome. Especially now when the market is developing.
What is your opinion about the Iranian market
The Iranian market is very interesting for us. We see the potential and development over the last period. Companies 
are professional and above all very eager the push forward. We think this is just the start, if import restrictions 
remain low.
The goal for Sanal is to become market leader in functional snacks and care products for dogs, cats and small 
animals in Iran.
How do you compare it with last years
We see more and more bigger brands entering Iran. A good signal. Companies are getting more organized and are 
developing steadily. This Will eventually result in market growth.
What is your opinion about the Exhibition
I was surprised about the professional set up of the exhibition. I expected fewer companies to participate. I hope the 
exhibition will keep growing and become more important to attract new clients for the participants. Above all, we 
all want to grow.
Have you seen the Past editions
Yes, I visited Iran for the first time last year in October. Due to the great partner we have, and the potential of the 
market, I came back again this year. The idea is to visit Iran every year, and together with my partner contribute to 
the  market development . 
Any comments Please.
 

About me
Tiernahrung Deuerer. International sales managerThe Company
Have You seen the KabooK Magazine 
Yes. Nice. 
Do you know that Kabook is a blingual magazine
All texts should be in both languages
What is your opinion about the Iranian market
Big potential in case you find a way to stop sanctions
What is your opinion about the Exhibition
Nice but would be better if it is in solid hall (not tent) as this way is very hot and 
dusty. Free public wi fi would be a benefit. 
Have you seen the Past editions
No. 

 

About me
Hobby company export manager
Have You seen the KabooK Magazine 
Yes and really nice and elegant magazine
Do you know that Kabook is a blingual magazine
Yes I know because I have 2 different magazine's 
and I can read on English language so it's good for all 
public
What is your opinion about the Iranian market
The Iranian market it's growing so fast and compa-
ny's are very interested
How do you compare it with last years
I start to cooperate this year but I was talking with 
people from the pet business and they say it's better 
every year
What is your opinion about the Exhibition
The exhibition was really good but comparing with 
the population should be bigger.
Have you seen the Past editions
No
Any comments Please.
I really like to visit many more times because it's a 
great market and the people there it's amazing, also 
the possibility of business it's high so I will try to 
make a good position of our brand to develop with 
our partnership there
 

EventEvent

170
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018/ Autumn1397

169
Kabook Luxury Magazine

No4.September2018/ Autumn1397

About me
My name is Bob Smitz and I’m the export manager of the Belgian company “ 
Laroy Group”.
The development of our Duvo+ brand of pet accessories since 2009 and notable 
acquisitions of renowned Dutch bird and rodent food specialist Witte Molen in 
2013, put the family company on the map internationally. Followed by the 
takeover of premium supplier Europet Bernina International in 2015. Currently 
Laroy Group employs 225 people in 4 operational sites . The Laroy Group 
supplies pet retail partners in more than 72 countries with a portfolio of more than 
8 000 items of pet food, snacks, accessories and care products.
Have You seen the KabooK Magazine 
I have seen the magazine for the first time when it was shown to me by our 
Iranian Partner JM Vetgroup. I personally it’s a very luxury magazine who 
combines interesting information about the different aspects of the Iranian pet 
market with very nice advertisement. It’s a nice magazine to have and to read.
What is your opinion about the Iranian market
For my job I travel a lot around the world visiting different markets and for me 
the Irianian pet market is very special and Unique. It’s a young market but very 
mature and professional. it’s very fast moving and in the 3 years I’m visiting the 
Iranian pet market the changes are huge. It’s a market who is and will in the future 
certainly be dominated by the professional importers, distributors and last but not 
least the most professional vet clinics and petshops. The market is changing so fast 
that everybody involved has to keep the finger on pulse every day
What is your opinion about the Exhibition
Taking into account that the market is still very young the exhibition is well 
organized. You can notice that the exibitors did their best to invest in a nice booth. 
For me it was strange to see that the fair was open 12 hours a day.
Any comments Please.
 I hope the Iranian pet industrie can keep on creating and developing the pet 
market as it did in the last years ...

About me
I’m the CEO of two companies, one, the M P 
Bergamo that produces plastic accessories for 
animals and one, the HTM Stampi that produces 
molds and mould thermoplastic materials in 
different market (automotive, industrial, 
furniture) 
Have You seen the KabooK Magazine 
I've never seen the magazine
Do you know that Kabook is a blingual 
magazine
I did’t know, what are the languages? I cannot 
find the link to the magazine and I cannot check
What is your opinion about the Iranian market
I think it's a very interesting market as it still has 
a lot of potential for growth
How do you compare It with last years?
We have not been present for many years to 
make a comparison but I think the future will 
give us excellent results. In part, the market is 
conditioned by some political situations that, 
irrespective of the request, could brake this 
growth (unfavourable exchange rate, difficulty in 
importing and making payments abroad).
What is your opinion about the Exhibition
The exhibition was very well organized and 
interesting, offering the public the chance to find 
everything those working in the sector might 
need
Any comments Please.
If you want to increase the number of people 
working in this sector you have to try to increase 
the number of exhibitors to have more exhibition 
space that could attract people from further away. 
If you want to increase the visit by pets owners 
you should organize some competition (dog show 
or cats, agility, grooming ...)

About me
Paolo from MP Bergamo 
(Italy)
Have You seen the KabooK 
Magazine 
I have seen it during the 
exhibition, it’s a really smart 
and interesting magazine
Do you know that Kabook is 
a blingual magazine
Yes I know, it’s good thing 
because in this way it is 
legible also from foreign
What is your opinion about 
the Iranian market
The situation is quite difficult 
due to embargo, by the way I 
think that there are a lot of 
possibility to increase the 
business
How do you compare It with 
last years?
 It’s more difficult and I think i 
twill take more time to 
increase the business
What is your opinion about 
the Exhibition
A really nice and popular 
exhibition and I think that in 
the next future it will become 
more and more big.
Have you seen past editions?
No, this year it has been the 
first time.

About me
I am Yusufjan Mutofarov , Foreign 
Trade Specialist of Bio Pet Active , 
Turkey
Have You seen the KabooK 
Magazine 
Yes , I’ve seen Kabook magazine , 
you doing a good job
What is your opinion about the 
Iranian market
Pet industry in Iran is growing too 
fast . we didn’t expect it. Pet industry 
is so popular in Iran. 
Any comments Please.
I suggest you make an online 
platform of Kabook Magazine 

About me
Im Andrea Terrile Export manager of Agras Delic from 2007 experienced with more than 30 year in the 
pet products market internationally.
Agras Pet Foods, a company established in 1986 as Agras Delic S.p.A., was born with the aim of 
bringing quality into the pet food segment, the formulation, production processes and the finished 
product. This was a highly innovative concept at that time; in Italy domestic animals were fed primarily 
with "scraps from the table" while pet food, that is industrial food for cats and dogs, was in its infancy 
and was an entirely new food concept. From careful observation of the behaviour of many animal owners 
and the animals themselves, which were increasingly becoming an integral part of the family, it seemed 
clear that this was a market that also had space for high quality products.
The company has never looked back from this objective in more than 30 years of operations.  And now 
it has decided to change its name into Agras Pet Foods and create a new logo that makes it immediately 
recognisable within sphere of operations. On its 30th birthday, the company wanted to give the market a 
sign of renewal by profoundly restyling the company logo, which expresses modernity and the interna-
tional success achieved over the years.
This objective is being pursued by establishing strategic partnerships with the best producers of pet food 
in the world, selected with care following in-depth research and appraisal in order to bring the best 
products onto the market. Appraisals are based essentially on 3 elements: innovation, quality and safety. 
These are the principles that guide us in our decisions, with the aim of giving cat and dog owners the 
opportunity to feed their pets with the best quality.
Have You seen the KabooK Magazine 
Never seen the magazine please use your world
What is your opinion about the Iranian market
I started to work with Iran, many years ago with Dr. Mirfakhrai, that give me the opportunity to discov-
ery the pet market of your contry, but in combination with the opportunity to discovery, also, the culture 
and tradition of Iranian people. This mix allowed me to better understand the opportunity of development 
and growth of the pet food marketin Iran. I’m excited to see how the market and the pet related culture is 
growing and changing to a better levels. Now after many years on the market walking step-by-step 
together with J.M.Vet we are confimed market leader in the wet cat and dog food in super-premium and 
premium range.
What is your opinion about the Exhibition
I see the partecipation to this exhibition not as a cost, but as an investment on our brands. The level of 
professional visitor is high. The idea to have open days also to consumer it’s good and important way for 
promote the Pet’s Culture to Iranian People. The exhibition is the real marketplace in any contry 
worldwide. It’s the place where you can show all the products but also exchange opinions and ideas  
between B2B or B2C. Personally it’s very important to attend it, having the opportunity to talk with 
people with responsability on the built-up of a correct culture of quality pet food. I’m waiting for the new 
edition next year.
Have you seen past editions?
This edition was a nice surprise for me: two big halls, two conference/party rooms, every where very 
professional stalls, big spaces for the people/visitors and a super location like Milad tower. All company 
showed their products with real professional care same of any other exhibtion around the world. The 
level of quality growth a lot and can be compared with others around the world.
Any comments Please.
Just one comment is about air-conditioning that can be more efficent and less noise. By the way my final 
vote is AAA+++. My really congrats to all the people that, at any working level, that was able to target 
the succes of this edition.
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About me
My name is Bob Smitz and I’m the export manager of the Belgian company “ 
Laroy Group”.
The development of our Duvo+ brand of pet accessories since 2009 and notable 
acquisitions of renowned Dutch bird and rodent food specialist Witte Molen in 
2013, put the family company on the map internationally. Followed by the 
takeover of premium supplier Europet Bernina International in 2015. Currently 
Laroy Group employs 225 people in 4 operational sites . The Laroy Group 
supplies pet retail partners in more than 72 countries with a portfolio of more than 
8 000 items of pet food, snacks, accessories and care products.
Have You seen the KabooK Magazine 
I have seen the magazine for the first time when it was shown to me by our 
Iranian Partner JM Vetgroup. I personally it’s a very luxury magazine who 
combines interesting information about the different aspects of the Iranian pet 
market with very nice advertisement. It’s a nice magazine to have and to read.
What is your opinion about the Iranian market
For my job I travel a lot around the world visiting different markets and for me 
the Irianian pet market is very special and Unique. It’s a young market but very 
mature and professional. it’s very fast moving and in the 3 years I’m visiting the 
Iranian pet market the changes are huge. It’s a market who is and will in the future 
certainly be dominated by the professional importers, distributors and last but not 
least the most professional vet clinics and petshops. The market is changing so fast 
that everybody involved has to keep the finger on pulse every day
What is your opinion about the Exhibition
Taking into account that the market is still very young the exhibition is well 
organized. You can notice that the exibitors did their best to invest in a nice booth. 
For me it was strange to see that the fair was open 12 hours a day.
Any comments Please.
 I hope the Iranian pet industrie can keep on creating and developing the pet 
market as it did in the last years ...

About me
I’m the CEO of two companies, one, the M P 
Bergamo that produces plastic accessories for 
animals and one, the HTM Stampi that produces 
molds and mould thermoplastic materials in 
different market (automotive, industrial, 
furniture) 
Have You seen the KabooK Magazine 
I've never seen the magazine
Do you know that Kabook is a blingual 
magazine
I did’t know, what are the languages? I cannot 
find the link to the magazine and I cannot check
What is your opinion about the Iranian market
I think it's a very interesting market as it still has 
a lot of potential for growth
How do you compare It with last years?
We have not been present for many years to 
make a comparison but I think the future will 
give us excellent results. In part, the market is 
conditioned by some political situations that, 
irrespective of the request, could brake this 
growth (unfavourable exchange rate, difficulty in 
importing and making payments abroad).
What is your opinion about the Exhibition
The exhibition was very well organized and 
interesting, offering the public the chance to find 
everything those working in the sector might 
need
Any comments Please.
If you want to increase the number of people 
working in this sector you have to try to increase 
the number of exhibitors to have more exhibition 
space that could attract people from further away. 
If you want to increase the visit by pets owners 
you should organize some competition (dog show 
or cats, agility, grooming ...)

About me
Paolo from MP Bergamo 
(Italy)
Have You seen the KabooK 
Magazine 
I have seen it during the 
exhibition, it’s a really smart 
and interesting magazine
Do you know that Kabook is 
a blingual magazine
Yes I know, it’s good thing 
because in this way it is 
legible also from foreign
What is your opinion about 
the Iranian market
The situation is quite difficult 
due to embargo, by the way I 
think that there are a lot of 
possibility to increase the 
business
How do you compare It with 
last years?
 It’s more difficult and I think i 
twill take more time to 
increase the business
What is your opinion about 
the Exhibition
A really nice and popular 
exhibition and I think that in 
the next future it will become 
more and more big.
Have you seen past editions?
No, this year it has been the 
first time.

About me
I am Yusufjan Mutofarov , Foreign 
Trade Specialist of Bio Pet Active , 
Turkey
Have You seen the KabooK 
Magazine 
Yes , I’ve seen Kabook magazine , 
you doing a good job
What is your opinion about the 
Iranian market
Pet industry in Iran is growing too 
fast . we didn’t expect it. Pet industry 
is so popular in Iran. 
Any comments Please.
I suggest you make an online 
platform of Kabook Magazine 

About me
Im Andrea Terrile Export manager of Agras Delic from 2007 experienced with more than 30 year in the 
pet products market internationally.
Agras Pet Foods, a company established in 1986 as Agras Delic S.p.A., was born with the aim of 
bringing quality into the pet food segment, the formulation, production processes and the finished 
product. This was a highly innovative concept at that time; in Italy domestic animals were fed primarily 
with "scraps from the table" while pet food, that is industrial food for cats and dogs, was in its infancy 
and was an entirely new food concept. From careful observation of the behaviour of many animal owners 
and the animals themselves, which were increasingly becoming an integral part of the family, it seemed 
clear that this was a market that also had space for high quality products.
The company has never looked back from this objective in more than 30 years of operations.  And now 
it has decided to change its name into Agras Pet Foods and create a new logo that makes it immediately 
recognisable within sphere of operations. On its 30th birthday, the company wanted to give the market a 
sign of renewal by profoundly restyling the company logo, which expresses modernity and the interna-
tional success achieved over the years.
This objective is being pursued by establishing strategic partnerships with the best producers of pet food 
in the world, selected with care following in-depth research and appraisal in order to bring the best 
products onto the market. Appraisals are based essentially on 3 elements: innovation, quality and safety. 
These are the principles that guide us in our decisions, with the aim of giving cat and dog owners the 
opportunity to feed their pets with the best quality.
Have You seen the KabooK Magazine 
Never seen the magazine please use your world
What is your opinion about the Iranian market
I started to work with Iran, many years ago with Dr. Mirfakhrai, that give me the opportunity to discov-
ery the pet market of your contry, but in combination with the opportunity to discovery, also, the culture 
and tradition of Iranian people. This mix allowed me to better understand the opportunity of development 
and growth of the pet food marketin Iran. I’m excited to see how the market and the pet related culture is 
growing and changing to a better levels. Now after many years on the market walking step-by-step 
together with J.M.Vet we are confimed market leader in the wet cat and dog food in super-premium and 
premium range.
What is your opinion about the Exhibition
I see the partecipation to this exhibition not as a cost, but as an investment on our brands. The level of 
professional visitor is high. The idea to have open days also to consumer it’s good and important way for 
promote the Pet’s Culture to Iranian People. The exhibition is the real marketplace in any contry 
worldwide. It’s the place where you can show all the products but also exchange opinions and ideas  
between B2B or B2C. Personally it’s very important to attend it, having the opportunity to talk with 
people with responsability on the built-up of a correct culture of quality pet food. I’m waiting for the new 
edition next year.
Have you seen past editions?
This edition was a nice surprise for me: two big halls, two conference/party rooms, every where very 
professional stalls, big spaces for the people/visitors and a super location like Milad tower. All company 
showed their products with real professional care same of any other exhibtion around the world. The 
level of quality growth a lot and can be compared with others around the world.
Any comments Please.
Just one comment is about air-conditioning that can be more efficent and less noise. By the way my final 
vote is AAA+++. My really congrats to all the people that, at any working level, that was able to target 
the succes of this edition.
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About me
My name is Antonio Sandri and I am working as Export Sales Manager for the 
company Ferplast, a leader in production and distribution of products for the 
comfort of pets and the ones who love them
What is your opinion about the Iranian market
Iran has been one of the most exciting market inside Ferplast organisation it is 
giving us a lot of satisfaction because the trend of growth is surely one of the 
best  in the World for our products. 
Iranian consumers are assimilating the habits and needs of the most advanced 
Countries as far as pets, therefore they are looking for more products to satisfy 
the needs of their four legs and plumed friends. 
 The culture of having pets in their homes is constantly growing that's why they 
are oriented to seek qualitative and innovative products, in this respect Ferplast 
has the proper answer to their research. 
What is your opinion about the Exhibition
Exhibition is really professional and represents a hub where manufactures, 
distributors, retailers and final consumer could gather and find an answer to their 
questions. 
Have you seen past editions?
I have attended the exhibition in 2016 which was smaller and poorer in terms of 
exhibitors perhaps the location was more convenient and comfortable as far as 
logistic
Any comments Please.
I would suggest to organise in the same days conferences, workshops and contest 
for example for dogs/cat, to invite the breeders displaying also animals to attract 
the visitors and may be a contest for aquarium set-up. 
Having the show organised in a less hot period of the year would help the 
comfort of the ones who attend the show, as a matter of fact we suffered very 
high temperature inside the booth, moreover a more reasonable hours for the 
exhibition is desirable, having twelve hours opening doesn't create more visitors 
or more business instead discomfort for the ones who attend the booth. 

About me
Paolo from MP Bergamo (Italy)
Have You seen the KabooK Magazine 
Yes I have seen the Kabovk magazine. Can tell 
you that I liked it very much and that it looks 
very professional.
What is your opinion about the Iranian 
market
The Iranian market makes a very good and 
professinal impression to me. We are already 
active in Iran for almost 10 years but I can say 
that it gets more and more professinal year after 
year. During my previous visits I also visit 
some petshops and they are big, well organised 
and look very good.
What is your opinion about the Exhibition
I liked the exhibition it is different from what I 
am used to but not less professional. The booth 
are very big and nice and the employees are 
well trained and can give you the information 
you ask for. 
Have you seen past editions?
Sorry this was the first time that I was on an 
exhibition in Iran.
Any comments Please.
Over the last years we could see that Iran is a 
market who is developing very well when it 
comes to the pet industry. The developments are 
going rather fast and therefor the market is 
getting more professional year after year.  
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Like the past years, this exhibition had a great opening reception to the dignity of this small but full of 
potential society. 

The opening began after the recitation of Quran and the holy hymn of the Islamic Republic of Iran. There 
were special guests from national veterinary organization, such as Dr. Mahdavi Nejad, the director gener-
al of Drug and Treatment affairs, Dr. Abdollahi from livestock disease management office, Ms. Raouf, 
public relation specialist at Iran’s Veterinary Organization, Mr. Hossein Sheibani, public relation specialist 
at Iran’s Veterinary Organization, Dr. Mohebbi, The head of Veterinary society of Iran, Mr. Karoon, CEO of 
Karoon company and rescue dog trainers for Iranian Red Crescent Society. 

The first speech was given by Mr. Mahdavi Nejad about the cooperation of veterinary organization for 
facilitating the import of biological and pet hygiene products. And then, Dr. Payam Mohebbi, the head of 
Iranian veterinary society explained about the maturity of today society and the efforts of producers, 
importers and pet exhibition holders, as well as breeders who are at zero point of this guild. 

In the end, Dr. Jalal Mirfakhraei talked about the industry growth in recent years and culturalizing this 
topic among people. 
After that, it was the time for award ceremony that with Dr. Mohebbi’s help, we granted valuable awards 
of Hami Gostar Heyvanat company to our friends, guests and exhibitors and this event ended with launch 
reception. 

The exhibition was the host of special guests like Dr. Amir Azad, director general of pharmaceutical affairs 
of the Drug and Treatment office, Dr. Amir Salimpour, Registration and studies specialist at Drug and Treat-
ment Office, Mr. Hamid Steeli, Mr. Mohajerani, Mr. Azarang, Mr. Babak Jahanbakhsh, Ms. Negin Motazedi 
and Ms. Shohreh Soltani. 

In this exhibition, we had a special guest named Tida, which is proper to appreciate the chief police of 
monitoring public places of Tehran, who allowed Tida to attend the exhibition. 
When it comes to pet, we have to remember that there is an industry with unparalleled export capacities 
that is still unknown to many. For example, some of the developed countries today, provide part of their 
income from exporting animals or their products, which includes drug and bomb search dogs, decorative 
fishes, venom and antidote of snakes, birds and etc.; a topic which is neglected in Iran. 
We hope that each year we will see the growth of this community throughout Iran.
We will see you at the next exhibition.
Hami Gostar Heyvanat
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About me
My name is Antonio Sandri and I am working as Export Sales Manager for the 
company Ferplast, a leader in production and distribution of products for the 
comfort of pets and the ones who love them
What is your opinion about the Iranian market
Iran has been one of the most exciting market inside Ferplast organisation it is 
giving us a lot of satisfaction because the trend of growth is surely one of the 
best  in the World for our products. 
Iranian consumers are assimilating the habits and needs of the most advanced 
Countries as far as pets, therefore they are looking for more products to satisfy 
the needs of their four legs and plumed friends. 
 The culture of having pets in their homes is constantly growing that's why they 
are oriented to seek qualitative and innovative products, in this respect Ferplast 
has the proper answer to their research. 
What is your opinion about the Exhibition
Exhibition is really professional and represents a hub where manufactures, 
distributors, retailers and final consumer could gather and find an answer to their 
questions. 
Have you seen past editions?
I have attended the exhibition in 2016 which was smaller and poorer in terms of 
exhibitors perhaps the location was more convenient and comfortable as far as 
logistic
Any comments Please.
I would suggest to organise in the same days conferences, workshops and contest 
for example for dogs/cat, to invite the breeders displaying also animals to attract 
the visitors and may be a contest for aquarium set-up. 
Having the show organised in a less hot period of the year would help the 
comfort of the ones who attend the show, as a matter of fact we suffered very 
high temperature inside the booth, moreover a more reasonable hours for the 
exhibition is desirable, having twelve hours opening doesn't create more visitors 
or more business instead discomfort for the ones who attend the booth. 

About me
Paolo from MP Bergamo (Italy)
Have You seen the KabooK Magazine 
Yes I have seen the Kabovk magazine. Can tell 
you that I liked it very much and that it looks 
very professional.
What is your opinion about the Iranian 
market
The Iranian market makes a very good and 
professinal impression to me. We are already 
active in Iran for almost 10 years but I can say 
that it gets more and more professinal year after 
year. During my previous visits I also visit 
some petshops and they are big, well organised 
and look very good.
What is your opinion about the Exhibition
I liked the exhibition it is different from what I 
am used to but not less professional. The booth 
are very big and nice and the employees are 
well trained and can give you the information 
you ask for. 
Have you seen past editions?
Sorry this was the first time that I was on an 
exhibition in Iran.
Any comments Please.
Over the last years we could see that Iran is a 
market who is developing very well when it 
comes to the pet industry. The developments are 
going rather fast and therefor the market is 
getting more professional year after year.  



For the fourth time, we proudly presented foreign and domestic companies in 
the 4th pet supply exhibition. Holding this exhibition was a great national move-
ment in the field of veterinary and environment, which besides introducing the 
capacities and capabilities of Iran’s livestock industry; it provided a space for 
scientific developments and employment in the country. 

Following the wide welcome by enthusiasts and environment lovers, the space 
of the exhibition increases each year and in coordination with the authorities of 
the Milad Tower, the space of this year pet supply exhibition was twice the size 
of last year, so the area of about 4200 square meters provided for producers and 
activist in this domain.

Our primary goal is not to only display a booth, but we are always trying to make 
people more familiar with the role of pets in their lives.
The 4th pet supply exhibition was held over 4 days on 26th to 29th June from 10 
am to 10 pm with more than 40 specialty booth, a workshop with experts, environ-
mental NGOs, veterinary and animal science activists, as well as livestock indus-
try owners which drew over about 9500 specialized visitors. 

The exhibition had so many guests from all over the world, such as Germany, 
Netherland, Italy, Poland, Australia, etc., whose you can read their comment in 
the next part.

This year’s exhibition was different from the past events, as on the second day, 
skin rejuvenation course for animals was held under the supervision of Iran’s 
Veterinary Organization, which made the atmosphere of the exhibition more 
scientific than the past. It is proper to appreciate Dr Siamak Mashhadi Rafiei, the 
well-known educator of this course. 

Strong sponsors, such as JM Vet Group along with its foreign guests were 
present at this year exhibition, which had a 500 meter booth. The other compa-
nies were Tatako company with a 300 meter booth, DPS Group, a distribuation 
Company called seven, Manook sabz dasht, Nina pet, Pooya tadbir pet, 
Pishgaman Maral, Iran Vet Care, Dena Teb trading company, Nutri Pet, Armis 
Pet, Faranegar and so many others appeared well in this exhibition that we like 
to appreciate them all for their help and trust in us, otherwise we would not be 
able to create such a great event. 
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Like the past years, this exhibition had a great opening reception to the dignity of this small but full of 
potential society. 

The opening began after the recitation of Quran and the holy hymn of the Islamic Republic of Iran. There 
were special guests from national veterinary organization, such as Dr. Mahdavi Nejad, the director gener-
al of Drug and Treatment affairs, Dr. Abdollahi from livestock disease management office, Ms. Raouf, 
public relation specialist at Iran’s Veterinary Organization, Mr. Hossein Sheibani, public relation specialist 
at Iran’s Veterinary Organization, Dr. Mohebbi, The head of Veterinary society of Iran, Mr. Karoon, CEO of 
Karoon company and rescue dog trainers for Iranian Red Crescent Society. 

The first speech was given by Mr. Mahdavi Nejad about the cooperation of veterinary organization for 
facilitating the import of biological and pet hygiene products. And then, Dr. Payam Mohebbi, the head of 
Iranian veterinary society explained about the maturity of today society and the efforts of producers, 
importers and pet exhibition holders, as well as breeders who are at zero point of this guild. 

In the end, Dr. Jalal Mirfakhraei talked about the industry growth in recent years and culturalizing this 
topic among people. 
After that, it was the time for award ceremony that with Dr. Mohebbi’s help, we granted valuable awards 
of Hami Gostar Heyvanat company to our friends, guests and exhibitors and this event ended with launch 
reception. 

The exhibition was the host of special guests like Dr. Amir Azad, director general of pharmaceutical affairs 
of the Drug and Treatment office, Dr. Amir Salimpour, Registration and studies specialist at Drug and Treat-
ment Office, Mr. Hamid Steeli, Mr. Mohajerani, Mr. Azarang, Mr. Babak Jahanbakhsh, Ms. Negin Motazedi 
and Ms. Shohreh Soltani. 

In this exhibition, we had a special guest named Tida, which is proper to appreciate the chief police of 
monitoring public places of Tehran, who allowed Tida to attend the exhibition. 
When it comes to pet, we have to remember that there is an industry with unparalleled export capacities 
that is still unknown to many. For example, some of the developed countries today, provide part of their 
income from exporting animals or their products, which includes drug and bomb search dogs, decorative 
fishes, venom and antidote of snakes, birds and etc.; a topic which is neglected in Iran. 
We hope that each year we will see the growth of this community throughout Iran.
We will see you at the next exhibition.
Hami Gostar Heyvanat
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Have you ever seen an animal without shelter and wanted to help?
Yes, we always keep the left overs especially for birds like rice and bread. I remember I didn’t know the 
cats don’t like water. One day I was walking and a cat chased me to my home. I took the cat to bathroom 
and started to wash it. The poor cat was surrendered and I washed it thoroughly, but since I was allergic 
to it, I couldn’t keep it for more than 2-3 days.

If you’re asked to have a concert and contribute a part of income to animals that don’t have a shel-
ter, would like it to happen?
It’s possible only if it is kept under cover. If it comes unleashed, there will be a lot misjudgments.

We like to appreciate you for being present in the 4th small pet exhibition in Milad tower that was 
held by Hami Gostare Heyvanat Co., what’s your opinion about this exhibition?
I expected to see the animals in the exhibition as well, but it was not possible. It was really interesting 
for me and it was my first presence in such shows. Meanwhile, I’m really flattered we have such shows 
in our country. It shows how hard the organizers work and it changed my point of view. Therefore if I 
have a pet one day, I’m sure that there are these kinds of exhibitions in order to provide services for 
pets. Regarding the development of this business, we will witness a great advance in this real in upcom-
ing years, but unfortunately, the people who are involved in this business are facing major problems 
with currency and raw materials.

Would you like to take participate in this exhibition again if there’s one nest year?
Yes, definitely. Maybe I’ll have dog in that time so it’d be more useful for me.

Have you ever read Kabook magazine?
Unfortunately I was too busy to read it completely, but as I reviewed the magazine it was really attractive 
for me and for the readers and it has a high quality.

AS the last question, can Kabook magazine introduce you as the ambassador of pets?
I should act more professionally at this and sometimes I’m not the only decision maker. There are sever-
al ambassador proposals and I try to choose the one I’m better for. I tend to know more about this field 
and get a dog in next months and I think my wife would be a better choice and I will help.
 

  A و B سایت نمایشگاهی سالن

۶

 از اینکه حیوانات خانگى خود را به نمایشگاه نمى آورید سپاسگزاریم

Report of 4th Pet 
Supply Exhibition
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What are your activities out of Iran?
My first concert out of Iran was in London in 87 and then in Stockholm in 91 and in 
London again, Vancouver, Toronto and Dubai with Morteza Pashaee cooperatin. I 
never forget Morteza Pashaee asked me to sing “Mano Baroon “together and it 
became a reminiscence. I worked with Mr. Kanzade till last year and the result 
were Mano baron, Oxygen, Madare Bi gharari, Halam khoobe albums and various 
super successful single tracks.

What do you think to be your success secret?
I did my best and I have kind fans. I always stayed away from margins, tried to 
respect all the time and even my separations were with respect. I want nothing 
from universe with force, I’ve never been jealous and never compared myself and 
my abilities with anyone. If I’m not successful anywhere today, I know what the 
problem is. 

If you hadn’t entered singing world, how would you see your life now?
I’m not good at business and I’m sure I wouldn’t opt this way. In terms of studying, 
I put it off for a while and did not continue anymore. Maybe I would have pursue 
karate or soccer. If I hadn’t been as successful as I am in the music now, I’d proba-
bly worked in another realm of music.

Do you compose for your songs yourself?
Yes I make my own songs music 98% of times and I’ve composed 135 music 
songs in the last 8 years.

How much do you like your last song?
It was a great song but these songs are not my type, but they give me a good 
feeling.

What is your most favorite song?
All of them are favorable when you’re in their mood. My life style is changed but I 
like “Dooset Daram” indeed and it’s really sweet.

Mr. Jahanbakhsh, have you ever had a pet?
I like animals and as a kid I used to keep different animals like hamster, rabbit and 
turtle and I had a parrot and a Casco for a short time.

Did you fully take care of them yourself?
No, unfortunately I was too busy. When we lived in Germany I was good with the 
dogs but since my father was the decision maker, he didn’t like us to keep the dog. 
It’s not already possible to me to keep a pet due to my numerous trips but I’ll make 
it at the first time possible. I’m also afraid of getting dependent to them and exist-
ing limitations of keeping pets force me not to do so. I try to work les in music and 
work more selective so that I could spend more time on my family and having pets.

What animal would you like as a pet?
Definitely the dog, I like cats but I’m severely allergic to them. There’s this saying 
abroad that dog s both responsible and a good friend. And I choose the dog for 
my son as well. 

How did you get to know Iran Vet Care? 
Our friendship formed outside this system and through my wife. Mrs. Parastoo 
Najafi the sales manager of the company was one the closest friends of my wife at 
the university that caused this friendship. 
Considering you mentioned supporting dogs, it seems like you like to help the 
dogs.
Dogs are those types of animals that bear great feelings to a great extent. Unfortu-
nately there are a lot of problems in our country and sometimes there are false 
comparisons. For instance, there are some contributions to dogs and some ask 
why don’t you help kids instead? That’s beside the point. Even trees have the right 
to live. The one who can kill an animal, cannot love human as well. I feel animals 
can make more kindness and affection in people and give a good feeling.

 It made me disgruntled and frustrated with singing, but now after years, I’ve accepted 
what he said and it has changed my attitude. It lead me to say goodbye to national TV 
broadcasting. Mehrdad Kazemi sang that song after me. Since I had a childish voice, 
I could have sung high-pitched notes easily. I put singing away for a long time and 
shifted to composing music. After a while, a guy was introduced to me for composition 
and I made an album for him. We went to Farid shabkhiz studio so that I could read the 
etudes for him. Being surprised, Mr. Shabkhiz asked me:” why don’t you sing yourself? 
You’ve got a unique voice. Therefore, I went to Ershad and took a vocal test. In that time 
we had to take both vocal and solfege tests, but now money is the only priority in music 
industry and everybody’s voice would be great thanks to computer. I got accepted 
among 400 people and received my vocal certificate in 1379. After getting the certifi-
cate, my father had his third heart surgery and he suffered from hospital infection and 
during the year of being hospitalized, they’d told us that your father won’t stay alive for 
a long time. It was really hard for me since I was the only son in family and as a result I 
couldn’t continue my education and I ended up with a diploma. I had a limited income 
from composing and I made a few television teasers. After a while, my father got better 
and I managed to publish an album with the least possible cost. “Chi Shode” was 
published and my life changed. It was a strange feeling to hear my own voice in all 
channels and even in the streets. Of course.  I couldn’t afford making the music video 
for it and I feel really sorry for some commenters who call me a rich kid. As I told you 
before I didn’t have enough money to make the video clip and I had mentioned that in 
an interview. Someone called that magazine and said that he would pay aloo the costs 
for it! I dare to say I entered the music industry without paying a single dollar, but unfor-
tunately they keep telling me that I was born in Germany but they’ve no idea that we lost 
everything we had due to my father’s sickness. I called many different companies to 
distribute the album but nobody was willing to. One day when I was deeply frustrated, 
a call was made to me from Mohsen Rajabpoor Corporation. After listening to the 
album songs, we signed a contract and my life path changed to the present. After-
wards, Ofogh-e-no newspaper introduced me as the phenomena of the year 84-85. 
There was an interview and they wanted to develop a youngster’s natural gift.

When you entered the professional world, did you ever think what to do to 
become famous and popular? 
Everybody likes fame but I didn’t think about it, in fact I set my steps on the way of it. I 
really had to change my life because I was in a family who face a long period of illness-
es of my parents. As if the golden age of our life had finished after returning to Iran. Our 
life was hit by a lightning and I had to pull myself out of that situation. I was a hard-work-
ing person and won the karate championship in the same year and was invited to the 
national team. If had continued this field, I would have probably become one the 
successful coaches in it. I played for Esteghlal soccer club and in Germany I paled as 
the captain for Bochum teenager’s soccer club. But my morale got detached from 
karate and I didn’t like to continue. My morale demanded me to go for music. After 
“Chishode” video clip was broadcasted from satellite channels, I was not allowed to 
work for 3 years and after me, Mohsen Yeganeh and Farzad Farzin had the same desti-
ny. I’ve witnessed the problems these people suffered in music industry and I dare to 
say it was really tough days because of that time’s problems and it was the time when 
Ershad made us almost cry. Then I signed a contract with Mr. Mojtaba Shah Ali but his 
corporation got prohibited. Therefore we had to give the album to Irangaam Co. Mr. 
Hossein Khani. He was producer of Mr. Alizadeh and Sirvan Khosravi. After his separa-
tion from this company, NAkisa Co. published the album. The album was beyond its 
time but didn’t get the feedback it deserved. I struggled a lot to improve until Tasvire 
Donyaye Honar bought my third album, Ehsas, and published it with extra ordinary 
advertisement. My first Tehran concert was immediately after the distribution of the 
album and I had two performances in Arike Iranian. I had my second concert in 89 
Arike Iranian’s boss became my next concerts sponsor himself. My first Milad tower 
performance was at the end of 89. We signed a contract with Mr. Hatampoor for “zende-
gie man” album. In this album “Dooset daram” became a hit and was played in Mr. 
Rashidpour’s program and then I published Dooset Daram as a single track and then 
Dooset Daram album published. After that time, Tehran concerts ignited and people 
welcome that very much. In 1390 we signed a contract with Mr. KHanzadeh and 
publishing of “mano baroon” was a launch pad for me to the extent we had 14 concerts 
in a month and we became the top seller. 



You don’t need to be introduced, but please start with your biography.
I was born in 1362, 1st of Farvardin and I’m 35 years old now. I started playing 
the music at the age of 5-6 as an accord to my father’s will. I personally was not 
really into music but my father encouraged me because he was highly interested 
in working in this field. Regarding the limited atmosphere of that time, his enthusi-
asm was transferred to me. I was born in Germany and we lived in Germany 
because my father was a student there. I went to music school in Germany. 
Music in the German school was a free course which means that the school was 
not bond to music only and music courses were given decides regular curricu-
lum. Therefore, I learnt the classic style of playing the piano but it wasn’t what I 
liked. Maybe I was not really gifted in it. Due to my mom’s dependency to her 
family, we returned to Iran which was a turning point in our life. After returning to 
Iran I was not active in music for a long time until my father bought me an instru-
ment. I remember it was a YAMAHA A3 which belonged to one of my uncle 
friends’. It was a great instrument in that time and made an absolute eastern 
voice. The instrument doubled my enthusiasm because Turkish channels had 
just started working and I became really interested in eastern music by listening 
to Istanbuli music. I dare to say that I was not supposed to become a singer and 
I didn’t think about it. I considered singing as a way of covering my favorite 
songs, before one of my father’s friends, Mr. Masoud Mirdamadi, found me. He 
worked in IRIB  and he also had worked with many old singers. If you remember, 
interpersonal relationships used to be much wider in that time and people knew 
almost everybody in their neighborhood. We used to have a gathering with our 
friends periodically and got together in each other’s homes every week. It was in 
one of these gatherings that my father’s friend heard my voice and taught me 
solfege and situation turned to academic. I remember I went to IRIB in 1376 at 
the age of 14 and took a vocal test. Unfortunately I was rejected at the first time 
and they told me that my voice was like women’s. My voice was low pitched and 
since I was too young, it was like a woman voice. Afterwards Mr. Mohammad Ali 
Moallem, one the old poets and chief of music center of that time, confirmed me. 
After that I sang a song for IRIB in which Mojtaba Mirzadeh, one of the greatest 
musicians of the time played and Babak Amini played the guitar. It was a tradi-
tional pop song because many great players had performed in it. The music was 
played in 103 studio which was a well-known studio at the time. After it was 
sung, the recording supervisor confirmed it. Unfortunately nowadays recording 
supervisor is omitted from Iran’s music industry and the lack of it is tangible. 
After this Mr. Mirzadeh told me:” you should sing like Shadmehr Aghili. IRIB style 
is not what you fit in and it will waste your talents and your voice is not ripe 
enough and it’s not the time for you to become a singer yet.
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Dogs are the only animals that give 
the senses of a child

 The one who can kill an animal, cannot love human as 
well. I feel animals can make more kindness and affec-
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If someone asks for a trained dog, will you provide for them?
We established this kennel in a way so that we can also train dogs here. After the 
construction of this place, I realized that the breeding and training is two 
completely different tasks and if we want to train a dog based on the new meth-
ods of the world, these two cannot easily be in one place, as the type of nutrition 
and the place that we keep them is totally different from where we keep our 
breeding dogs. Trainers usually keep dogs more hungry so they will be light for 
their trainings and because the breeding environment is kind of noisy, dogs will 
be distracted which cause some problems for training. Currently, dog training is 
left out to our professional collages outside the complex. Mr. Jamshid Nouri, 
Siamak Rouhani, Keymanesh, Majid Azimi, Karbasi, Morteza Bahadori, Ms. 
Shabnam, Hamid Rahnama, Eskandari are some of the reputable trainers in 
different provinces and as this moment there are group training classes for dogs 
and their owners. Also, Mr. Eskandari held free classes at crisis management 
office for search and rescue, so in case of earthquake in Tehran, these people  
and their dogs would be able to act on their own and help people under rubble.
 
Do you believe in reforming a dog breed with mixing two different ones?
Most of the dogs are the mix of several breeds, and it has been seen that even 
up to nine breeds have been mixed based on principles. I’m not in favor of this, 
and although they are mixed breeds in our kennel, but they were all belonged to 
the same family. For example, Pomsky is a cross between a Pomeranian and a 
husky which result to a medium sized husky. Also, there is a mix of chow chow, 
which is lazy and doesn’t socialize well with their owner, mostly like Persian cat, 
and husky which is an active and energetic dog, the mix of these two results in 
a cute dog which looks a lot like Shiba inu and Akita. We made this mix for the 
first time in Iran which became really popular. Interestingly enough, it had some 
opponents too. When I first posted its picture, I received over 200 negative 
comments, but about 50 percent of the comments changed after my explana-
tion. There is also a mix of Pug and Poodle which is called Puggle. And I have to 
say that actually most of the dogs are a cross breed. Doberman is a royal breed 
which Mr. Doberman mixed and if we look at the history of this breed, there is no 
chance of finding a similarity between the old and the new Doberman. What is 
most important is that mixing resolves the flaws of each breed. 

So your goal is to only eliminate the breed’s flaws and not financial 
matters?
Yes, exactly. 

Do you retire the intact dogs from breeding?
Most of the time, we help our dogs to rest. If you look at our old female dogs, you 
realize that it has been about 6 years that we don’t get puppies from them and 
in fact they are retired or we neutered the old dogs and gave them away for free 
to take natural cycle. Also, we mate the dogs once a year and try not to push 
them.

Why don’t you work on Saluki breed which is Persian?
I’ve heard that it was registered in the name of Egypt. Regarding this breed, it 
should be noted that Mr. Jamalian had a pack of 30 Salukis in his kennel, but this 
breed is not popular in Iran’s market. We have not yet reached the point where 
we could export the dogs. Maybe Iraqis or some embassies would buy, but we 
are not like Russia, Poland or Germany to be able to correspond and export. 
Dogs only leave Iran as a passenger, which is one of the biggest problems for 
dog breeding. 

Did you follow up on this?
Yes, the follow up is done. There are some tariffs about the arrival and departure 
of the dog and as it is not a commercial commodity, it can only exit and enter by 
travelers and in accordance with laws of the country of destination. Import is 
prohibited commercially and it is only possible in the form of a passenger. Other-
wise, it will be deported to the country of origin. 

In your opinion, how much initial capital is required for building a kennel?
You can start with 10 to 15 million tomans, but if you want to start a real kennel, 
you need at least 500 million tomans.

As this industry has 
a lot of potential for 
employment, we 
should be seen more. 
Currently, our 
kennel has 15 
employees. It is 
necessary that 
authorities care for 
breeders and provide 
them with at least 
the minimum 
utilities. 

You along with most of the breeders are 
fully aware of the time and place of the 
exhibitions held in Iran, but breeders are 
greatly missed as no animal is allowed 
to enter the area. What else is the reason 
for your absence?
The problem is that there are lots of issues 
in our guild, including the fact that we still 
do not have a guild and it is only a name, 
but we are trying to form a group or organi-
zation. One of the reasons of postponement 
is the lack of solidarity among the activists 
in this field. When a group of people are 
gathering together and making decisions 
and face with big disagreements and they 
don’t come to any conclusion, so no govern-
ment organization can accept this group as 
a guild. Unfortunately, as there is no supervi-
sion, each member of this group makes 
rules for themselves and acts accordingly. 
Regarding the exhibition, considering the 
experiences I have from the year 2008, 
exhibition have been held for many years, 
and in 80 percent of them, breeders were 
less active which can be explained by the 
lack of financial ability. Breeders can be 
seen more in exhibition commercial-wise, 
but 80 percent of the time when they are 
present, there is no positive manner 
towards them. For example, the organizer 
invites all the centers, but someone unrelat-
ed may not be happy with this.  

You have been in contact with Hami 
Gostar Heyvanat company since the last 
few years. What is your point of view 
about the exhibition? And please tell us 
your opinion about Kabook Magazine. 
It’s been a few years that I witnessed the 
successful presence of this company. 
Those attending the exhibition are the regu-
lar attendees which indicate their satisfac-
tion. You are well-known as the organizer of 
the exhibitions and they can be a good 
place for presenting breeders and kennels. 
About Kabook Magazine, I have to say that 
it is an inspirational and a high quality mag-
azine that I have to congratulate its team. 
Hopefully, with good plans the circulation of 
this magazine will increase. Some topics 
such as principles of keeping a dog or 
other pets, tips for choosing a pet and expe-
rienced breeders seems good to consider, 
or interviewing people who are generally 
satisfied with their pets to share their experi-
ence. Perhaps their conversation will 
encourage others to do something or disre-
gard an action. 

Do you have any criticism that you need 
to share?
As this industry has a lot of potential for 
employment, we should be seen more. 
Currently, our kennel has 15 employees. It 
is necessary that authorities care for breed-
ers and provide them with at least the 
minimum utilities. 
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 supported by the government, we can export this product to the world. It is true that dogs are sensitive 
and living creatures, but it’s my business and as I produce them, it is actually a product that I offer to the 
market. 

How do you provide the vaccine for the dogs at the moment?
Currently, several legal companies import dog vaccines to Iran, but unfortunately there is a big argument 
over buying them. In fact, the world top brands have no representative in Iran and high-grade vaccines 
are smuggled to the country and since we are not aware of the cycle, we are often infected with a viral 
disease, but unfortunately we have no choice but to buy it. Nutrition wise, there are several manufacturers 
in the market, but since the raw materials for preparing dog food are difficult to find, they cannot compete 
with foreign products, which unfortunately increase the tendency to supply dry food from foreign brands, 
although it costs way more. 

Do you accept veterinary organization or Jihad visiting your kennel without appointment?
This happens almost once a year. We work based on a system so we are always prepared and we believe 
that we are on the right process, so there are no worries about these visits. 

Did your dogs win any title in world championships?
Yes, we do have dogs that won a title, but not in world class. For example, Alabai won a title in Russia and 
two of our German Shepherds, won the title in turkey. Also Rottweilers has very famous fathers and grand-
fathers for these competitions. I do not believe in titles, as judgment is driven by personal taste and 
perspective. For example, if we want to score 100 dogs that participate in a competition in Nurnberg 
Germany, we score them 90-100 as they have all the required standards. Currently, there are good breeds 
in Iran, but I do not focus on their names, because besides dogs whose fathers breed goes back to coun-
tries such as Russia or Germany and their puppy has been raised in Iran, there are also dogs with 
unknown breed which have been bought from kennels and given birth. And although we don’t know 
anything about their breed till we have the DNA results and genealogy, bu it is worth mentioning that there 
are dogs with strong bloodline in Iran. 

How does the sewage purification perform in this complex?
All the sewage systems in Iran are traditional which the wastes are emptied directly into the wells. So we 
dug up a place for all these wastes that goes right into the sewage.

Is it true that it’s much easier for visiting customers to check a few showcas-
es of breed, but it will be hard for you to go with several breeds?
Yes, it is true. As the business grows more, you will face with more problems and 
challenges. For example, work that needs to be done in the kennel with 200 
intact dogs is 10 times more than a kennel with 20. 

How many intact dogs do you have?
We have about a pack of 200 intact dogs, and we are trying to make a team with 
minimum weaknesses. For example, we have a veterinarian settled in our 
complex. About nutrition, we try to consider the best for dogs and even If some 
brands may be short on dry food in the current situation, we foresaw it and 
already stored them.  It’s not like we don’t use the poultry wastes, but we will 
compensate the deficiency with yoghurt, bread and cereals. Therefore, I can 
safely say that none of our dogs is malnutrition. We provided separate environ-
ments for dogs of different sizes and even miniature dogs. However, every 
kennel has its own weaknesses and ours is not impeccable either, but visitors 
are pleased, as they can see a set of breeds together. 

Which breed is the best seller in your kennel?
German Shephard which is known with different names such as Shepell or Shian 
lou, was always a best seller in Iran. There are also a lot of movies about this 
breed which made that very popular among people. I consider German Shep-
herd as the most versatile breed; they can be trained to be a guard, body guard, 
rescue dog, drug finder, guide and child care provider. But of course in the next 
few years, German Shepherd is supposed to replace with the other breeds, 
such as Golden Retriever! It has been a couple of years since I was working on 
Golden breed. At the beginning, there was a lot of resistance for buying that, but 
now it became better. This is a popular European breed which unlike the appear-
ance, it is very clever, emotional and careful. It is a lousy guard dog, however we 
can call them attentive. In the small breed, I can mention the Pomeranian as it is 
pretty popular these days which is also the most expensive and the best seller 
dog in Iran for the past few years. Two of the most popular type of this dog is fox 
face and teddy bear face. 

Everyone instinctively loves animals, but some of the buyers don’t know 
what to look for. Do you guide your customers and give suggestions?
Before selling, we spend an hour consulting with our customers, either in person 
or on the phone. Mostly, I try to convince the customers not to buy and ask them 
to have this impression that they are adopting a kid from the orphanage. Just as 
a kid can be inconvenient, a dog can also be troublesome. When you bring a 
dog to your home or garden, you should be ready for some problems. Usually, 
we introduce different breeds to our customers, but unfortunately some of our 
colleagues use different names to attract more customers. For example, it is said 
that chow chow mini can only grow up to 10 kilos, but it is not true. The chow 
chow is a medium-sized dog that is not suitable for 60-70 meters apartment. We 
help our customers and make this impression that they are accompanied by a 
consultant for buying, training, treatment and nutrition. We recommend dogs 
based on our customers keeping space. If we get this feeling that someone in 
the house is against keeping the dog, we invite and consult with the person, and 
if we can’t persuade that individual, we refuse to sell as both the dog and the 
person going to get hurt. Also, if the customer doesn’t have a proper condition 
for keeping the dog, we will friendly inform the person and refuse to sell, as it is 
not just about the business; we actually care and prioritize dog welfare. 

Currently, one of the biggest problems of kennels is supplying food for 
dogs, as dry foods is limited in the market. How you face with this problem? 
Do you have a solution?
Unfortunately, the Iran’s market is unpredictable, but unlike the kennels of the 
world that does not invest heavily and make plans based on their income, we try 
to look forward having recession in mind, so we store our dry food. Hopefully, the 
authorities will take some measures and consider kennels as a producer, so we 
can export to the whole world. There was a time that I was active in Facebook 
and had some connections with foreign pages which led to selling and importing 
foreign currency. It is worth mentioning that in Germany, a high price is paid for 
dog breeding and china is simply the leader of the market. Meanwhile, if we are 

if we want to train a 
dog based on the 
new methods of the 
world, these two 
cannot easily be in 
one place, as the 
type of nutrition and 
the place that we 
keep them is totally 
different from where 
we keep our 
breeding dogs
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identification of the father and even possible illnesses. There may be only a 
15-20 percent of the buyers that have not enough information. Currently, so 
many breeds imported from top kennels of the world to Iran and our reputable 
breeders offered great puppies to the market, so I do not agree that only import-
ed dogs are good.  Also, by focusing more on this industry, we will even be able 
to export to countries such as Saudi Arabia, Dubai and Kuwait that are interest-
ed in best dog breeds.  

Does Iran Veterinary Organization have any standards for breeding dogs? 
If so, did you set up Pet Box kennel based on these standards?
Unfortunately, unlike the standards that exist in my mind or the international 
guidelines, our country was not in favor of creating a place for boarding dogs or 
breeding them until several years ago and reacted negatively to the idea. There 
are so many books on crocodile breeding, ornamental birds, laying chickens or 
cattle housing, and there are also good drugs for this category, but sadly there 
is none for dogs. In the Jihad book, dogs are referred to as a pet, but as it has 
been a neglected issue; there is no guideline for that. Hopefully, with establish-
ing good boarding kennels, we shift the attitude towards these animals. Dog is a 
multipurpose animal that can be used in military, medicine, rescue and even 

drug discovery, but in a meeting about buying a several pack of German Shep-
hard dog for search and rescue, the head of crisis management office said that 
they purchased some devices for 2 billion tomans, which works like a rescue 
dog and find alive people under rubble. However, the percentage of error was 
higher than the actual rescue dog and cost even more. 

What are the kennels and breeders problems in Iran?
Unfortunately, there are a lot of problems. First of all, dog feeding is not possible 
to be done without guidelines. Basically, if you want to feed the dogs based on 
principles, there may be some problems. Usually, the large kennels use the meat 
and poultry wastes which has been sold illegally as smuggled goods. These 
wastes should be completely eliminated, but instead shipped inappropriately 
and brought to our kennels, and if we use the dried and canned food based on 
global nutrition guidelines, we have to pay an enormous price for that. 
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Dogs are considered luxury in the eyes of the government and no subsidy is associated with 
these animals. Therefore, required supplies, accessories and food for the kennels are purchased 
at high price; on the other hand, there is no support or supervision from government’s organiza-
tions on these kennels as it should be. For example if you want to get an operational license for a 
cattle house or poultry farm, several types of license will be granted which ministry of agriculture 
Jihad will issue, such as rural license for employment growth in small rural environments and 
industrial one for larger environments that need more supervision. Also, related to this, loans with 
low interests will be provided. Referring to the dog breeding, not only these licenses will not be 
granted, but when it comes to applying for one, we are required to comply with standards that are 
not applicable to any land. For example, it should be noted that the aforementioned land, must be 
a thousand meters away from residential area, which unfortunately we will face with some prob-
lems for supplying water and electricity. 

Has anyone ever been able to get an operating license for dog boarding kennel in Iran?
The first person that successfully obtained a license was the well-known Koroush Ebrahimi. After 
that, several people in different counties were able to do that. 

What is the benefit of having this license?
The license actually represents the official permission for working in the dog breeding domain, 

and the standards that need to be observed are mentioned in that. Basically, breeding dogs is 
totally different from breeding other animals, but unfortunately it has not been included in the 
license. All who follow dog breeding in Iran are based on their experience and personal interest.

So there is no written rule about boarding kennel in Iran?
No, unfortunately, you will not find any written standards in this domain, neither from Jihad, nor 
from Iran veterinary Organization. 

How many breeds of dogs are you working on currently?
I work on almost 27 breeds of dogs, which is in opposition to the universal standards. In my 
opinion, when there is a strong demand in the market and high sale potential, we can work on 
several breeds which will naturally be more interesting for customers who have the right to 
choose. For example, if I only work on two specific breeds, it is recommended to visitors to only 
choose between these two. 



PET BOX

Mr Farzadi, would you please provide a personal biography for Kabook 
Readers?
I’m Reza Farzadi, The head of Pet Box Kennel; I’ve been breeding dogs since 
2002 and have started my business as a dog importer since 2004. I entered 
this business out of passion and since I realized I don’t have a space for 
keeping a dog, I’ve decided to create this space outdoor and started with 
Great Dane dog breed in a small place called pension. I had a pack of 40 
dogs which then I registered to market. There have been a few years since this 
profession or industry has grown in Iran and many investors became interested 
in that. And despite the current economic condition in Iran, this is one of the 
few businesses that have a great potential to grow even more. 
What was your main occupation before you enter this business?
My profession was hardware and I was a networking engineer in the Ministry of 
Commerce up to 2010. Our company which called Nasim was handling the 
design, performance and maintenance. I have worked in this domain for three 
years and then in 2010, I’ve decided to focus on dog husbandry as my second 
profession. The Pet Box Kennel that you see today, has been established for 5 
years and is the result of years of my experience in this field. With only invest-
ing 1 million tomans and in a space of 400 meters, I set up the first dog kennel 
with the help of Mr. Majid Moghaddam and then we borrowed some shelves 
and started the business. Our business continued up to 2004, till I regretted 
breeding dogs and entered in network marketing. While I was there I got to 
know Hadi which lead to starting the business again. After 3 years, I got to 
cooperate with Mohamad Samadi and established this kennel in 2011. At the 
beginning, it was just a wasteland which we replaced the soil and refined the 
water. Dog breeding can be a profitable job, but only if you are interested. 

Is dog breeding in Iran is based on fundamental principles or all the good 
dogs are imported?
Each industry must start from one point. The dog breeding industry has been 
firmly established in Iran, but about five years ago, the industry became the 
subject of emulation and all the dogs were purchased based on what was 
heard and seen. But now, customers that want to buy dogs, are fully aware and 
informed. For example, although I do not agree that Husky dog breed is not 
suitable for Iran’s climate, but it is not really that usable. On the other hand, the 
other breeds such as Golden Retriever, Border Collie, Malinois or German 
Shepherd has been more popular and people that wants to choose and buy, 
have a good information about them. I also saw people that search for the 
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Reza Farzadi

Interview

Reza Farzadi, Director of the Pet Box Dog Kennel

It is not just about the business; 
we actually care and prioritize dog welfare

 
As we are not only care about our business and deeply con-
sider the health and well-being of dogs, if a person will not 
be able to give a dog the attention, care and lifestyle they 

deserve, we will kindly inform them and refuse to sell. 
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Are pet shops allowed to use items that enter Iran by passengers?
Any drug that enters the country should obtain a license from Drug Administra-
tion office of the Veterinary Organization of the country throughout the licensing 
process and natural or legal persons cannot import pharmaceuticals without 
obtaining permission

Breeders have so many problems providing various vaccines, due to the 
rising cost of imports and the long process of registering and obtaining a 
license, what is your recommendation?
Due to the sensitivity of the subject, there are some registered pet vaccines and 
some companies import them, which any amount of imports is permissible by 
the Veterinary Organization of Iran. Therefore, importing vaccines is subject to 
registration and legal processes which is welcomed by Drug and Treatment 
Affairs.

Is it necessary for the cat litter producers to obtain any license? And will 
there be a supervision for producing this sanitary production? And is there 
really a proper condition for producing antibacterial litter?
Production of any product for livestock feeding, poultry and aquatic requires a 
factory which should have the necessary veterinary conditions in the form of 
health insurance, establishment and exploitation license, as well as health certifi-
cate that is issued by Veterinary Organization of the provinces. Using any 
supplies for animals require observing veterinary medical procedures.

Biography 

- Veterinary director general of south Khorasan 
since 2014 to present
- Head of veterinary network of Torbat 
Heydarieh county for about 28 month
- Chabahar special veterinary network director 
with the first priority for country’s fishing, reginal 
laboratory and conversion industry related to 
red meat and aquatic for 8 years
- Iranshahr Veterinary Network director for 2 
years
- Assistant Director of Veterinary Network of 
Zabol for 5 years
- Member of Consumer Protection association of 
Chabahar County
- Chairman of the Provisional board directors of 
Sistan Baluchestan’s Veterinary for a three 
12-year period 
- Member of Provincial council including the 
health council, Head of the agricultural and 
natural resources group, the Chamber of Com-
merce ( Agricultural Commission), The Agricul-
tural Employment Jihad, The Agricultural Insur-
ance office and the head of Veterinary of Sistan 
Baluchestan Province in Provisional Exhibitions 
Committee
- Quality Assurance Director of the Regional 
Laboratory and Food Quality Control with EU 
approval
- Responsibility of export and import of Veteri-
nary related shipments in Chabahar port with 
permission of the Deputy Minister and the chair-
man of Veterinary Organization of the county
- Technical responsibility of tuberculosis and 
brucellosis, Clinic, Laboratory, aquatic, etc. in 
Veterinary Network of Sistan Baluchestan 
Province and Khorasan Razavi
Scientific and Research activities and Publica-
tions:
- Member of the Editorial Board of the Veterinary 
Office of the Khorasan Razavi province, assis-
tant of national planning related to shrimp 
disease and presenting articles on aquatic 
related disease for national congresses
- Teaching in the educational and academic 
centers of Sistan Baluchestan, Khorasan Razavi 
and South Khorasan
Remarkable training courses:
- Seminary, Military, ideological and political
Acknowledgments and honors
- The honor of being a Veteran in the 8-year 
imposed war
- The first-ranked of the Veterinary system 
election in Sistan and Baluchestan province for 
three consecutive periods and the deputy chair-
man of the Veterinary Organization in Sistan and 
Baluchestan for 12 years
Other Activities and Interests
- Member of the board of trustees of the Mosque 
and charities in Sistan and Baluchestan, Khoras-
an Razavi and South Khorasan
- Head of Chabahar Housing Cooperative board
- Responsibilities of executive and supervisory 
boards of provinces during 19 years of service
- Participation in the right against wrong fronts 
as a militant, in charge of propaganda, 
commander of Malek Ashtar project and 
Artillery 120
- Member of Basij Resistance Force

Using any supplies for 
animals require 

observing veterinary 
medical procedures

Dr. Alireza 
Rafi Poor

Interview

A brief conversation with Head of the Veterinary Organization 
of Iran and familiarity with him

Dr. RafiePour
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